
Στοπ στις μονομερείς 
ρυθμίσεις  
του ΤΕΑΠΑΣΑ  12

Ποινικές ευθύνες 
για τα υπομνήματα 

 2

Με υποδειγματικές 
διαδικασίες  
η ίδρυση των νέων 
σωματείων

Όχι λόγια, έργα 
κύριε Αρχηγέ!  7

Νομοθετούν για 
τους στρατηγούς  6

Διευκρινίσεις για 
τις κρατήσεις υπέρ 
ΤΠΔΥ και ΜΤΣ  9

Νέα     Αστυνομία
www.poasy.grΔεκέμβριος 2011

Τεύχος 60 / Κ 3077
Μηνιαία έκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Αστυνομικών Υπαλλήλων 

(Aστυφυλάκων - Aρχιφυλάκων - Aνθυπαστυνόμων - Aξιωματικών)

Επιτακτική αναγκή ή ανακούφισή των προαχθΕντων αστύφύλακων   12

2 ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΕΙΣ 

Στ. ΤΡΑΚΑΣ
Εμείς πρέπει να 

κινητοποιήσουμε 
τους συναδέλφους

 6-7

Ν. ΚΑΡΑΠΑΝΟΣ
Με οδηγό τους 

αγώνες της ΠΟΑΣΥ 
να ενισχύσουμε  

το έργο μας
 4-5

ΧΡΟΝΙΑ ΠΟΛΛΑ
ΚΑΙ ΕΥΤΥΧΙΣΜΕΝΟ
ΤΟ 2012

ΧΡΟΝΙΑ ΠΟΛΛΑ
ΚΑΙ ΕΥΤΥΧΙΣΜΕΝΟ
ΤΟ 2012

Ελάχιστα κοινά 
αστυνομικά 
πρότυπα αναζητά 
η Γιουροκόπ  12

Ελληνοϊταλικό 
μέτωπο για  
τα προβλήματα 
του Νότου  6

ΡΕΑΛΙΣΤΙΚή ΠΡΟΤΑΣή  
γΙΑ ΤΟ ΝΕΟ ΜΙΣθΟΛΟγΙΟ

Σε κοινή πρόταση κατέληξαν οι έξι Ομοσπονδίες 
των Αστυνομικών, των Λιμενικών και των 
Πυροσβεστών. Αναλυτικά οι επιπτώσεις  

των οικονομικών μέτρων.  8-9, 14-15

ΚΑΤΑΣΤΑΣή 
ΕΚΤΑΚΤΟΥ 
ΑΝΑγΚήΣ

Παραλύούν 
την Ελ.αΣ.  
και τούΣ 
ΕνΣτολούΣ
Έντονος ο προβληματισμός και η ανησυχία 
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ΡΩΜΗ
ιταλοί αστυνομικοί με 
πολιτική περιβολή στο 
πλαίσιο αστυνομικής 
επιχείρησης για την 
εκκαθάριση της πλατείας 
από τους αγανακτισμένους...

SMS
Συναδέλφισσες  
και συνάδελφοι,  
οι κυβερνώντες 
έκαναν ό,τι 
μπορούσαν  
τα προηγούμενα 
χρόνια για  
να φέρουν  
την Ελλάδα  
στα όρια  
της χρεοκοπίας  
και το λαό  
σε καταστάσεις 
εθνικής...
κατάθλιψης.  
Είναι στο χέρι μας 
να αποδείξουμε  
ότι μας αξίζουν 
καλύτερες μέρες. 
Είμαστε 
περήφανος λαός 
και έτσι  
θα προχωρήσουμε. 
Ενωμένοι και 
αποφασισμένοι!

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 51 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Υπεύθυνος Εκδοσης
Κυριακούλης Γρηγοράκος

Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27
Τηλ.: 210 7770.685
Fax: 210 7770.682

Συντακτική Ομάδα
Γιώργος Βλάχος

Αντώνης Ζαχαριουδάκης
Δημήτρης Κακαβάς

Γιώργος Χατζηιωάννου

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική

Λεύκης 134, 145 65 Κρυονέρι

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Ποινικές ευθύνες για  
τα ανεξόφλητα υπομνήματα 
Η ΠΟΑΣΥ προειδοποιεί το Αρχηγείο να μην παίζει με τα οδοιπορικά.  
Πάνω από 45.000.000 ευρώ χρωστούν σε συναδέλφους!

Μνημείο ανευθυνότητας και 
παράδειγμα προς αποφυ-
γή αποτελεί η διαδικασία 

εξόφλησης των οδοιπορικών, όπως 
αυτή είχε παγιωθεί να εφαρμόζεται 
τα τελευταία χρόνια στο Αρχηγείο 
της Ελληνικής Αστυνομίας, με απο-
τέλεσμα να γίνεται πλέον λόγος για 
ανεξόφλητα υπομνήματα σχεδόν 
υπερδιπλάσιου του αρχικώς υπολο-
γισθέντος κόστους!

Ενώ μέχρι πρότινος γνωρίζαμε 
ότι τα οφειλόμενα οδοιπορικά πα-
ρελθόντων ετών είναι περίπου 25 
εκατομμύρια ευρώ, η Ηγεσία παρα-
δέχεται ότι απαιτούνται και άλλα 
ποσά, το ύψος των οποίων αγγίζει 
τα 20 εκατ. ευρώ περίπου για να 
υπάρξει δυνατότητα εξόφλησης 
όλων των εκκρεμών υπομνημάτων 
παρελθόντων ετών!

Η Ομοσπονδία με αλλεπάλληλα 
έγγραφά της προς κάθε αρμόδιο, 
απαίτησε και απαιτεί σοβαρότητα 
με τα χρήματα των συναδέλφων. 
Ανέλαβε δε πρωτοβουλία να γνω-

στοποιήσει προς τις Πρωτοβάθμιες 
Οργανώσεις την διαδικασία που 
κάθε δικαιούχους συνάδελφος πρέ-
πει να ακολουθήσει για να μην πα-
ραγραφεί το αναλογούν ποσό.

Το ότι το σύστημα ήταν ανεπαρ-
κέστατο, δεν αποδεικνύεται μόνο 
από τον μεγάλο όγκο των στοιβαγ-
μένων και μη διεκπεραιωμένων 
υπομνημάτων, χωρίς να τηρείται 
καμία σειρά τακτοποίησης, με δια-
δικασίες αναξιόπιστες, αφού οι έχο-
ντες πρόσβαση στη συγκεκριμένη 

υπηρεσία ιδίως «αξιωματούχοι» και 
όχι μόνο, τύγχαναν γρήγορης πε-
ραίωσης των υποθέσεών τους με 
εξόφληση των υπομνημάτων τους, 
τονίζει η ΠΟΑΣΥ. 

Αποδεικνύεται και από το ότι οι 
μέχρι σήμερα απαντήσεις σε έγγρα-
φα και σε λοιπές παρεμβάσεις μας 
αποτελούν εμπαιγμό και αυτό δεν 
μπορεί να μένει αναπάντητο. Οι 
όποιες σημερινές διαβεβαιώσεις 
της Υπηρεσίας ότι το όλο ζήτημα θα 
τύχει αντιμετώπισης δεν μπορεί 

πλέον να εφησυχάζει κανένα, πόσο 
δε την Ομοσπονδία, έκτος αν υπάρ-
ξει άμεση νομοθετική προς τούτο 
ρύθμιση. 

Η Ομοσπονδία δήλωσε, επίσης, 
ότι ενδέχεται να υποβάλει στον 
προϊστάμενο της Εισαγγελίας Πρω-
τοδικών Αθηνών μηνυτήρια αναφο-
ρά κατά παντός υπευθύνου, στην 
περίπτωση που στοιχειοθετούνται 
και ποινικά αδικήματα  εξαιτίας 
πλημμελή χειρισμού του θέματος 
από πλευράς των αρμοδίων.

Η ΠΟΑΣΥ, ανταποκρινόμενη 
σε αιτήματα συναδέλφων, 
ζήτησε από το Αρχηγείο να 

δοθεί παράταση για τις άδειες μι-
κρής διάρκειας.

«Επειδή πλησιάζει η λήξη του 
τρέχοντος έτους και πάρα πολλοί 
συνάδελφοι έχουν μεγάλο υπό-
λοιπο αδείας έτους 2011, εξαιτίας 
των αυξημένων υπηρεσιακών 

αναγκών, ιδίως κατά τους μήνες 
Νοέμβριο και Δεκέμβριο, παρα-
καλούμε όπως με παρέμβασή σας 
ληφθεί μέριμνα για παράταση 
του χρόνου χορήγησης της βρα-

χείας αδείας με δυνατή την έναρ-
ξη λήψης των δικαιούμενων ημε-
ρών, μέχρι και 28/2/2012», τονίζε-
ται στο έγγραφο με παραλήπτη 
τον κ. Αρχηγό.

Παράταση του χρόνου βραχείας άδειας

Τι πρέπει να κάνετε
η ομοσπονδία με υπευθυνότητα συνιστά σε όλους τους δικαιούχους 
συναδέλφους να καταθέσουν τη σχετική αίτηση (υπόδειγμα στάλθηκε 
στις πρωτοβάθμιες οργανώσεις με το υπ’ αριθμ. 503/4/26 από 
9/12/2011 έγγραφό μας και είναι αναρτημένο στο site της ομοσπονδί-
ας www.poasy.gr) για να διακόψουν την όποια απειλούμενη παραγρα-
φή. Δεσμεύεται δε ότι θα εξετάσει περαιτέρω την υπόθεση για τυχόν 
μεροληπτικές και αδιαφανείς συμπεριφορές ως προς την προώθηση 
και εκκαθάριση των υπομνημάτων.
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Τα δίσεκτα χρόνια που πετρώ-
νουν την ψυχή μας και μας στε-
ρούν το χαμόγελο για το αύριο, 

ήδη τα βιώνουμε, άλλοι λιγότερο και 
άλλοι περισσότερο. Τα κατάφεραν, 
πράγματι, οι πολιτικοί μας ταγοί και 
μας προσγείωσαν ανώμαλα, μετά 
από μια πολυετή πτήση εικονικής 
ευημερίας και ανάπτυξης. Έφεραν 
την Ελλάδα και τους Έλληνες στα 
πρόθυρα χρεοκοπίας και τώρα πα-
σχίζουν, λέει, για τη σωτηρία μας, αλ-
λά είναι φανερό ότι ελάχιστοι δέχο-
νται πλέον άκριτα τα λεγόμενά τους.

Η φτώχεια, η ανεργία, η αβεβαι-
ότητα για το μέλλον ξυπνούν 
συνειδήσεις. Η εθνική κατά-

θλιψη αργά, αλλά σταθερά, οπισθο-
χωρεί και τα αισθήματα απαισιοδοξί-
ας και αγανάκτησης θα μετατραπούν 

σε αισιοδοξία και αυτοπεποίθηση για 
το αύριο. Είμαστε περήφανος λαός 
και διεκδικούμε τη θέση που μας 
ανήκει στο στερέωμα της Ιστορίας, 
αρκεί να ξεφύγουμε από τη μιζέρια 
του χθες και τα διχαστικά διλήμματα 
που εντέχνως συντηρούνται στην 
κοινωνία μας. Να σταθούμε λίγο σε 
έννοιες που δίνουν αξία στη ζωή, 
όπως είναι η διασφάλιση της αξιο-
πρέπειάς μας και η χάραξη μιας προ-
οπτικής για μας και τα παιδιά μας. Να 
μην εγκλωβιστούμε με άλλα λόγια 
στην ψυχοφθόρα διαχείριση της οι-
κτρής σημερινής πραγματικότητας.

Στην ΠΟΑΣΥ έχουμε το γνώθι σ’ 
αυτόν. Στον καθημερινό αγω-
νιστικό μας δρόμο, συναντάμε 

το χειρότερο στην Ιστορία μας, 
εχθρικό περιβάλλον. Στο όνομα της 

αντιμετώπισης της πολυδιάστατης 
κρίσης που πλήττει τη χώρα μας τα 
κεκτημένα απειλούνται. Δικαιολο-
γημένα διαμαρτύρεται και απαιτεί 
ο συνάδελφος. Τον καλούμε, όμως, 
σε κλίμα ενότητας να συμβάλλει 
για να ανακτήσουμε όλες μας τις 
δυνάμεις ως συνδικαλιστικό κίνη-
μα και να παρατάξουμε απέναντι 
στον κοινό μας εχθρό, στα προβλή-
ματα και σε εκείνους που τα προ-
καλούν, ό,τι καλύτερο μπορούμε. 
Διαθέτουμε την εμπειρία των πρω-
τοπόρων συνδικαλιστών και διδα-
σκόμαστε από τα λάθη μας. Αφου-
γκραζόμαστε την αγωνία των νέων 
συναδέλφων μας και διασφαλίζου-
με την ανανέωση του συνδικαλιστι-
κού μας κινήματος. Γι’ αυτό αισιο-
δοξούμε για το αύριο. 

Καλές Γιορτές και Καλή Χρονιά

Αισιοδοξούμε για το αύριο
01•12•11
Η ΠοΑσΥ καλεί το Αρχηγείο να εφαρ-
μόσει απαρέγκλιτα τη διαδικασία 
αναγνώρισης της μάχιμης πενταετί-
ας, χωρίς άλλες αναβολές.

02•12•11
Η ομοσπονδία γίνεται και πάλι δέκτης 
διαμαρτυριών από τις Πρωτοβάθμιες 
οργανώσεις της για τη σωρεία προ-
βλημάτων που παρουσιάζονται στα 
αστυνομικά κρατητήρια και ζητά επι-
τέλους ουσιαστικά μέτρα.

03•12•11
Αρχίζει στην ολομέλεια της βουλής 
η συζήτηση του ετήσιου, τακτικού 
κρατικού προϋπολογισμού για το 
2012. Η ΠοΑσΥ ενημερώνει εγγρά-
φως όλους τους βουλευτές και τα 
πολιτικά κόμματα για την αναγκαιό-
τητα ενίσχυσης των κονδυλίων για 
την εΛ.Ασ.

07•12•11
συνεδρίασε το διοικητικό συμβούλιο 
για να εξετάσει - μετά την ψήφιση 
του προϋπολογισμού έτους 2012 - 
την αντιμετώπιση οικονομικών κυρί-
αρχων ζητημάτων που απασχολούν 
όλους τους συναδέλφους.

08•12•11
Η ΠοΑσΥ ενημερώνει τις Πρωτο-
βάθμιες οργανώσεις σύμφωνα με 
απάντηση της διαχείρισης Χρημα-
τικού Α.ε.Α., αναφορικά με τις κρα-
τήσεις 2% υπέρ εισφοράς αλληλεγ-
γύης και 1% υπέρ Τ.Π.δ.Υ./μ.Τ.σ. 
για το 2011.

10•12•11
Αλλεπάλληλα έγγραφα και παρεμ-
βάσεις της ΠοΑσΥ για τα ανεξόφλητα 
υπομνήματα  των οδοιπορικών εξό-
δων. οι συνάδελφοι καλούνται να 
υποβάλλουν αιτήσεις και να διεκδι-
κήσουν τα οφειλόμενα, ενώ η ομο-
σπονδία απειλεί με μηνύσεις.
 
14•12•11
Το υπουργείο Προστασίας του Πολίτη 
ανακοίνωσε ότι ο πρόεδρος της δη-
μοκρατίας υπέγραψε το προεδρικό 
διάταγμα με το οποίο καταργείται η 
επαίσχυντη ρύθμιση που ισοδυνα-
μούσε με κατάργηση του κώδικα 
μεταθέσεων.

15•12•11
Η ΠοΑσΥ καταγγέλλει την απόφαση 
της Ηγεσίας να θεσμοθετήσει βαθμό 
«στρατηγού» ενώ παραμένουν άλυ-
τα βασικά προβλήματα του χαμηλό-
βαθμου προσωπικού.

19•12•11
Η ΠοΑσΥ απευθύνει πρόσκληση στον 
υπουργό Προστασίας του Πολίτη να 
παραστεί στο Γενικό συμβούλιο και 
να ενημερώσει τους συναδέλφους 
για την πολιτική που ακολουθεί. 

21•12•11
Πραγματοποιείται το τελευταίο για 
το 2011 Γενικό συμβούλιο με στόχο 
τον προγραμματισμό των επόμενων 
κινήσεών μας.

  Η ατζέντα  
του μΗνα 

Η Αστυνομία είναι ο τρίτος θεσμός μετά το Στρατό και την Εκκλησία που εμπιστεύονται οι πολίτες, σύμφωνα με δημοσκόπηση της Metron Analysis. 
Στην κλίμακα 0-10, όπου το 0 σημαίνει «καμία εμπιστοσύνη» και το 10 «απόλυτη εμπιστοσύνη», το μήνα Δεκέμβριος 2011 ο Στρατός συγκεντρώνει 
6,3, η Εκκλησία 5,1 και η Αστυνομία 4,9. Σε σχέση με αντίστοιχη μέτρηση του Νοεμβρίου του 2008, η Αστυνομία παραμένει στα ίδια επίπεδα, ενώ ο 
Στρατός παρουσιάζει μικρή κάμψει (0,5) και η Εκκλησία μικρή άνοδο (0,2). Δεν ξέρω πόσοι και αν είμαστε ικανοποιημένοι με το «χάλκινο» μετάλλιο, 
αλλά αν λάβουμε υπόψη ότι άλλοι νευραλγικοί τομείς είναι τελευταίοι στην ίδια κλίμακα μάλλον πρέπει να αισιοδοξούμε (π.χ. το ΔΝΤ παίρνει 2,3, οι 
συνδικαλιστικές οργανώσεις 2,8 από 4,1 το Νοέμβριο του 2008, το Κοινοβούλιο 2,8 από 4,8 και η Δικαιοσύνη 4 από 5,4).

χιουμορ
του μητρόπουλου
(ΤΑ ΝεΑ)

              Το σκοτάδι δεν μπορεί να καταπολεμήσει  
το σκοτάδι. μόνο το φως μπορεί να το κάνει αυτό.  
Το μίσος δεν μπορεί να καταπολεμήσει το μίσος. 
μόνο η αγάπη μπορεί να το κάνει αυτό.

μΑρΤιΝ ΛουΘΗρ ΚιΝΓΚ
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Σε πλήρη εξέλιξη βρίσκεται 
η ευθυγράμμιση του συνδι-
καλιστικού μας κινήματος 

με τις νέες διατάξεις του συνδι-
καλιστικού νόμου 3938/2011.

Η «Νέα Αστυνομία» ξεκινά το 
αφιέρωμά της, φιλοξενώντας 

σε αυτό το τεύχος τη συνέντευ-
ξη του προέδρου της Ένωσης 
Αστυνομικών Αιτωλίας κ. Νί-
κου Καραπάνου και τις ανακοι-
νώσεις των δυο σωματείων που 
λειτουργούν πλέον στην περιο-
χή της Αλεξανδρούπολης και 

της Ορεστιάδας. Η «Νέα Αστυνο-
μία» χαιρετίζει τις πρωτοβουλί-
ες των συναδέλφων και εύχεται 
σε όλους καλή δύναμη και κα-
λούς συνδικαλιστικούς αγώνες. 

Υπενθυμίζεται ότι η ΠΟΑΣΥ, 
από το Γενικό Συμβούλιο της 

3ης Νοεμβρίου 2011 έχει επιση-
μάνει σε όλες τις Πρωτοβάθμι-
ες Οργανώσεις ότι «τρέχουν» οι 
προθεσμίες για τη λειτουργία 
των παλαιών και των νέων σω-
ματείων, σύμφωνα με τον νέο 
νόμο, δηλαδή τόσο αυτών που 

ήδη υπάρχουν, όσο και εκείνων 
που πρέπει να λειτουργών στην 
Αιτωλοακαρνανία, στην Αττική, 
στα Δωδεκάνησα και στον Έβρο.

Στο επόμενο τεύχος, θα συνε-
χίσουμε με αφιέρωμα στα άλλα 
σωματεία.

Με υποδειγΜατικες διαδικαςιες  
η ιδρυςη νεων ςωΜατειων
Νέα σωματεία ιδρύονται στην Αθήνα, Αιτωλία, Ακαρνανία, Αλεξανδρούπολη, Ανατολική Αττική,  
Βορειοανατολική Αττική, Δυτική Αττική, Δωδεκάνησα, Νοτιοανατολική Αττική, Ορεστιάδα και Πειραιά

νικολαος καραπανος • προεδροσ τησ ενωσησ Αστυνομικων ΑιτωλιΑσ

Συνάδελφε, έχεις την τιμή να 
υπηρετείς το αξίωμα του προ-
έδρου της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Α.Δ. Αιτωλίας, 
του σωματείου που ιδρύθηκε 
στο πλαίσιο των προσπαθειών 
του συνδικαλιστικού μας κινή-
ματος να αντιμετωπίσει την 
αδράνεια του συστήματος, την 
απαξίωση και τη φθορά του 
χρόνου, αντλώντας δυνάμεις 
από την ίδια τη βάση, από τους 
απλούς συναδέλφους, που κα-
λούνται να επιτελέσουν ένα 
τιτάνιο αστυνομικό έργο. Μι-
λήστε μας για τις αγωνίες των 
συναδέλφων σας και για τις 
παρακαταθήκες με τις οποίες 
ξεκινάτε το δύσκολο έργο σας, 
χωρίς να εκληφθεί ως μομφή 
για σας ή τους προκατόχους 
σας, η κοινή διαπίστωση ότι η 
Ομοσπονδία και τα πρωτο-
βάθμια σωματεία της πρέπει 
να αγωνιστούμε πιο δυναμικά 
και πιο μαζικά για να αντιμε-
τωπίσουμε τις επιπτώσεις της 
πολύπλευρης κρίσης που 
πλήττει την πατρίδα μας.

Καταρχήν, χαίρομαι για την 
ευκαιρία που μου δίνεται να 
εκφράσω την προσωπική μου 
αγωνία, αλλά και αυτή των συ-

ναδέλφων μου για το αύριο 
που διαγράφεται δυσοίωνο. 
Θα ήθελα πριν ξεκινήσω να 
κάνω μια σύντομη αναφορά 
στην προσωπική μου πορεία 
στο συνδικαλιστικό κίνημα. 
Με την ένταξή μου στο σώμα 
το 1995 αρχίζει και η ενεργή 
δράση μου στα συνδικαλιστι-
κά. Ήμουν αντιπρόσωπος 
στην Ομοσπονδία με το σωμα-
τείο της Αττικής από το 1997 
έως και το 2003 που μετατέθη-
κα στην Α.Δ. Αιτωλίας. Εκεί, 
πιο ώριμα και ενεργά, εκλέ-
χτηκα και ανέλαβα κατά σειρά, 
οργανωτικός  γραμματέας, 
αντιπρόεδρος και γενικός  
γραμματέας στο ενιαίο σωμα-
τείο της Αιτωλοακαρνανίας. Σε 
εναρμόνιση με τις διατάξεις 
του άρθρου 18 του  Ν. 3938, οι 
αστυνομικοί που υπηρετούμε 
στην Α.Δ. Αιτωλίας, προχωρή-
σαμε στην ίδρυση συνδικαλι-
στικού σωματείου. Θεωρώ ιδι-
αίτερη τιμή για μένα που εκλέ-
χθηκα πρώτος πρόεδρος.
Ξεκινάμε τον αγώνα μας με  
όρεξη για δουλειά και αίσθημα 
ευθύνης απέναντι στους συνα-
δέλφους μας, όπως αρμόζει σε 
ένα νέο σωματείο και με πολ-

λούς  συναδέλφους  να ασχο-
λούνται για πρώτη φορά με 
τον συνδικαλισμό, να μετέ-
χουν  στο Δ.Σ. και στην ΠΟΑΣΥ. 
Αυτό  μας χαροποιεί  ιδιαίτερα. 
Κοινός μας στόχος η προάσπι-
ση των συμφερόντων των  συ-
νάδελφων μας, έχοντας ως 
παρακαταθήκη τους αγώνες  
του  σωματείου Αιτωλ/νίας και 
της ΠΟΑΣΥ. Αγωνιούμε  προ-
κειμένου  να αναδείξουμε- κα-
ταγγείλουμε προς κάθε αρμό-
διο φορέα τα προβλήματα των 
Υπηρεσιών της Διεύθυνσής 
μας και γιατί όχι, γενικά, των 
συναδέλφων μας στην ΕΛ.ΑΣ. 
Έτσι θα εκπληρώσουμε σε ικα-
νοποιητικό, τουλάχιστον, βαθ-
μό την κύρια αποστολή μας, 
που είναι η κατοχύρωση και 
διατήρηση της Δημόσιας Τά-
ξης  και  η προστασία της Δη-
μόσιας και Κρατικής Ασφάλει-
ας. Αφετέρου, η προάσπιση, 
γενικά των εργασιακών συμ-
φερόντων και η εξάλειψη των  
κινδύνων στην ασφάλεια και 
υγιεινή των εργαζομένων 
αστυνομικών, καθώς και της 
αδιαφορίας για τις περιφερει-
ακές υπηρεσίες και την εγκα-
τάλειψή  τους.

Πώς θα συμβάλλει το σωμα-
τείο σας στην επίτευξη των 
συνολικότερων στόχων της 
ΠΟΑΣΥ;

Προσωπικά γνωρίζω ότι ο 
δρόμος είναι ανηφορικός και 
δύσκολος, όμως, πιστεύω ότι 
με την ενεργή συμμετοχή των 
νέων συναδέλφων (και είναι 
πολλοί) με όρεξη για προσφο-
ρά, θα έρθουν καλύτερες μέ-
ρες. Με σκληρή δουλειά θα 
πετύχουμε τους στόχους μας. 
Είναι  γνωστό σε όλους μας 
πλέον, πως η  κοινωνική, πολι-
τική και οικονομική  κατάστα-
ση δεν είναι καθόλου καλή. Το 
Σώμα της ΕΛ.ΑΣ. βρίσκεται στο 
επίκεντρο όλης αυτής της ανα-
ταραχής.
Θέλουμε και παλεύουμε για 
μια ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ στην υπηρε-
σία του πολίτη που θα του πα-
ρέχει αίσθημα ασφάλειας, που 
θα αντιμετωπίζει ουσιαστικά 
τα προβλήματα και, δε θα τα 
κρύβει κάτω  από το χαλί. Όσοι 
προσπαθούν να παρουσιά-
σουν μια πλασματική εικόνα 
θα μας βρουν αντιμέτωπους. 
Θα καταγγείλουμε τέτοιες 
πρακτικές και μαζικά θα δια-
δηλώνουμε  ενάντιά τους. Εί-

Ο πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομικών Αιτωλίας κ. Νικόλαος Καραπάνος απαντά 
στις ερωτήσεις της Νέας Αστυνομίας για το νέο συνδικαλιστικό ξεκίνημα

Με οδηγό τους αγώνες  
της ΠΟΑΣΥ, θα καταβάλλουμε  
κάθε προσπάθεια  
να ενισχύσουμε το έργο μας

ενωση   
αστυνομικών  
υπαλλήλων  
α.δ.αιτωλίας
μετά από την ολοκλήρω-
ση των αρχαιρεσιών για 
την ανάδειξη προεδρείου 
στην Ένωση Αστυνομικών 
υπαλλήλων Α.δ. Αιτωλι-
Ασ, το διοικητικό συμβού-
λιο διαμορφώθηκε  ως 
εξής:
1.KΑρΑπΑνοσ νικόλαος, 
πρόεδρος.
2.λουκοπουλοσ 
βασίλειος, Αντιπρόεδρος
3.τεΓΑσ Χρήστος, Γενικός 
Γραμματεάς
4.κΑρΑδημΑσ Χαράλαμπος, 
Αναπληρωτής Γ.Γ. & 
οργανωτικός Γραμματέας
5.ρεβυΘησ Θεόδωρος, 
ταμίας.
6.διΑμΑντοπουλοσ 
ηρακλής, μέλος
7. ΓιΑννοπουλοσ 
Αντώνιος, μέλος
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μαστε έτοιμοι να συμβάλλου-
με με όλες τις δυνάμεις μας 
και να προτείνουμε ρεαλιστι-
κές λύσεις, ώστε να ξεφύγου-
με από την  γενικότερη εικόνα 
κοινωνικής  απαξίωσης και 
μιζέριας που βιώνουμε στις 
μέρες μας. Έχουμε χρέος να 
παρακολουθούμε τις εξελίξεις 
και να καταθέτουμε τις από-
ψεις μας, προκειμένου να 
γνωστοποιούμε προς κάθε αρ-
μόδιο φορέα τα προβλήματα, 
που έχουν ως συνέπεια την 
αδυναμία εκπλήρωσης της 
αποστολής μας. Με οδηγό 
τους αγώνες της ΠΟΑΣΥ, θα 
καταβάλλουμε κάθε προσπά-
θεια να ενισχύσουμε το έργο 
της. Είμαστε όλοι ενωμένοι 
σαν μια γροθιά και θα  διεκδι-
κήσουμε τα αυτονόητα.

Πώς ιεραρχείτε τα προβλήμα-
τα που αντιμετωπίζετε σε το-
πικό επίπεδο και τι ενέργειες 
κάνετε;

Τα προβλήματα που αντιμετω-
πίζουμε έρχονται από βάθος 
χρόνου. Πλέον, πιστεύουμε 
πως ως νέα  Ένωση, θα  μπορέ-
σουμε να τα ιεραρχήσουμε και 
να τα αναδείξουμε σε επίπεδο 
Α.Δ. Με το ενιαίο σωματείο 
«είχαμε  χαθεί» από την πλη-
θώρα των προβλημάτων και 
των αιτημάτων.
Πρώτο και σημαντικότερο εί-
ναι η μεγάλη έλλειψη σε έμ-
ψυχο δυναμικό και σε εξοπλι-
σμό, γενικότερο πρόβλημα της 
ΕΛ.ΑΣ., αλλά εδώ έχουμε φτά-
σει σε σημείο να  αδυνατούμε 
να βγάλουμε περιπολικό για 
δυο και τρεις βάρδιες. Στα  πε-
ριφερειακά, δε, τμήματα, κάθε   
συνάδελφος δουλεύει μόνος 
του  16ωρο (αναμνήσεις από 
Αστυνομικούς Σταθμούς της 
δεκαετίας  του 60). 
Δεύτερο, αλλά εξίσου σημαντι-
κό, είναι το πρόβλημα της κτη-
ριακής υποδομής. Είναι επιτα-
κτική η ανάγκη για άμεση με-
τεγκατάσταση όλων των Υπη-
ρεσιών σε σύγχρονα κτίρια  με 
τις κατάλληλες υποδομές. Οι  
παρούσες συνθήκες  στέγασης 
των υπηρεσιών της Α.Δ. είναι 
ντροπή για όλους  μας, ο πιο 
ήπιος χαρακτηρισμός που 
μπορώ να δώσω για την κατά-
σταση που βιώνουμε στην κα-
θημερινότητά μας. Όποιος 
επισκέπτεται τα κτήρια της 
Α.Δ., εκφράζει τον οίκτο του 
για την κατάστασή τους.
Απαραίτητη επίσης, είναι η 
αναδιάρθρωση - ανασυγκρό-
τηση των Υπηρεσιών, σύμφω-
να με την ανασύσταση των Δή-
μων (σχέδιο Καλλικράτης), τις 
ιδιαιτερότητες της Διεύθυνσής  
μας και τα νέα εγκληματολογι-
κά δεδομένα της περιοχής. 

Όλα αυτά τα έχουμε καταγρά-
ψει και  κοινοποιήσει προφο-
ρικώς και  εγγράφως στους 
αρμοδίους, κατ’ επανάληψη. 
Φυσικά, έχουμε  παρουσιάσει 
όλα όσα μας εμποδίζουν στο να 
είμαστε και να γίνουμε καλύ-
τεροι στην κοινωνία και στους 
πολίτες, με παρεμβάσεις-συ-
ναντήσεις  σε μόνιμη βάση με 
τους δημάρχους και τους βου-
λευτές της περιοχής μας, κα-
θώς, στην φυσική και πολιτική 
μας ηγεσία, είτε με τη μορφή 
επιστολών είτε με αφορμή τις 
κατά καιρούς επισκέψεις τους 
στα μέρη μας Βέβαια, παρ’ όλο 
που διαπίστωσαν τη σοβαρό-
τητα της κατάστασης, μόνο λό-
για συμπόνιας και υποσχέσεις 
εισπράξαμε. Αυτό δεν μας πτο-
εί. Ως νέο σωματείο δεν θα στα-
ματήσουμε, μέχρι να επιτύχου-
με τους στόχους μας. Ξέρουμε 
πως ό,τι κατακτήσουμε θα εί-
ναι με αγώνα. Τίποτε δεν χαρί-
ζεται.

Υπηρετείτε σε μια περιοχή 
που το οργανωμένο έγκλημα 
δραστηριοποιείται έντονα σε 
ξηρά και θάλασσα. Η υπαγωγή 
του Λιμενικού Σώματος στο 
υπουργείο Προστασίας του 
Πολίτη και η ενδυνάμωση της 
διακλαδικής συνεργασίας για 
την πρόληψη και τη δίωξη του 
εγκλήματος, έχουν απτά απο-
τελέσματα; Πώς εισπράττετε 
εσείς, η βάση, τις κεντρικές 
πολιτικές αποφάσεις σε αυτό 
το ζήτημα;

Το σύνολο των μάχιμων συνα-
δέλφων δεν έχει να χάσει τίπο-
τα, παρά μόνο να κερδίσει από 
τη συνεργασία με τους συνα-
δέλφους Λιμενικούς. Εξάλλου, 
έχουμε την ίδια αποστολή, 
αγωνίες, προβλήματα και δια-
τρέχουμε τους ίδιους κινδύ-
νους. Το Λ.Σ. είναι ένοπλο σώ-
μα και έχει ρόλο αστυνόμευ-
σης στην κοινωνία. Θεωρούμε 
λογικό και επακόλουθο να εί-
μαστε κάτω από την ιδία «σκέ-
πη». Θεωρούμε ότι είμαστε  
συνεργάτες και διαπιστώνου-
με ότι πάρχουν δυνατότητες 
κοινής δράσης, όπως και γίνε-
ται σε πάρα πολλές περιπτώ-
σεις. Θα αναφερθώ,σε τοπικό 
επίπεδο, όπου λειτουργούμε, 
συνεργαζόμαστε εποικοδομη-
τικά με μεγάλες επιτυχίες που 
αντανακλούν στο πανελλήνιο 
(συλλήψεις  λαθρομετανα-
στών και των διακινητών τους, 
δίωξη ναρκωτικών, λαθρε-
μπόριο). Κοινός μας τόπος εί-
ναι να προσφέρουμε  τις καλύ-
τερες  υπηρεσίες στους πολί-
τες. Άλλωστε με τους Λιμενι-
κούς έχουμε κοινούς και 
παράλληλους πολλές φορές 
συνδικαλιστικούς αγώνες.

αλεΞανδρουπολη
Πρόεδρός
ΧΑτΖηΑνΑΓνωστου κων/νος
α΄ αντιΠρόεδρός
βοΓιΑτΖησ Γεώργιος
Β΄ αντιΠρόεδρός
κολοκοτρωνησ ιωάννης
Γενικός Γραμματεας
κομητησ ευάγγελος
ταμιας
σιΑκιρησ δημήτριος
ειδ. Γραμ. όρΓανωτικόύ - Πόλιτιςμόύ
ιωΑννιδησ Θεόφιλος
αναΠληρωτης Γενικός Γραμματεας
τσιλιΓκιδησ Χαράλαμπος
αναΠληρωτης  ταμιας
μΑνωλικΑ Αναστασία
μελός 
δΑνιηλ δήμητρα

ορεςτιαδA
Πρόεδρός
δημουτσησ παντελής
α΄ αντιΠρόεδρός
ΓκΑκιδησ Αθανάσιος
Β΄ αντιΠρόεδρός
τΖιΑμπΑΖΑκησ βασίλειος
Γενικός Γραμματεας
κΑρυωτησ Φώτιος
ταμιας
ΑΦουκΑτουδησ ιωάννης
όρΓανωτικός Γραμματεας
βουλωτΑκησ Ζαχαρίας
αναΠληρωτης Γενικός Γραμματεας
κυπΑρισσουδησ Θεοδόσιος
αναΠληρωτης  ταμιας
ΑΘΑνΑσιΑδησ ιωάννης
μελός 
Ακιδησ ηλίας

«Από τις 8-12-2011, η Συνδι-
καλιστική Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων 

Έβρου πέρασε στην Ιστορία. Ιδρύ-
θηκε από τους τότε πρωτοπόρους 
συναδέλφους,  στις 28 Νοεμβρίου 
1989, και μετά από δράση και λει-
τουργία 22 χρόνων, μέσα στα πλαί-
σια της Πανελλήνιας Ομοσπονδί-
ας Αστυνομικών Υπαλλήλων (ΠΟ-
ΑΣΥ), πρωτοστάτησε σε όλους 
τους αγώνες και στις μεγάλες αλ-
λαγές που έγιναν στην Ελληνική 
Αστυνομία και οι οποίες ανέτρε-
ψαν όλη την μέχρι τότε παγιωμένη 
κατάσταση: καταπίεση των χαμη-
λόβαθμων αστυνομικών από την 
Ηγεσία, ανύπαρκτα ατομικά, ερ-
γασιακά και οικονομικά δικαιώ-
ματα, κυρίως, όμως, την απομό-
νωσή τους από την κοινωνία, κομ-
μάτι της οποίας είναι και οι ίδιοι».

Με κοινή τους ανακοίνωση οι 
δυο Ενώσεις που προέκυψαν από 
την παλιά Συνδικαλιστική Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Έβρου, 
τονίζουν: «Οφείλουμε όλοι μας 
ένα μεγάλο ευχαριστώ σε όλους 
αυτούς τους συναδέλφους είτε 
βρίσκονται στην ενέργεια είτε 
έχουν αποχωρήσει από το Σώμα, 
που ως μέλη των Διοικητικών 
Συμβουλίων, εκπρόσωποι στην 
Ομοσπονδία, απλά μέλη, αγωνί-
στηκαν μέσα από τις γραμμές αυ-
τής της πρωτοπόρου Ένωσης για 
να απολαμβάνουμε όλοι εμείς σή-
μερα δικαιώματα που πριν 20 χρό-
νια ήταν άγνωστες λέξεις  και τα 

οποία σήμερα κινδυνεύουμε όσο 
ποτέ άλλοτε να τα χάσουμε αν μέ-
νουμε άπρακτοι και χωρίς συμμε-
τοχή στους αγώνες».

Οι συνάδελφοι από τον ακριτι-
κό Έβρο αναφέρονται στη συνέ-
χεια στην ιστορική σημασία των 
αλλαγών που επέφερε ο νέος νό-
μος 3938/2011, τονίζοντας ότι με 
τις νέες ρυθμίσεις γίνονται πρά-
ξη αιτήματά μας που εκκρεμού-
σαν εδώ και χρόνια, όπως η λει-
τουργία πρωτοβάθμιων ενώσεων 
ανά Αστυνομική Διεύθυνση και 
όχι ανά νομό που ίσχυε μέχρι σή-
μερα, καθώς εκ των πραγμάτων 
θα υπάρξει καλύτερη λειτουργία 
της κάθε πρωτοβάθμιας Ένωσης, 
εκλογή οργάνων με την απλή 
αναλογική, όπως ισχύει για όλες 
τις συνδικαλιστικές οργανώσεις  
στη χώρα,  δηλαδή με συνδυα-
σμούς και  όχι με ενιαίο ψηφο-
δέλτιο, καθώς και άλλες ήσσονος 
σημασίας ρυθμίσεις. Σύμφωνα με 
τις διατάξεις του νέου νόμου, λοι-
πόν, το Διοικητικό Συμβούλιο της  
Ένωσης,  με την ευκαιρία των δύο 
Έκτακτων Γενικών Συνελεύσεων 
που πραγματοποιήθηκαν την 1 
Ιουνίου 2011 σε Ορεστιάδα και 
Αλεξανδρούπολη για ενημέρωση 
των μελών από συνάδελφο της 
Διεύθυνσης Οικονομικών του Αρ-
χηγείου για τον ασφαλιστικό νό-
μο, ενημέρωσε τα μέλη και για τις 
τροποποιήσεις του συνδικαλιστι-
κού νόμου και αποφασίσθηκε 
ομόφωνα από το Σώμα των δύο 

Γενικών Συνελεύσεων η εναρμό-
νιση του Καταστατικού τους στις 
υποχρεωτικές διατάξεις του νέου 
νόμου, με την κατάθεση αιτήσεων 
ίδρυσης δύο νέων ενώσεων από 
αστυνομικούς υπαλλήλους της Α. 
Δ. Αλεξανδρούπολης και Α. Δ. 
Ορεστιάδας,  με τις επωνυμίες 
«Συνδικαλιστική Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Αλεξανδρού-
πολης» και «Συνδικαλιστική 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ορεστιάδας». Επίσης οι Γενικές 
Συνελεύσεις αποφάσισαν ομό-
φωνα  ότι η λειτουργία των δύο 
νέων ενώσεων θα αρχίσει μετά 
την  έγκριση και των δύο αιτήσε-
ων  από τα Πρωτοδικεία και με 
ταυτόχρονη κατάθεση αιτήσεων 
εγγραφής στην ΠΟΑΣΥ. Μέχρι 
τότε, η εκπροσώπηση των μελών 
θα γίνεται από την ΣΕΑΥΝ ́ Εβρου. 
Ακόμη λήφθηκε ομόφωνη από-
φαση τα μέλη της πρώην Ένωσης 
να αποκτούν αυτόματα την ιδιό-
τητα μέλους της νέας ΄Ενωσης 
της Αστυνομικής Διεύθυνσης 
που ανήκουν, ενώ ρυθμίστηκε 
και η κατανομή του χρηματικού 
ποσού που υπήρχε στο ταμείο του 
σωματείου.

Μετά την έγκριση των νέων κα-
ταστατικών από τα Πρωτοδικεία, 
ανακοινώθηκαν οι συνθέσεις των 
Προσωρινών Διοικητικών Συμ-
βουλίων μέχρι και το χρόνο διεξα-
γωγής των αρχαιρεσιών για την 
ανάδειξη των πρώτων αιρετών 
οργάνων των νέων σωματείων. 

εκ των πραγμάτων  
θα υπάρξει καλύτερη 
λειτουργία στον Έβρο
Η σκυτάλη στη Συνδικαλιστική Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Αλεξανδρούπολης 
και στη Συνδικαλιστική Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ορεστιάδας

τα προσωρινά διοικητικά ςυμβούλια

2011
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Είστε ένας από τους νέους προ-
έδρους του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος και θα θέλαμε να 
μας περιγράψετε πώς βιώνετε 
τις επιπτώσεις της οικονομικής 
κρίσης που πλήττει ολόκληρη 
τη χώρα, όντας κοντά στο συνά-
δελφο και στα προβλήματά του; 

Ως νέος άνθρωπος που θέλει κι 
αυτός να αλλάξει κάτι στο οικο-
δόμημα της Αστυνομίας κι εν 
γένει στην κοινωνία, αποφάσι-
σα να ασχοληθώ με το συνδικα-
λιστικό κίνημα. Η προσπάθεια 
αυτή αποκτά ιδιαίτερη σημασία 
στους δύσκολους καιρούς που 
διανύουμε, αφού ζούμε πρωτό-
γνωρες οικονομικές –κοινωνι-
κές καταστάσεις στην πατρίδα 
μας. Όλοι μας, εργαζόμενοι πο-
λίτες και ένστολοι εργαζόμενοι 
πολίτες -αστυνομικοί, δεχόμα-
στε συνεχώς μία άνευ προηγου-
μένου οικονομική ασφυξία που 
μας οδηγεί με μαθηματική 
ακρίβεια στο τέλμα και τελικά 
στο μαρασμό. Ακριβώς γι’ αυτό 
πρέπει εμείς ως συνδικαλιστές 
να κινητοποιήσουμε τους συνα-
δέλφους, οι οποίοι μέσα σε αυ-
τήν την οικονομική δίνη (δά-
νεια, πιστωτικές κάρτες, ακρί-
βεια) προσπαθούν να ορθοπο-
δήσουν και να ανταπεξέλθουν 
στις ατομικές-οικογενειακές 
τους υποχρεώσεις. 

Η κρίση, όμως, πλήττει και τους 
θεσμούς. Υπάρχει μια γενικευ-
μένη απαξίωση του πολιτικού 
κατεστημένου, τα πυρά του κό-
σμου στρέφονται και κατά των 
συνδικαλιστών. Τι ακούτε από 
τους συναδέλφους μας;

Όπως προανέφερα, ο ρόλος μας 
πρέπει να είναι καθοδηγητικός-
καταλυτικός, ούτως ώστε να μη 
μείνουμε ουραγοί στις εξελίξεις 
και ακόμα μία φορά να ακού-
σουμε από τους συναδέλφους το 
χαρακτηριστικό «τι κάνει η 
Π.Ο.ΑΣ.Υ., πάλι στον ύπνο σας 
έπιασαν» και η τελική απαξίωση 
στο πρόσωπό μας να έλθει με δι-
αγραφή μελών από τα σωματεία. 
Αγώνας και πάλι αγώνας, θα 
πρέπει να είναι η απάντησή μας, 

με κάθε μορφή και συνεργασία 
με υγιείς φορείς, δίχως ατομικές 
βλέψεις. Οι συνάδελφοι κουρά-
στηκαν από λόγια κι από «εργα-
τοπατέρες». Ό,τι λέμε, πρέπει να 
το πράττουμε και πρέπει να εί-
μαστε όλοι μάχιμοι στο πεζοδρό-
μιο, από τον πρώτο μέχρι τον τε-
λευταίο, είτε για υπηρεσία είτε 
για εργατικούς αγώνες. Ο συνδι-
καλισμός είναι το βάθρο της δη-
μοκρατίας και στους χαλεπούς 
καιρούς που διανύουμε όλοι 
εμείς οι αστυνομικοί που ασχο-
λούμαστε με τα κοινά, οφείλου-
με να μην απαξιώνουμε με τη 
συμπεριφορά μας το συνδικαλι-
στικό κίνημα των αστυνομικών, 
το οποίο έχει διδάξει συνδικαλι-
σμό και επί δυο δεκαετίες έχει 
προσφέρει πολλά, κατ’ αρχήν 
στις προηγούμενες σειρές των 

αστυνομικών, πολλοί εκ των 
οποίων έχουν πλέον συνταξιο-
δοτηθεί και οι οποίοι πρέπει να 
συνεχίσουν τον αγώνα κοντά 
στην Ομοσπονδία μας. Γι’ αυτό 
υπάρχει και η Γραμματεία Συ-
νταξιούχων. Ποιον περιμένουν 
να λύσει τα προβλήματά τους; 
Με τα νέα οικονομικά δεδομένα, 
που πρέπει να τονιστεί ότι δεν 
ευθυνόμαστε εμείς για αυτά, εί-
ναι στο χέρι μας, σε μας στη νέα 
γενιά των συνδικαλιστών, να 
αποδείξουμε κι εμείς ότι είμαστε 
υπολογίσιμη δύναμη. Πρέπει να 
μην κρυβόμαστε από τους συνα-
δέλφους. Το σωματείο μας έχει 
ανοιχτές πόρτες. Βασιζόμαστε 
στη συνεργασία όλων των σωμα-
τείων με την ΠΟΑΣΥ. 

Είναι αλήθεια ότι η ΠΟΑΣΥ, 

Κατήγγειλε η Ομοσπονδία την 
Πολιτική και Φυσική Ηγεσία 
της Ελληνικής Αστυνομίας για 

τη σπουδή της να θεσμοθετήσει και 
βαθμό «στρατηγού», ενώ ο απλός 
αστυνομικός φυτοζωεί και παίζει τη 
ζωή του κορώνα γράμματα, απροστά-
τευτος από τους κακοποιούς.

Αντί η Ηγεσία της αστυνομίας να 
πράξει το καθήκον της και να απαιτή-
σει εδώ και τώρα μέτρα προστασίας 
της ζωής του χαμηλόβαθμου προσω-
πικού, τώρα μάλιστα που θα ανοίξουν 
οι φυλακές και χιλιάδες κατάδικοι δεν 
θα εκτίσουν ολόκληρη την ποινή τους, 
αυξάνοντας έτσι το βαθμό επικινδυνό-
τητας του αστυνομικού έργου, οι στρα-
τηγοί φρόντισαν να δείξουν πόσο μα-
κριά είναι από τη βάση της αστυνομί-
ας.Η ΠΟΑΣΥ με σκληρή της ανακοί-
νωση, έθεσε την Ηγεσία προ των 
ευθυνών της, τονίζοντας ότι όχι μόνο 
δεν τηρούν τις δεσμεύσεις που δίνουν 
κατά τη διάρκεια των συναντήσεών 
μας στο πλαίσιο του διαλόγου για την 
επίλυση συγκεκριμένων αιτημάτων 
των συναδέλφων μας, αλλά προβαί-
νουν και σε νομοθετικές ρυθμίσεις 
που μόνο ως προκλητικές μπορούν να 
χαρακτηριστούν σε μια περίοδο κατά 
την οποία στενάζει οικονομικά ο Έλ-
ληνας.«Εντελώς ξαφνικά, χωρίς καν 
να έχει συζητηθεί ως θέμα και ενώ 
υποτίθεται ότι έχει ξεκινήσει η διαδι-
κασία για τη μεταρρύθμιση της Ελλη-
νικής Αστυνομίας σε όλα τα επίπεδα, 
το υπουργείο Προστασίας του Πολίτη 
προωθεί σήμερα (15/12/2011) στην 
Ολομέλεια της Βουλής προς ψήφιση 
διάταξη με την οποία μπορεί να απο-
νέμεται στον εκάστοτε Αρχηγό της 
Ελληνικής Αστυνομίας μετά την απο-
στρατεία του, ο βαθμός του Στρατηγού 
ΓΕΕΘΑ και μάλιστα αναδρομικά!

Αυτό είναι το σύγχρονο πνεύμα δι-
οίκησης και αναπτέρωσης του ηθικού 
του καθημαγμένου αστυνομικού; Αι-
δώς Αργείοι...

Οφείλετε κύριοι μια απάντηση για 
τα κατωτέρω τέσσερα ζητήματα:

1Γιατί παραβλέπετε συστηματικά, αν 
δεν υπονομεύετε με την παρελκυ-

στική σας τακτική, τα συμφέροντα των 
χιλιάδων χαμηλόβαθμων αστυνομικών, 
που τα έχουν δώσει όλα για να μην κα-
ταρρεύσει παντελώς το σύστημα;

Τι σας εμπόδισε και δεν προωθήσα-
τε σήμερα στη Βουλή προς ψήφιση 

την πρότασή μας (από 6 Οκτωβρίου 
2011, Αρ. Πρωτ. 300/1/19) για την ανα-
κούφιση των αρχαιότερων Ανθυπα-
στυνόμων που δεν προάγονται στο 
βαθμό του Υπαστυνόμου Β’ (Ν. 
3686/2008) με αποτέλεσμα να εξω-
θούνται σε δικαστικές διεκδικήσεις 
για να βρουν το δίκιο τους; Έχετε την 
αίσθηση ότι τους περισσεύουν χρήμα-
τα και γιατί τους ωθείτε σε αυτή τη 
διαδικασία όταν ήδη το Αρχηγείο έκα-
νε αποδεκτές σχετικές θετικές δικα-
στικές αποφάσεις;

2Γιατί πεισματικά παραβλέπετε το 
θέμα της αναγνώρισης – αναβάθ-

μισης της Σχολής Αστυφυλάκων σε 
επίπεδο Τ.Ε.; Μήπως επειδή απεργά-
ζεστε την κατάργησή της πίσω από 
προπετάσματα καπνού περί εκδημο-
κρατισμού και άλλων άνευ αντικρί-
σματος ρητοριών;

3Τι σας εμποδίζει και δεν αναγνω-
ρίζετε ξεκάθαρα ως επικίνδυνο 

και ανθυγιεινό το λειτούργημα του 
Αστυνομικού τώρα που υποτίθεται ότι 
εκσυγχρονίζεται το σχετικό νομοθετι-
κό πλαίσιο για τον δημόσιο και ιδιωτι-
κό τομέα της Οικονομίας;

4Πώς ενδιαφέρεστε για το εισόδη-
μα του Αστυφύλακα, για το αξιό-

μαχο της υπηρεσίας και το ηθικό του 
ανάστημα, όταν επιτρέπετε να «φορο-
λογούνται» στυγνά οι Αστυφύλακες 
που προάγονται σε Υπαρχιφύλακες με 
αποτέλεσμα σε αυτούς τους χαλεπούς 
καιρούς να γίνονται κρατήσεις 117 ευ-
ρώ για το ΤΕΑΠΑΣΑ και 351 ευρώ για 
το ΜΤΣ, μόνο και μόνο λόγω της προ-
αγωγής τους, ενώ δεν έχουν κανένα 
οικονομικό όφελος και με δεδομένο 
ότι όταν προαχθούν στο βαθμό του 
Αρχιφύλακα θα «φορολογηθούν» εκ 
νέου, δυσανάλογα και πέρα από κάθε 
έννοια δικαίου;

Θα νομοθετήσετε επιτέλους, έστω 
και μια φορά, υπέρ του απλού

αστυνομικού ή θα συνεχίσετε να 
υπογράφετε την εξόντωσή του;»

Αυτά αναφέρονται στην ανακοίνω-
ση της ΠΟΑΣΥ που έκανε αίσθηση και 
δημοσιεύτηκε σε όλο τον Τύπο, ενώ 
κατά τη συζήτηση στην Ολομέλεια της 
Βουλής, κατατέθηκε στα πρακτικά 
από το βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ κ. Δρί-
τσα. Σημειωτέον ότι η ανακοίνωση 
διανεμήθηκε σε όλους τους βουλευτές 
κατά τη διάρκεια της συζήτησης της 
επίμαχης τροπολογίας.

οι μάσκες έπεσαν!
Νομοθετούν για τους στρατηγούς και  
όχι για τον απλό και μάχιμο αστυνομικό

Τι ειπε ο βουλευΤής Του ςυΡιΖΑ
«εδώ έχω –και την καταθέτω και στα Πρακτικά- μία 
έντονη διαμαρτυρία της Πανελλήνιας ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων, η οποία διαμαρτύρεται γιατί 
ενώ παραβλέπονται συστηματικά οι εκκρεμείς ανά-
γκες των απλών Αστυνομικών και των στελεχών του 
σώματος, γίνονται ιδιαίτερες ρυθμίσεις –δίκαιες ή άδι-
κες, δεν έχει σημασία- κάλυψης και αποκατάστασης των πολύ υψηλό-
βαθμων. κυρία Πρόεδρε, καταθέτω το έγγραφο στα Πρακτικά, γιατί 
δεν έχω το χρόνο να το αναγνώσω και γιατί πραγματικά αποτελεί ένα 
πολύ σημαντικό κείμενο που θίγει πολύ σοβαρά ζητήματα».

ςΤελιος ΤΡΑΚΑς • Προεδροσ τησ   ενωσησ ΑστΥνομικων ΖΑκΥνθοΥ

«Εμείς ως 
συνδικαλιστές  
πρέπει να  
κινητοποιήσουμε  
τους 
συναδέλφους»
Ο πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομικών 
Ζακύνθου σε μια εκ βαθέων συζήτηση για το 
μέλλον του συνδικαλιστικού μας κινήματος 
και τις αγωνίες των συναδέλφων μας

ελληνοϊταλικό 
μέτωπο για τα 
προβλήματα  
του νότου
«Πάνω απ’ όλα ο άνθρωπος», 
τόνισε ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ  
στη Ρώμη
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όπως γνωρίζετε, αντλεί τη δύ-
ναμή της από τα σωματεία της. 
Επιδιώκει διαρκώς τη δραστη-
ριοποίηση όλων των συναδέλ-
φων, σε όλα τα σωματεία. Επι-
μένει στη μεγαλύτερη δυνατή 
συσπείρωση, στη συμμετοχή 
στις κινητοποιήσεις και στην 
κατάθεση ιδεών και επιχειρη-
μάτων, ώστε να υπάρχει και 
εσωτερικός διάλογος για ό,τι 
μας απασχολεί. Φτάνει αυτή η 
αγωνία και αυτός ο προβλημα-
τισμός κάτω στη βάση;

Σε εμάς εδώ στο νησί προσπα-
θούμε να είναι όλοι ενήμεροι. 
Στις μεγάλες περιφέρειες 
οπωσδήποτε χρειάζεται περισ-
σότερο τρέξιμο. Θέλω να τονίσω 
ιδιαίτερα σε αυτό το σημείο τον 
βαρύνοντα ρόλο της ΠΟΑΣΥ, 
που παρά την αμφισβήτηση που 

δεχόμαστε ως συνδικαλιστικός 
φορέας από τους συναδέλφους, 
είμαστε το τελευταίο ανάχωμα 
σε όλη αυτήν τη λαίλαπα, γεγο-
νός που αποδεικνύεται τόσο 
από τη μεγάλη μας συμμετοχή 
στις κινητοποιήσεις, όσο και 
από την εγγραφή στο σωματείο 
μας συνεχώς νέων μελών που 
εναποθέτουν τις ελπίδες τους, 
τις ιδέες τους και τους προβλη-
ματισμούς για κάτι καλύτερο 
στο συνδικαλιστικό μας κίνημα. 

Η Ζάκυνθος είναι ένα μικρό νη-
σί, με έντονη τουριστική κίνη-
ση το καλοκαίρι, τι γίνεται τους 
υπόλοιπους μήνες;

 Η Αστυνομία δε γνωρίζει επο-
χές, ή μάλλον δε θα έπρεπε να 
γνωρίζει γιατί τα στατιστικά 
στοιχεία της εγκληματικότητας 

είναι αμείλικτα όλο το χρόνο. 
Έχουμε ζητήσει επανειλημμέ-
νως ως σωματείο, την τοποθέτη-
ση περισσότερων αστυνομικών 
στην Α.Δ. Ζακύνθου, προκειμέ-
νου να ενισχυθεί και να καταστεί 
πιο λειτουργική η τοπική Αστυ-
νομία της νήσου. Πολλές ήταν 
και οι επαφές με τον τέως Αρχη-
γό για το οργανωμένο έγκλημα 
που ανθεί στο νησί και τις παρα-
φυάδες του. Το καλοκαίρι ζήσα-
με τις συλλήψεις των μελών της 
γνωστής σε όλους εγκληματικής 
συμμορίας που «αλώνιζε» στο 
νησί, οι οποίες προβλήθηκαν πα-
νελληνίως, καθώς και μια σειρά 
άλλων γεγονότων που κατέδει-
ξαν τη γύμνια της αστυνόμευσης 
στη Ζάκυνθο, με κορυφαίο τη 
δολοφονία του νεαρού Βρετανού 
τουρίστα στο Λαγανά, δυσφημί-
ζοντας τη χώρα μας. Φωνάζουμε 
προς πάσα κατεύθυνση ότι η Ζά-
κυνθος είναι ιδιάζουσα περιοχή 
στην εγκληματικότητα και πρέ-
πει με επιστημονική-τεχνοκρα-
τική προσέγγιση να ληφθούν τα 
απαραίτητα μέτρα. Αυτό ήταν 
που τονίσαμε και στο ψήφισμα 
που επιδώσαμε στην τότε φυσι-
κή ηγεσία. 

Από αυτά που λέτε, προκύπτει 
ότι η ηγεσία στα ανώτατα κλι-
μάκιά της δεν έχει επαφή με 
την πραγματικότητα.

Με διαταγές δε λύνονται τα προ-
βλήματα. Η αντιμετώπιση της 
εγκληματικότητας απαιτεί το 
τρίπτυχο «επαγγελματισμός-
επιστημοσύνη-οργάνωση», κι όχι 
μισθούς πείνας σε αστυνομικούς, 
οι οποίοι υποχρεώνονται να αγο-
ράζουν το όπλο τους, δεν έχουν 
φωτοτυπικό χαρτί να τυπώσουν 
μία ένορκη κατάθεση, δεν ξέρουν 
το ωράριο που θα δουλεύουν την 
επόμενη ημέρα, που ζητούν τη 
στήριξη από το σωματείο για την 
απολύμανση των κρατητηρίων, 
την οποία και αναλαμβάνει, προ-
κειμένου να μην μεταδοθούν 
ασθένειες, και τόσα άλλα διαχρο-
νικά προβλήματα που αντιμετω-
πίζουν χιλιάδες συνάδελφοι σε 
όλη την επικράτεια.

Δεν αρκούν οι διαβεβαιώσεις 
σας κ. Αρχηγέ για την στήριξη 
των δίκαιων αιτημάτων μας. 

Περιμένουμε εμπράκτως τα αποτε-
λέσματα των ενεργειών σας! 

Αυτό ήταν το μήνυμα της συνε-
δρίασης του Διοικητικού Συμβουλί-
ου της ΠΟΑΣΥ της 7ης Δεκεμβρίου 
προς τον νέο Αρχηγό της Ελληνικής 
Αστυνομίας κ. Νικόλαο Παπαγιαν-
νόπουλο, ο οποίος προσήλθε στα 
γραφεία της Ομοσπονδίας για να 
ακούσει τον προβληματισμό των 
συνδικαλιστών. 

Αντικείμενο της συνεδρίασης 
ήταν τα τρέχοντα εκκρεμή θέματα 
και ιδίως η διαμόρφωση του νέου 
μισθολογίου, ένα θέμα για το οποίο 
το Αρχηγείο μόλις την τελευταία 
στιγμή προσχώρησε στη διατυπω-
μένη θέση μας για τη σύσταση μι-
κτής επιτροπής ώστε να μην αιφνι-
διαστούμε από την κυβέρνηση.

Ο κ. Αρχηγός ενημερώθηκε επί-
σης για τα ζητήματα της καθημερι-
νότητας που ταλανίζουν τους συνα-
δέλφους και ιδίως για τις συνεχείς 

και αιφνιδιαστικές μετακινήσεις 
των Διμοιριών Υποστήριξης, για τη 
μη έγκαιρη ενημέρωση και την  αυ-
θημερόν έκδοση διαταγών αναχώ-
ρησης, για την καταστρατήγηση του 
ωραρίου εργασίας, για τη μη δια-
σφάλιση και προέγκριση των δαπα-
νών μετακίνησης, για την ακαταλ-
ληλότητα των μέσων μετακίνησης 
και για την έλλειψη εφοδίων που 
θέτουν σε πλείστους κινδύνους και 
εξουθενώνουν τους συναδέλφους. 

Από την πλευρά του, εξέφρασε μέ-
σω της Ομοσπονδίας τις ευχαριστίες 
του προς όλους τους αστυνομικούς 
για την αυταπάρνηση που επέδειξαν 
και τις φιλότιμες προσπάθειες που 
κατέβαλλαν όλο το προηγούμενο 
χρονικό διάστημα, προσφέροντας 
τις πολύτιμες υπηρεσίες τους, συμ-
βάλλοντας καθοριστικά στην καλή 
εικόνα και στην αποτελεσματική 
παρουσία της Αστυνομίας στην κοι-
νωνία, γεγονός θετικότατο που επε-
νεργεί ενισχυτικά στην προώθηση 
και ικανοποίηση των άλυτων δίκαι-
ων αιτημάτων μας. 

Όχι λόγια, 
αλλά έργα 
κύριε 
Αρχηγέ!
Το Διοικητικό 
Συμβούλιο της ΠΟΑΣΥ  
επισημαίνει τις ευθύνες 
της Ηγεσίας 

Συνάδελφοι και συναδέλφισσες, 
όπως προκύπτει από την απά-
ντηση που έδωσε στην ΠΟΑΣΥ 

ο Κλάδος Οικονομικοτεχνικών – 
Πληροφορικής, με τη μισθοδοσία του 
Ιανουαρίου του 2012, μαζί με τη χορή-
γηση του επιδόματος Αυξημένης 
Επιχειρησιακής Ετοιμότητας Μονά-
δων (νυχτερινά) του μηνός Νοεμβρί-
ου 2011 θα καταβληθεί και το 12% των 
ωρών νυχτερινής απασχόλησης που 
δεν καταβλήθηκαν εγκαίρως.

Πρέπει επίσης να γνωρίζετε ότι η 
καταβολή των δεδουλευμένων πεν-

θημέρων και νυχτερινών για το τρέ-
χον έτος 2011, ύστερα και από τις 
επίμονες και συνεχείς παρεμβάσεις 
της Ομοσπονδίας, έχουν διασφαλι-
στεί. Όμως δεν πρέπει αυτό να μας 
εφησυχάζει, αφού το 2012, το πλα-
φόν για τις ώρες νυχτερινής απα-
σχόλησης είναι προϋπολογισμένο 
μόνο για 16.800.000 ώρες. Ως εκ 
τούτου καθίσταται επιτακτική ανά-
γκη, η Ηγεσία να διασφαλίσει 
έγκαιρα και με κάθε τρόπο το όλο 
ζήτημα, αποκλείοντας φαινόμενα 
καταχρηστικών υπερβάσεων. 

Με Τή ΜιςθοδοςιΑ ιΑνουΑΡιου  
ΤΑ νυχΤεΡινΑ

ςΤελιος ΤΡΑΚΑς • Προεδροσ τησ   ενωσησ ΑστΥνομικων ΖΑκΥνθοΥ

Στο 7ο Εθνικό Συνέδριο της 
Ιταλικής Ομοσπονδίας Αστυ-
νομικών (SIULP), που πραγ-

ματοποιήθηκε στη Ρώμη στις 5-7 
Δεκεμβρίου, μετέφερε τους αγωνι-
στικούς χαιρετισμούς των Ελλή-
νων αστυνομικών, ο πρόεδρος της 
ΠΟΑΣΥ Χρήστος Φωτόπουλος, 
αποδεχόμενος την πρόσκληση των 
Ιταλών συναδέλφων μας, που 
γιορτάζουν τα 30 έτη από την ίδρυ-
ση του συνδικάτου τους.

Παρουσία πλήθους καλεσμένων 
από τον πολιτικό και υπηρεσιακό 
κόσμο, ο κ. Φωτόπουλος, αναφέρ-
θηκε στα κοινά προβλήματα και 
τις αγωνίες που βιώνουν οι ένστο-
λοι σε Ιταλία και Ελλάδα λόγω της 
οικονομικής κρίσης.

Ο πρόεδρος αναφέρθηκε στους 
συνεχείς αγώνες της Ομοσπονδί-
ας μας ενάντια στην πολιτική των 
τροϊκανών και τόνισε με έμφαση 
ότι το πρόβλημα αποδεικνύεται 
ότι είναι ευρωπαϊκό και όχι μόνο 
εθνικό. «Απειλείται η Δημοκρατία 
και το Συνδικάτο, καθώς το κεφά-
λαιο και το χρήμα, έχουν αλλοιώ-
σει τη λειτουργία της Δημοκρατί-
ας σε ευρωπαϊκές χώρες», ανέφε-
ρε χαρακτηριστικά, λέγοντας ότι 
σε πολλές από αυτές διορίζονται 
κυβερνήσεις ερήμην των λαών 
τους! Τόνισε ότι αυτό έχει συμβεί 
στην Ελλάδα, όπως συνέβη περί-
που και στην Ιταλία, και κάλεσε 
τα Συνδικάτα των ευρωπαϊκών 
χωρών να πάρουν θέση και να τα-

χθούν κατά αυτών των πολιτικών.  
«Πάνω από όλα ο άνθρωπος και ο 
αστυνομικός είναι άνθρωπος», τό-
νισε ο κ. Φωτόπουλος, αποσπώ-
ντας το ζωηρό χειροκρότημα των 
συνέδρων.

Κλείνοντας την ομιλία του,  ο πρό-
εδρος της Ομοσπονδίας μας, ανέφε-
ρε ότι εκλαμβάνεται θετικά η σκέψη 
που εκφράστηκε από μέλη του Προ-
εδρείου της Ιταλικής SIULP για την 
οργάνωση των Ομοσπονδιών των 
Μεσογειακών χωρών σε έναν ενιαίο 
Συνδικαλιστικό Οργανισμό,  με σκο-
πό την προώθηση των ζητημάτων 
των κοινών Νοτίων συνόρων της 
ηπείρου μας και όχι μόνο, θέμα για 
το οποίο θα υπάρξουν και περεταί-
ρω συζητήσεις. 
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Α) ΙΣΤΟΡΙΚΟ
Το ισχύον «Μισθολόγιο των Ενό-
πλων Δυνάμεων – Σωμάτων Ασφα-
λείας» που θεσμοθετήθηκε το έτος 
1997, είναι άναρχο, άδικο και άνισο 
με αφετηρία (εισαγωγική μονάδα) 
να ξεκινάει από τον βαθμό του 
Υπαστυνόμου Β’ (Ανθυπολοχαγού), 
με βασικό μισθό τα 899 € και την 
πλειοψηφία των στελεχών να έχει 
αρνητικούς συντελεστές, κάτω από 
την μονάδα (0,76 για τους Αστυφύ-
λακες - Λιμενοφύλακες - Πυροσβέ-
στες και βασικό μισθό τα 683€), με 
χαρακτηριστικό παράδειγμα να 
χρειάζεται δεκαοκτώ (18) χρόνια 
για να πάρουν τη μονάδα, την μι-
σθολογική προαγωγή του Υπαστυ-
νόμου Β (Ανθυπολοχαγού), οι δε 
συντελεστές για τους νέους  (Υπα-
ξιωματικούς –Αξιωματικούς) είναι 
απαράδεκτα χαμηλοί, χωρίς ορθο-
λογικά, δίκαια και  αναλογικά κλι-
μάκια. 

Με σύνδεση βαθμού – μισθού, 
χωρίς να λαμβάνεται υπ’ όψιν η 
γνώση, η παραγωγικότητα –απόδο-
ση –πτυχία σπουδών, με άσχετα ερ-
μαφρόδιτα επιδόματα, τα οποία 
αποτελούν μέχρι  45% περίπου του 
μισθού, χωρίς να λαμβάνεται υπό-
ψη η επικινδυνότητα της εργασίας 
με χαρακτηρισμό, χωρίς να υπάρχει 
θεσμοθετημένη αμοιβή με ωρομί-
σθιο για την πέραν του πενθημέρου 
εργασία –νυκτερινά - υπερωρίες – 
Κυριακές – εξαιρέσιμες – αργίες, με 
τις ανάλογες προσαυξήσεις.  

Χωρίς να υπάρχει οικονομικό κί-
νητρο για αυτούς που είναι καθημε-
ρινά στους δρόμους, σε μόνιμη βά-
ση (επίδομα βάρδιας δρόμου μαχί-
μων Υπηρεσιών) και δίνουν «αγώνα 
ζωής» κάτω από αντίξοες συνθήκες 
εργασίας, χωρίς να υπάρχει επίδο-
μα θέσης ευθύνης του βαθμοφό-
ρου, συνδεδεμένο με τους στόχους 
– απόδοση και αποδοτικότητα των 
Υπηρεσιών.   

Χωρίς να απεμπολούμε το δια-
χρονικό και πάγιο αίτημά μας για 
διπλασιασμό της αμοιβής για την 
πέραν του πενθημέρου εργασία και 
της νυχτερινής απασχόλησης και 

την διαμόρφωση του εισαγωγικού 
μισθού του Αστυφύλακα – Λιμενο-
φύλακα – Πυροσβέστη στα 1.350 € 
για τις πέντε (5) μέρες εργασίας και 
παρ’ ότι μέχρι σήμερα έχουμε υπο-
στεί τις μεγαλύτερες απώλειες του 
πενιχρού εισοδήματός μας, εξαιτί-
ας των  πολλαπλών ερμαφρόδιτων 
επιδομάτων, με οριζόντιες περικο-
πές και σε συνδυασμό με την τραγι-
κή οικονομική κατάσταση που βρί-
σκεται η χώρα και τις δεσμεύσεις – 
υποχρεώσεις που ανέλαβε έναντι 
των «δανειστών» της στην κατεύ-
θυνση του εξαναγκασμού, προτεί-
νουμε την βελτίωση του υπάρχο-
ντος μισθολογίου  με  το υπάρχον 
μισθολογικό κόστος, ως αφετηρία 
για την προοπτική και το μέλλον 
των νέων συναδέλφων, ως ακολού-
θως:

 
Β) ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ

1Διαμόρφωση συντελεστών εξέ-
λιξης του Βασικού Μισθού με 

αφετηρία (μονάδα) τον βαθμό του 
Αστυφύλακα – Λιμενοφύλακα –Πυ-
ροσβέστη (Λοχία) με μερική ενσω-
μάτωση σταθερού ποσού στον Βα-
σικό Μισθό για όλους τους βαθμούς 
από τα ήδη καταργούμενα τακτικά 
επιδόματα. 

2Κατάργηση των έξι (6) τακτικών 
επιδομάτων (εξομάλυνσης – ει-

δικής απασχόλησης - ειδικών συν-
θηκών – επιτελικής ευθύνης – Διοί-
κησης- παράστασης) και την δημι-
ουργία δυο νέων επιδομάτων ως 
εξής:   
α) Επίδομα για την ιδιαιτερότητα 

και επικινδυνότητα της εργασίας 
το οποίο θα συνδέεται σε ποσο-
στό 17% του Βασικού  Μισθού  ει-
σαγωγής {Αστυφύλακα – Λιμενο-
φύλακα –Πυροσβέστη (Λοχία)}, 
ήτοι ποσό 150 € σε όλους τους 
βαθμούς της ιεραρχίας. 

β) Επίδομα Θέσης Ευθύνης κλιμα-
κωτά για κάθε βαθμό. Η διαμόρ-
φωσή του θα προσδιοριστεί και 
θα κυμαίνεται με βάση το υπό-
λοιπο  της διαφοράς του αθροί-
σματος των καταργηθέντων επι-
δομάτων. 

Ρεαλιστική πρόταση για το νέο μισθολόγιο
Η κοινή πρόταση όλων των Ομοσπονδιών για τη βελτίωση του μισθολογίου, όπως προέκυψε μετά από διάλογο και ανταλλαγή προτάσεων

* 1ενδεικτικά. καταργούμενα 
επιδόματα: εξομάλυνσης –ειδικής 
απασχόλησης –επιτελικής ευθύνης- 
ειδικών συνθηκών –παράστασης – 
διοίκησης 
* 2 διαμόρφωση συντελεστών 

εξέλιξης του βασικού μισθού με 
αφετηρία (μονάδα) συντελεστών 
τον βαθμό του Αστυφύλακα – 
Λιμενοφύλακα – Πυροσβέστη 
(Λοχία). Νέα διαμόρφωση του στα 
882€ = (683+199) . 

αΔιαπραΓΜατεΥτα (κόκκινα)
1. Η διατήρηση των μισθολογικών 
προαγωγών.
2. Η διατήρηση του επιδόματος 
χρόνου Υπηρεσίας.
3. Αφετηρία εισαγωγής (μονάδα 

1,00) ο βαθμός του Αστυφύλακα – 
Λιμενοφύλακα – Πυροσβέστη.
4. Θεσμοθέτηση επιδόματος για την 
ιδιαιτερότητα και την επικινδυνότη-
τα της εργασίας με σύνδεση ποσο-
στού στο βασικό μισθό του Αστυφύ-

λακα – Λιμενοφύλακα – Πυροσβέστη 
(Λοχία) με ποσό ίσο για όλους τους 
βαθμούς.
5. καμία περαιτέρω μείωση των 
αποδοχών πλην των όσων ισχύουν 
από τον νόμο του μεσοπρόθεσμου.

ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΕΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ – ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΩΝ – ΛΙΜΕΝΙΚΩΝ

ΒΑΣΙΚΟΣ ΜΙΣΘΟΣ ΕΠΙΔΟΜΑ ΧΡΟΝΟΥ
ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΟΤΗΤΑ 

ΕΡΓΑΣΙΑΣ
ΘΕΣΗ ΕΥΘΥΝΗΣ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΗ ΠΑΡΟΧΗ ΠΕΝΘΗΜΕΡΑ - ΝΥΚΤΕΡΙΝΑ ΕΙΔΙΚΑ ΕΠΙΔΟΜΑΤΑ

ενσωμάτωση σταθερού 
ποσού 199 €  

από κατάργηση 
επιδομάτων (*1)  

στο βασικό μισθό για κάθε 
βαθμό (*2)

διατήρηση
του ισχύοντος

σταθερό ποσό 17%  
στον εκάστοτε 

βασικό μισθό βάσης 
(Αστυφύλακα)  

για όλους τους βαθμούς 
στην ιεραρχία  

Ήτοι: 150 €

Το εναπομείναν ποσό 
από το άθροισμα 

των καταργούμενων 
επιδομάτων 

ως βάση προσδιορισμού 
κατά βαθμό

Ως ήδη ισχύει:
- Έγγαμος  

με 1 παιδί 50€ 
- Έγγαμος  

με 2 παιδιά 70€  
κ.ο.κ.

διατήρηση υπάρχουσας 
αμοιβής

Ήτοι: 46 € πενθήμερο 
2,93€ νυκτερινό

διατήρηση αμοιβής  
ως ισχύει π.χ. εκΑμ  

– μΑΤ –εμΑκ  
– Πυροτεχνουργοί – 
Τεεμ – εσωτερικών 

Υποθέσεων –
Πληροφορικής κ.ο.κ.

ΑΝΑΛΥΣΗ ΠΡΟΤΑΣΗΣ ΓΙΑ ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟΥ

Βασικά Χαρακτηριστικά :
1. διαμόρφωση συντελεστών 
εξέλιξης του βασικού μισθού με 
αφετηρία (μονάδα) το βαθμό του 
Αστυφύλακα- Λιμενοφύλακα – 
Πυροσβέστη (Λοχία) 882 € = (683 + 
ποσού 199 €).
2. μερική ενσωμάτωση ποσού 199 € 
σταθερά στο βασικό μισθό, για 
όλους τους βαθμούς από ήδη 
καταργούμενα τακτικά επιδόματα.
συγκεκριμένα: Από ήδη υφιστάμενα 
χορηγούμενα έξι (6) τακτικά 
επιδόματα (ειδικής απασχόλησης – 
εξομάλυνσης – ειδικών συνθηκών – 
επιτελικής ευθύνης – διοίκησης - 
Παράστασης), καταργούνται και 
συγχωνεύονται σε δύο (2) βασικά: 
α) επίδομα ιδιαιτερότητας και 
επικινδυνότητας της εργασίας 17 % 
στο βασικό μισθό του Αστυφύλακα - 
Πυροσβέστη - Λιμενοφύλακα - Λοχία 
το ίδιο ποσό 150 € για όλους τους 
βαθμούς των ενστόλων.
β) Θέσης ευθύνης κλιμακωτά για 
κάθε βαθμό. Η διαμόρφωσή του θα 

κυμαίνεται με βάση υπολογισμού το 
υπόλοιπο της διαφοράς του 
αθροίσματος των καταργηθέντων 
επιδομάτων αφού πρώτα από το 
άθροισμα των επιδομάτων θα έχει 
αφαιρεθεί ποσοστιαία η οριζόντια 
περικοπή που προβλέπεται από το 
μεσοπρόθεσμο.
3. διατήρηση των μισθολογικών 
προαγωγών, του χρονοεπιδόματος, 
της οικογενειακής παροχής (όπως 
αυτή διαμορφώθηκε), των ειδικών 
επιδομάτων (εκΑμ – μΑΤ- 
πυροτεχνουργών - εμΑκ κλπ), 
αυξημένης υπηρεσιακής 
απασχόλησης που χορηγείται στο 
1/5 του ένστολου προσωπικού των 
ενόπλων δυνάμεων που υπηρετούν 
σε μονάδες αυξημένης υπηρεσιακής 
ευθύνης και μετατρέπεται στα 
σώματα ασφαλείας σε ώρες 
νυχτερινής απασχόλησης με αμοιβή 
2,93 €.
4. οι παραπάνω βασικές αποδοχές 
συμπεριλαμβανομένων των δύο (2) 
συγχωνευθέντων βασικών 

επιδομάτων (επικίνδυνης εργασίας – 
θέσης ευθύνης για τους καινούριους 
ασφαλισμένους καταταγέντες μετά 
την 1/1/1993 είναι συντάξιμες και 
ισχύουν για πενθήμερη εργασία.
5. διατηρείται η αμοιβή των 46 € για 
όσους εργάζονται για την πέραν του 
πενθημέρου εργασία.
6. Προκειμένου να μη υπάρξει 
αυξομείωση των συντάξεων για τους 
παλαιούς ασφαλισμένους 
(καταταγέντες προ την 1-1-1993) 
που θεμελίωσαν ή θα θεμελιώσουν 
ασφαλιστικό δικαίωμα έως και την 
31-12-2014 με μεταβατική διάταξη 
Νόμου θα συνεχίσουν να γίνονται οι 
ίδιες (ισόποσες) κρατήσεις – 
αποδόσεις για την κύρια σύνταξη και 
τα ασφαλιστικά ταμεία. Ήτοι από 
ήδη χορηγούμενα επιδόματα 
αθροιστικό ποσό (71,92 € + 176 €) ή 
το αντίστοιχο ποσό από το βαθμό 
του Ταξιάρχου και άνω που υπήρχε 
πριν τις οριζόντιες περικοπές 
(επίδομα ειδικής Απασχόλησης 12 % 
+ 8 % + 10%).
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βΑσικοσ 
μισΘοσ (€)

συντελεστές
(Υπαστυν. 

β’=1)

σΥΝΤεΛεσΤεσ
(Αστυφύλακας 

=1)

βΑσικοσ 
μισΘοσ (€)

επίδομα 
ιδιαιτερότητας - 
επικινδυνότητας  

της εργασίας 
17 % στον β.μ. 

Αστυφύλακα

Α ΓεεΘΑ 2.337 2,60 2,88 2.540 σε 150

Αρχηγός 2.068 2,30 2,57 2.267 σε 150

Γ’ επιθεωρητής 1.888 2,10 2,37 2.090 σε 150

Αντιστράτηγος 1.753 1,95 2,22 1.958 σε 150

Υποστράτηγος 1.645 1,83 2,10 1.852 σε 150

Ταξίαρχος 1.510 1,68 1,94 1.711 σε 150

Αστυν. διευθυντής 1.295 1,44 1,69 1.491 σε 150

Αστυν. Υποδ/ντής 1.151 1,28 1,53 1.350 σε 150

Αστυνόμος Α’ 1.070 1,19 1,44 1.270 σε 150

Αστυνόμος β’ 1.016 1,13 1,38 1.217 σε 150

Υπαστυνόμος Α’ 971 1,08 1,32 1.164 σε 150

Υπαστυνόμος β’ (Ανθ/γός) 899 1,00 1,25 1,103 σε 150

Ανθυπαστυνόμος 863 0,96 1,21 1.067 σε 150

Αρχιφύλακας 836 0,93 1,17 1.032 σε 150

Υπαρχιφύλακας 800 0,89 1,13 997 σε 150

Αστυφύλακας (Λοχίας) 683 0,76 1,00 882 σε 150

ΠΡΟΤΑΣΗ  ΓΙΑ ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΤΟΥ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟΥ ΤΩΝ ΕΝΣΤΟΛΩΝ ΜΕ ΒΑΣΗ  
ΤΟ ΥΠΑΡΧΟΝ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΟ ΚΟΣΤΟΣ – ΜΕΣΟΠΡΟΘΕΣΜΟ
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Με αφορμή το δημοσίευμα 
της εφημερίδας ΕΘΝΟΣ 
(15-12-11) ότι επίκειται 

νέα αλλαγή του ασφαλιστικού που 
θα αυξάνει τα όρια παραμονής στα 
40 έτη για τους υπηρετούντες στις 
Ένοπλες Δυνάμεις, που προκάλεσε 
εύλογη ανησυχία στους συναδέλ-
φους μας, από τις Ομοσπονδίες 
ΠΟΑΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ ανακοινώθη-
καν τα ακόλουθα:

Το δημοσίευμα αναφέρεται σε 
εσωτερικό έγγραφο του ΓΕΕΘΑ με 
το οποίο ζητούνται προτάσεις για 
τη μελλοντική αλλαγή του θεσμι-
κού πλαισίου περί κρίσεων και 

προαγωγών στις Ένοπλες Δυνά-
μεις. Σε καμία δε περίπτωση δεν 
έχει σχέση με νέο ασφα-
λιστικό για τους ένστο-
λους, όπως διευκρίνισε 
ο αναπληρωτής υπουρ-
γός Εθνικής Άμυνας κ. 
Γιάννης Ραγκούσης. 
Άλλωστε μόλις πριν 
από ένα έτος ψηφίστη-
κε ο ασφαλιστικός νό-
μος για το ένστολο προ-
σωπικό.Εκείνο που 
προέχει και δεν πρέπει 
να λησμονούμε, είναι το νέο μισθο-
λόγιο. Γι’ αυτό αγωνιζόμαστε, εκεί 

στρέφουμε την προσοχή μας, χω-
ρίς να αποπροσανατολιζόμαστε 

από κανέναν.
Οι Ομοσπονδίες έχουν 

εξάλλου ζητήσει συνά-
ντηση με τον υπουργό 
Εθνικής Άμυνας κ. Δημή-
τρη Αβραμόπουλο και 
όπως πάντοτε θα σας ενη-
μερώνουμε υπεύθυνα, 
προκειμένου να μην 
ενεργεί κανείς υπό το 
κράτος πανικού και ανεύ-
θυνων φημολογιών, που 

όπως αποδείχθηκε, κόστισε σε 
όσους παρασύρθηκαν από αυτές.

Συναδέλφισσες – Συνάδελ-
φοι, αναφορικά με ερωτήματα 
που τίθενται στην Ομοσπονδία, 

τόσο από Πρωτοβάθμιες Ενώσεις 
μας όσο και από μέλη αυτών, και 
αφορούν τα χρηματικά ποσά που 
παρακρατήθηκαν από τη Διαχείριση 
Χρηματικού Α.Ε.Α. με τις μισθοδοσί-
ες των μηνών Οκτωβρίου – Νοεμβρί-
ου και Δεκεμβρίου του τρέχοντος 
έτους, σας διευκρινίζουμε, σύμφωνα 
με απάντηση της Διαχείρισης Χρη-
ματικού Α.Ε.Α., τα ακόλουθα:

ΑΓια τους ασφαλισμένους στα 
ταμεία της πρώην Αστυνομίας 

Πόλεων, οι αναδρομικές κρατήσεις 
της ειδικής εισφοράς αλληλεγγύης 
(2% επί των τακτικών αποδοχών – 
πρόσθετων αμοιβών και λοιπών 
αποζημιώσεων από 1-1-2011), υπέρ 
του Τ.Π.Δ.Υ. (1% επί των τακτικών 
αποδοχών – πρόσθετων αμοιβών 
και λοιπών αποζημιώσεων από 1-1-

2011), καθώς και η μείωση του επιδό-
ματος ειδικής απασχόλησης (10% 
από 1-7-2011), κατανεμήθηκαν ισό-
ποσα και παρακρατήθηκαν για το 
χρονικό διάστημα από 1-1-2011 έως 
και 30-9-2011 με τις μισθοδοσίες των 
μηνών Οκτωβρίου – Νοεμβρίου και 
Δεκεμβρίου 2011.

ΒΓια τους ασφαλισμένους στα 
ταμεία της πρώην Ελληνικής 

Χωροφυλακής, η αναδρομική ει-
σφορά αλληλεγγύης παρακρατήθη-
κε σε τρείς (3) ισόποσες δόσεις, ενώ 
η αναδρομική εισφορά υπέρ του 
Μ.Τ.Σ. (1% επί των τακτικών αποδο-
χών – πρόσθετων αμοιβών και λοι-
πών αποζημιώσεων από 1-1-2011) σε 
δύο (2) ισόποσες δόσεις κατά τους 
μήνες Νοέμβριο και Δεκέμβριο για 
ποσά άνω των 200 € και σε μία (1) για 
ποσά κάτω των 200 €.

ΓΤα ποσά των εισφορών που ανα-
λογούν στο δώρο του Πάσχα και 

το επίδομα αδείας, παρακρατήθη-
καν εφάπαξ με τη μισθοδοσία του 
μήνα Νοεμβρίου.

ΔΤα ποσά των εν λόγω κρατήσε-
ων εμφανίζονται στα αναλυτι-

κά σημειώματα αποδοχών, ως εξής:
• στην στήλη β (αποδοχές μηνός) το 

επίδομα ειδικής απασχόλησης 
όπως έχει πλέον διαμορφωθεί με-
τά την μείωση του 10%.

• στη στήλη γ (αναδρομικά δώρα) η 
αναδρομική κράτηση του επιδό-
ματος ειδικής απασχόλησης.

• στην στήλη ε (τακτικές κρατήσεις 
μηνός) η ειδική εισφορά αλληλεγ-
γύης και η εισφορά υπέρ Τ.Π.Δ.Υ. 
ή Μ.Τ.Σ.

• στην στήλη στ (τακτικές κρατήσεις 
– αναδρομικά - δώρα), οι αναδρο-
μικές εισφορές αλληλεγγύης και 
Τ.Π.Δ.Υ. ή Μ.Τ.Σ. και για το χρονι-
κό διάστημα από 1-1-2011 έως και 
30-9-2011.

3Την διατήρηση του επιδόματος 
χρόνου Υπηρεσίας.

4Την διατήρηση των μισθολογι-
κών προαγωγών.  

5Την διατήρηση του επιδόματος 
αυξημένης υπηρεσιακής απα-

σχόλησης που χορηγείται στο 1/5 
του ένστολου προσωπικού των Ενό-
πλων Δυνάμεων που υπηρετούν σε 
μονάδες αυξημένης υπηρεσιακής 
ευθύνης και  μετατρέπεται για το 
προσωπικό των Σωμάτων Ασφαλεί-
ας σε ώρες νυκτερινής απασχόλη-
σης με αμοιβή 2,93 €.   

6Την διατήρηση των ειδικών επι-
δομάτων (ΕΚΑΜ - ΜΑΤ - ΕΜΑΚ 

- Πληροφορικής –Εσωτερικών Υπο-
θέσεων)  στο ίδιο σημερινό ύψος 
ποσού, ως επιπλέον κίνητρο για την 
κάλυψη συγκεκριμένων θέσεων.

7Το Επίδομα Οικογενειακής πα-
ροχής, εορτών και αδείας με 

τους ίδιους όρους και προϋποθέ-
σεις που καταβάλλονται στους Δη-
μοσίους Υπαλλήλους. 

8Την διατήρηση της πρόσθετης 
αποζημίωσης για πέραν του  

πενθήμερου εργασία στο σημερινό 
ποσό των 46 €. Προτείνεται ακόμα 
η θεσμοθέτηση εκτός του ετήσιου 
μισθολογικού κόστους:
α) της υπερωριακής απασχόλησης 

των στελεχών των Σωμάτων 
Ασφαλείας» δέκα (10) ευρώ την 
ώρα για εξαιρετικές περιπτώσεις 
εκτάκτων αναγκών (πυρκαγιών 
– σεισμών – βίαιων συμβάντων – 
διαδηλώσεων  – κήρυξη της χώ-
ρας σε κατάσταση εκτάκτου ανά-
γκης κλπ.), μετά από διαταγή - 
έγκριση του κ. Αρχηγού και με 
συγκεκριμένο ετήσιο πλαφόν.

β) η επέκταση του επιδόματος 
«απομακρυσμένων και παραμε-
θορίων περιοχών» στα στελέχη 
των Σωμάτων Ασφαλείας  με τους 
ίδιους όρους και προϋποθέσεις 
που χορηγήθηκε και στους Δημο-
σίους Υπαλλήλους με το ενιαίο 
μισθολόγιο. 

Προκειμένου να μην υπάρξει αυξο-
μείωση των συντάξεων για τους 
παλαιούς ασφαλισμένους (κατατα-
γέντες προ της 1/1/1993) που θεμε-
λίωσαν ή θα θεμελιώσουν ασφαλι-
στικό δικαίωμα έως και την 
31/12/2014, με μεταβατική διάταξη 
νόμου θα συνεχίσουν οι ίδιες (ισό-
ποσες) κρατήσεις – αποδόσεις για 
την κύρια σύνταξη και τα ασφαλι-
στικά ταμεία. Ήτοι από ήδη χορη-
γούμενα επιδόματα αθροιστικό 
ποσό (71,92 € +176 €) ή το αντίστοι-
χο ποσό από τον βαθμό του Ταξιάρ-
χου και άνω που υπήρχε πριν τις 
οριζόντιες περικοπές (επίδομα ειδι-
κής απασχόλησης 12 % +8 % + 10 %).

Η πρότασή μας είναι ρεαλιστική, 
υλοποιήσιμη, υπεύθυνη, βασισμένη  
στα ειδικά μισθολόγια και στην 
εναρμόνιση της μισθολογικής πολι-
τικής που ακολουθήθηκε με το ενι-
αίο μισθολόγιο των Δημοσίων 
Υπαλλήλων, χωρίς να παραβλέπου-
με τις συγκυρίες, αλλά χωρίς και να 
εφησυχάζουμε, διεκδικούμε προϊό-
ντος του χρόνου την περαιτέρω βελ-
τίωσή του.

Άμεση ενημέρωση από  
τον υπουργό εθνικής Άμυνας

Διευκρινίσεις  
για τις κρατήσεις 
Τι πρέπει να γνωρίζετε για την εισφορά αλληλεγγύης  
και τις κρατήσεις υπέρ Τ.Π.Δ.Υ./Μ.Τ.Σ.

Τι σημαίνει  
η αναβολή  
της διαδικασίας 
για τα μάχιμα;
ερωτηματικά εγείρει η αναβολή 
της διαδικασίας των κρατήσεων 
των αναγκαίων ποσών από τους 
συναδέλφους που δήλωσαν ότι 
επιθυμούν να αναγνωρίσουν τη 
μάχιμη πενταετία.
Η ομοσπονδία καλεί το Αρχη-
γείο να πράξει τα δέοντα, 
«επειδή δεν έγινε με τη μισθο-
δοσία Νοεμβρίου η έναρξη της 
παραπάνω διαδικασίας της 
κατά περίπτωση μηνιαίας κρά-
τησης για κανένα συνάδελφό 
μας, γεγονός που μας προβλη-
ματίζει ιδιαίτερα», όπως επιση-
μαίνεται στο σχετικό έγγραφο. 
Ζητά δε να τύχει εφαρμογής 
χωρίς άλλη αναβολή, από την 
προσεχή μισθοδοσία (ιανουα-
ρίου 2012).
Υπενθυμίζεται ότι με τις διατά-
ξεις του αρ. 22 παρ. 3 του Ν. 
3365/2010, δόθηκε η δυνατό-
τητα στα στελέχη των σωμάτων 
Ασφαλείας να αναγνωρίζουν, 
ως συντάξιμο, με καταβολή του 
συνόλου των ασφαλιστικών ει-
σφορών ασφαλισμένου και ερ-
γοδότη, τον χρόνο υπηρεσίας 
των πέντε (5) ετών (μάχιμη πε-
νταετία) που λογίζεται αυξημέ-
νος στο διπλάσιο. 
στο πλαίσιο αυτό, κλήθηκε το 
προσωπικό της ελληνικής Αστυ-
νομίας να υποβάλλει μέχρι την 
20-8-2011 ενυπόγραφη δήλω-
ση μη επιθυμίας αναγνώρισης 
της μάχιμης πενταετίας, προ-
κειμένου στη συνέχεια να προ-
ωθηθούν στην διεύθυνση δια-
χείρισης Χρηματικού και να 
γίνει η κατά περίπτωση μηνιαία 
κράτηση, ανυπερθέτως με την 
μισθοδοσία του μήνα Νοεμβρί-
ου του 2011.

Ζητείται 
συνάντηση  
με τον Πρόεδρο 
του ΟΠΑΔ
Τον πρόεδρο του οργανισμού 
Περίθαλψης Ασφαλισμένων 
του δημοσίου κ. σουλιώτη κυ-
ριάκο επιδιώκουν να συναντή-
σουν οι ομοσπονδίες μας προ-
κειμένου να αντιμετωπιστούν 
τα σοβαρότατα προβλήματα 
που έχουν δημιουργηθεί στους 
συναδέλφους μας και στις οικο-
γένειές τους εξαιτίας του γεγο-
νότος ότι αρκετοί ιατρικοί σύλ-
λογοι έχουν προχωρήσει το 
τελευταίο δίμηνο σε αναστολή 
της εκτέλεσης των συμβάσεων 
με τον οΠΑδ.

«Ο ι μαζικοί και επίπονοι αγώ-
νες των αγανακτισμένων 
πολιτών, οδήγησαν στην 

«πτώση» της προηγούμενης μονο-
κομματικής κυβέρνησης και στο 
σχηματισμό μιας προσωρινής, τρι-
κομματικής διακυβέρνησης, η οποία 
ωστόσο, έχει δεσμευτεί να υλοποιή-
σει με απόλυτη ακρίβεια την ίδια 
αντιλαϊκή πολιτική, καταδικάζοντας 
στη φτώχεια το λαό μας και την ίδια 
ώρα, αφήνοντας στο απυρόβλητο 
όλους εκείνους που έφεραν τη χώρα 
στο χείλος της καταστροφής. Ο λαός 
μας, αρνείται να μετατραπεί σε «πει-
ραματόζωο» των πολιτικών και οικο-
νομικών αδιεξόδων της Ευρωπαϊκής 

Ένωσης και αναζητά μια άλλη πολι-
τική οικονομικής ανάπτυξης και ευ-
ημερίας», τονίζεται στο μήνυμα των 

Ομοσπονδιών ΠΟΑΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ 
με αφορμή την Γενική Απεργία της 
1ης Δεκεμβρίου 2011.

Δεν είμαστε «πειραματόζωο»
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Η Ομοσπονδία απέστειλε στον 
πρόεδρο του ΤΕΑΠΑΣΑ κ. 
Κων/νο Τσουβάλα την ακό-

λουθη επιστολή, επισημαίνοντάς του 
ότι γνώριζε την επιστολή που είχε ήδη 
κοινοποιήσει η Ομοσπονδία και στον 
υπουργό Εργασίας:

Κύριε Πρόεδρε,
Είμαστε υποχρεωμένοι να επανέλ-

θουμε στο θέμα της απόφασης που 
λάβατε στις 22-7-2011 για τον υποχρε-
ωτικό χρόνο πραγματικής ασφάλισης 
των 31 ετών, ως αναγκαίας προϋπόθε-
σης για τη χορήγηση του εφάπαξ βοη-
θήματος στους δικαιούχους αστυνο-
μικούς (Τ.Π.ΑΣ., ήτοι καταταγέντων 
μέχρι 31-12-1992), κατόπιν της δημοσί-

ευσής της απόφασης 30218/26803/817 
στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως 
(ΦΕΚ 2848 /15-12-2011) και της εσφαλ-
μένης εντύπωσης που προκαλέσατε 
στα μέλη μας με την απάντηση που 
δώσατε την 1 Δεκεμβρίου 2011 προς 
την Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αττικής όσον αφορά τις θέσεις της 
Ομοσπονδίας μας.

Όπως σας έχει ήδη ενημερώσει ο 
ταμίας της Ομοσπονδίας μας και εκ-
πρόσωπός μας (σχετική από 
15/12/2011 επιστολή του προς εσάς, με 
στόχο την αποσαφήνιση του ρόλου 
και της συμμετοχής του στην έκτακτη 
συνεδρίαση του Δ.Σ. του Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α. 
στις 22-7-2011), χωρίς να υπάρξει επ’ 

αυτού απάντησή σας μέχρι σήμερα, 
σας επισημαίνουμε τα ακόλουθα:

Αντικείμενο της συζήτησης, όπως 
ανακοινώθηκε στη συνεδρίαση, αποτε-
λούσε η υποβολή Σχεδίου Υπουργικής 
Απόφασης στην εποπτεύουσα το Τα-
μείο Αρχή (Υ.Ε. & Κ.Α.), για τη λήψη 
επειγόντων μέτρων διασωστικού χαρα-
κτήρα του Τ.Π.ΑΣ. προς αποτροπή επα-
πειλούμενου οικονομικού αδιεξόδου 
αυτού, κινδύνου προκύψαντος από τη 
μαζική αποστρατεία μετόχων, κυρίως 
το έτος 2010 (3.000 μέτοχοι) και τη δια-
σφάλιση της βιωσιμότητας αυτού.

Όπως είναι γνωστό, η παρουσία των 
εκπροσώπων των Ομοσπονδιών, πε-
ριορίστηκε μόνο στον εναρκτήριο ει-

σαγωγικό χρόνο της συνεδρίασης, 
πριν τη συζήτηση επί του θέματος και 
την ψηφοφορία.

Κατά την τοποθέτηση του εκπροσώ-
που της Π.Ο.ΑΣ.Υ. εκφράστηκε η αγω-
νία της Ομοσπονδίας για την πορεία 
του Ταμείου και υπήρξε προτροπή 
προς το αρμόδιο όργανο του Ταμείου 
να λάβει τα πιο πρόσφορα μέτρα, με 
γνώμονα, πρωτίστως, την προάσπιση 
των συμφερόντων των δικαιούχων - 
ασφαλισμένων του Ταμείου, με την μη 
περικοπή των χορηγουμένων ποσών 
εφάπαξ βοηθημάτων, την έγκαιρη κα-
ταβολή των, αλλά και την διασφάλιση 
της βιωσιμότητας του Ταμείου.

Επίσης να ληφθεί μέριμνα ελέγχου 

του αριθμού των αποστρατειών για το 
2011 προς αποφυγή του φαινομένου 
της μαζικής αποστρατείας μετόχων 
του έτους 2010.

Ουδέποτε ρωτήθηκε ή παρείχε 
οποιαδήποτε συγκατάθεση στην αύ-
ξηση του υποχρεωτικού χρόνου πραγ-
ματικής ασφάλισης στο Ταμείο στα 31 
έτη. Διότι, άλλωστε, ποτέ δεν είχε τέ-
τοια εξουσιοδότηση από τα αρμόδια 
όργανα της Ομοσπονδίας και ποτέ δεν 
συνήνεσε σε κάτι τέτοιο.

Εξάλλου, η Ομοσπονδία μας, με το 
υπ’ αριθ. πρωτ. 605/13/27 από 30 Σε-
πτεμβρίου 2011 έγγραφό της προς τον 
Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής 
Ασφάλισης κ. ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗ Γε-

Να ανακληθεί η απαράδεκτη απόφαση του ΤεΑΠΑσΑ
Οι επιστολές της ΠΟΑΣΥ προς τον υπουργό Εργασίας και τον πρόεδρο του ΤΕΑΠΑΣΑ

Το τελευταίο πριν το νέο έτος, 
«απολογιστικό», Γενικό Συμ-
βούλιο της Ομοσπονδίας, 

πραγματοποιήθηκε στις 21 Δεκεμ-
βρίου 2011, στην Αθήνα, στέλνοντας 
μηνύματα έντονου προβληματι-
σμού και ανησυχίας προς την Πολι-
τική Ηγεσία της Ελληνικής Αστυνο-
μίας και στη «γραφειοκρατία» των 
στρατηγών του Αρχηγείου για την 
παρελκυστική  τακτική στα ζωτικά 
αιτήματα του Συνδικαλιστικού μας 
Κινήματος, φτάνοντας στην εκπνοή 
του «δίσεκτου» 2011.

Παρά τις κατά καιρούς δεσμεύ-
σεις για προώθηση γνωστών σε 
όλους θεσμικών και οικονομικών 
αιτημάτων μας βάσει χρονοδια-
γράμματος, -εκείνων που περιλαμ-
βάνονται στο ψήφισμα του 21ου 
πανελλαδικού συνεδρίου και είχαν 
συζητηθεί κατά κόρον παρουσία 
της Ηγεσίας σε συνεδριάσεις Γενι-
κών και Διοικητικών Συμβουλίων, 
είτε είχαν αποτελέσει αντικείμενα 
πανελλαδικών και περιφερειακών 
μας κινητοποιήσεων-, το Αρχηγείο 
θεώρησε ότι  έπραξε το χρέος του 
απέναντι στον καθημαγμένο ένστο-
λο, ζητώντας εσπευσμένα από την 
Πολιτική Ηγεσία τη θέσπιση βαθ-
μού Στρατηγού ΓΕΕΘΑ, για τον εκά-
στοτε Αρχηγό και μάλιστα αναδρο-
μικά, τη στιγμή που ένα ολόκληρο  
αστυνομικό σύστημα πασχίζει για 
την επιβίωσή του. Αν δεν αντιμετω-
πιστούν τα πραγματικά προβλήμα-
τα για να δοθούν ΤΩΡΑ λύσεις θα 
μείνουμε με «στρατηγούς χωρίς 
στρατιώτες». 

Η Πολιτική Ηγεσία,  οφείλει να 
αποκαταστήσει άμεσα το αίσθημα 
δικαίου, έχοντας την εποικοδομητι-
κή συνεργασία με το συνδικαλιστι-

κό μας κίνημα, αλλά επιβεβαιώνο-
ντας την ειλικρινή της πρόθεση για 
απτά αποτελέσματα, με την υιοθέ-
τηση των προτάσεων εκείνων που 
θα ανακουφίζουν το συνάδελφο και 
θα του δίνουν προοπτική για το αύ-
ριο, χωρίς καμία άλλη αναβολή.

Με βάση, λοιπόν, τις μέχρι τώρα 
προτάσεις μας και σύμφωνα με όσα 
κατατέθηκαν με περισσή αγωνία 
και αγανάκτηση από το σύνολο των 
εκπροσώπων των Πρωτοβαθμίων 
Οργανώσεων, απαιτούμε -ανεπηρέ-

αστα από το εορταστικό κλίμα των 
ημερών- οι αρμόδιες υπηρεσίες του 
Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνο-
μίας να υποβάλλουν, με ταχύτατους 
ρυθμούς, λόγω και της ρευστής πο-
λιτικοοικονομικής κατάστασης, νο-
μοθετικές προτάσεις και ιδιαίτερα 
στο Νομοσχέδιο Προστασίας του 
Πολίτη που βρίσκεται ήδη σε δια-
βούλευση, για την ανακούφιση χι-
λιάδων συναδέλφων μας, ήτοι:

 Να σταματήσει το «πάγωμα» των 
μισθολογικών προαγωγών και του 

χρονοεπιδόματος για τα Σώματα 
Ασφαλείας.

 Να αποσυρθεί και να ανακληθεί 
άμεσα η απόφαση του ΤΕΑΠΑΣΑ  
και η σχετική υπ’ αριθμ. Υ.Α. 
30218/26803/817 ΦΕΚ 2848/15-12-
2011 για την αλλαγή του χρόνου  χο-
ρήγησης του εφάπαξ βοηθήματος 
στους δικαιούχους στα 31 χρόνια 
και να υπάρξει άμεση εξέταση του 
θέματος, βάσει  της αναλογιστικής 
μελέτης που είναι σε εξέλιξη και 
περαιώνεται τον Ιανουάριο.

 Να προάγονται στο βαθμό του 
Υπαστυνόμου Β’  οι Ανθυπαστυνό-
μοι, χωρίς να προσφεύγουν στη δι-
καιοσύνη.

 Αναγνώριση– αναβάθμιση της 
Σχολής Αστυφυλάκων σε επίπεδο 
Τ.Ε.

 Αναγνώριση του επαγγέλματος 
ως επικίνδυνου και ανθυγιεινού.

 Στοπ στο αίσχος των κρατήσεων 
των Αστυφυλάκων που προάγονται 
σε Υπαρχιφύλακες, βαθμό άνευ οι-
κονομικού αντικρίσματος.

15 μέτρα εκτάκτου ανάγκης για  
την ανακούφιση των συναδέλφων
Τώρα κύριοι της Ηγεσίας αποδείξτε εμπράκτως ότι ενδιαφέρεστε για την αξιοπρέπεια και την επιβίωση των συναδέλφων μας
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ώργιο, το οποίο κοινοποιήθηκε προς 
όλες τις Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις 
μας και λάβατε και εσείς ο ίδιος γνώ-
ση, τόσο δια του ιδίου εγγράφου, αλλά 
και κατά τη συμμετοχή σας στα Γενικά 
–Διοικητικά μας Συμβούλια, είχε δια-
τυπώσει και δημοσίως τις θέσεις της. 
Στον κ. Υπουργό Εργασίας, αναφέραμε 
ειδικότερα: «Με αφορμή τη γενικευ-
μένη ανησυχία που προκλήθηκε στον 
κλάδο των Αστυνομικών ύστερα από 
σχετική απόφαση της διοίκησης του 
Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α περί χορήγησης του 
εφάπαξ (πρώην Τ.Α.ΑΣ.) με την προϋ-
πόθεση της συμπλήρωσης 31 ετών 
υπηρεσίας στο Σώμα, αλλά και εναλ-
λακτικές προτάσεις για αλλαγή του 
τρόπου υπολογισμού του εφάπαξ με 
βάση τον μέσο όρο της τελευταίας πε-
νταετίας (προγενέστερη αναλογιστι-
κή μελέτη Οικονομικού Πανεπιστημί-
ου Αθηνών με τα δεδομένα του τότε 

έτους), η Ομοσπονδία μας με σοβαρό-
τητα και υπευθυνότητα, λαμβάνοντας 
υπόψη την κρίσιμη περίοδο που δια-
νύει η πατρίδα μας, υποστηρίζει και 
υπερασπίζεται τα εξής:

Η εσπευσμένη και απρόβλεπτη φυ-
γή από την υπηρεσία το 2010, περίπου 
4.000 Αστυνομικών λόγω του πανικού 
που προκλήθηκε από τη γενόμενη 
ασφαλιστική μεταρρύθμιση και επι-
βάρυνε τη ροή εξόφλησης των υπο-
χρεώσεων του Ταμείου, δεν παρατη-
ρείται το 2011 και ευελπιστούμε να 
υπάρξει το ίδιο για τα επόμενα έτη 
έως 31-12-2014.

Η καταβολή και ο υπολογισμός του 
εφάπαξ με τα σημερινά δεδομένα, εί-
ναι όροι υλοποιήσιμοι, αλλά και ανα-
γκαίοι για να μη δοθεί κανένα περε-
ταίρω στίγμα – πλέον των όσων ήδη 
έχουμε υποστεί- για επίταση της ήδη 
υπάρχουσας ανησυχίας.

Θέτουμε επιπλέον, ως δικλίδα 
ασφαλείας την πρόταση για δημιουρ-
γία από δω και πέρα λίστας-σειράς 
προτεραιότητας στη χορήγηση του 
εφάπαξ (γνωστοποιήσιμης στους εν-
διαφερόμενους) με βάση τη διαγραφή 
από το Σώμα από 1-1-2011 έως 31-12-
2011 και με τις εξής περιοριστικές συ-
νιστώσες:

α) Τα πραγματικά χρόνια υπηρεσίας 
στο Σώμα από κατάταξης

β) Τις αυτεπάγγελτες αποστρατείες 
λόγω ορίου ηλικίας

γ) Λόγοι θανάτου-χηρείας που θα 
συνδέονται και με απόδειξη της οικο-
νομικής αναξιοπάθειας (όπως ίδρυμα 
εξοχών)

Σε περίπτωση αυξημένων αιτήσεων 
αποστρατείας όπως το 2010, τότε επι-
βάλλεται η άμεση εκπόνηση επίκαι-
ρης αναλογιστικής μελέτης, ώστε με 
τα συγκεκριμένα δεδομένα και αριθ-

μούς που θα έχουν διαμορφωθεί, να 
προταθούν με επιστημονική τεκμηρί-
ωση μέτρα προσαρμοσμένα στην συ-
γκεκριμένη κατάσταση και όχι παρα-
πάνω απ’ ότι αυτή επιβάλλει, με δυνα-
τότητα, εφόσον αλλάξουν αυτά προς 
το δυσμενέστερο, νέας προσαρμοστι-
κής μεταβολής.»

Κύριε Πρόεδρε,
Από όλα τα προαναφερόμενα προ-

κύπτει πέραν πάσης αμφιβολίας ότι 
με το υπ’ αριθμ. 8069/7/106 από 1-12-
2011 έγγραφό σας, χρεώνετε στην 
Ομοσπονδία μας θέσεις που ουδέποτε 
διατυπώθηκαν, αφού ουδέποτε ελή-
φθησαν από τα αρμόδια όργανά μας. 
Προς αποφυγήν τυχόν παρεξηγήσε-
ων και δυσάρεστων άλλων καταστά-
σεων σας παρακαλούμε να εκδόσετε 
άμεσα νέο διευκρινιστικό έγγραφο – 
ανακοίνωση για την αποκατάσταση 
της αλήθειας.

Αγωνία για το συνάδελφό μας

Στο Γενικό Συμβούλιο προ-
σήλθε εκ μέρους της Πολι-
τικής Ηγεσίας ο Υφυπουρ-

γός Προστασίας του Πολίτη κ. 
Μανώλης Όθωνας, ο οποίος 
ανέφερε τοποθετούμενος  ότι: 

Με την εποικοδομητική μας συ-
νεργασία πετύχαμε να προσλη-
φθούν 2.500 ένστολοι και να «βγει» 
η χρονιά όσον αφορά τα νυχτερινά 
και τα 5νθήμερα. 

Παραδέχθηκε ότι χάθηκε η ευ-
καιρία να έχουν θεσμοθετηθεί 
ήδη ορισμένες προτάσεις και ζή-
τησε να υπάρξει μετά τις γιορτές 
συνεργασία για να δρομολογη-
θούν αυτές με το προαναφερόμε-
νο νομοσχέδιο.

Σε ό,τι αφορά την πρόταση των 
Ομοσπονδιών για το μισθολόγιο 
είπε ότι συμμερίζεται τις αρχές και 
τους στόχους που το διέπουν και 
ζήτησε να διερευνηθεί αν υπάρχει 
απόκλιση με ένα άλλο Σχέδιο Νό-
μου που συντάσσεται από την 
πλευρά των Ενόπλων Δυνάμεων, 
σημειώνοντας επίσης ότι απαιτεί-
ται συνεργασία σε πολιτικό επίπε-
δο με το ΥΕΘΑ.

Για την εκκρεμότητα της ανα-

γνώρισης της μάχιμης πενταετίας 
δήλωσε ότι δεν έχει υπόψη του το 
ζήτημα για το οποίο θα ενημερω-
θεί για την άμεση προώθησή του.

Σε ό,τι αφορά τα προϋπολογι-
σθέντα κονδύλια του 2012 για τα 
πενθήμερα, ανακοίνωσε ότι δεν 
υπολείπονται εκείνων της φετι-
νής χρονιάς και ότι είναι 112 εκα-
τομ. ευρώ. 

Για τα νυχτερινά, αντιθέτως, εί-
πε ότι ισχύει η συμφωνία για την 
αύξηση των ωρών από δεκαέξι 
εκατομμύρια ώρες σε 19,5. Επισή-
μανε μάλιστα ότι αν δεν γίνει σω-
στή διαχείριση, τον Αύγουστο δεν 
θα υπάρχουν χρήματα αναφερόμε-
νος επ’ αυτού θετικά και στην πρό-
ταση της Ομοσπονδίας μας για το 
πλαφόν των  48 ωρών. 

Όσον αφορά τα εκτός έδρας, 
όπου η Ομοσπονδία έχει καταγ-
γείλει το απερίγραπτο μπάχαλο 
και την κακοδιαχείριση που 
υπάρχει, -με ευθύνη της Ηγεσίας, 
αφού δεν έχουν χαρτογραφηθεί 
κατ’ έτος οι οφειλόμενες δαπάνες 
και όπως όλα δείχνουν υπήρξαν 
επιλεκτικές πληρωμές «ημετέ-
ρων», ενώ στοιβάζονταν σε τσου-

βάλια από το 2008 τα υπομνήμα-
τα, ο κ. Υφυπουργός παραδέχθηκε 
ότι απαιτείται πλέον νομοθετική 
ρύθμιση για να εξασφαλιστούν οι 
αναγκαίες πιστώσεις. Όπως έχου-
με ήδη γνωστοποιήσει, αναζητού-
νται περί τα 52.000.000 ευρώ, από 
τα αρχικώς  υπολογισθέντα από 
το Αρχηγείο 25.000.000 ευρώ... Οι 
συνάδελφοι, ακόμα και όσοι 
έχουν συνταξιοδοτηθεί οφείλουν 
άμεσα, έως 31/12/2011, να υποβάλ-
λουν το σχετικό αίτημα στο Αρχη-
γείο της Ελληνικής Αστυνομίας/
Διεύθυνση Οικονομικών, μέσω 
της Υπηρεσίας τους,  ενώ η Ομο-
σπονδία επανέλαβε την απόφασή 
της να διερευνήσει τυχόν ποινι-
κές ευθύνες για εσκεμμένη - με-
ροληπτική εξόφληση οδοιπορι-
κών και ολιγωρία σε όλες τις φά-
σεις της διαδικασίας.

Τέλος, ο κ. Υφυπουργός, θεωρεί 
εύλογο το αίτημα για την άρση του 
«παγώματος» του χρονοεπιδόμα-
τος και των μισθολογικών προα-
γωγών, ζήτημα το οποίο χρήζει 
νομοθετικής ρύθμισης εφόσον 
καθυστερήσει η ψήφιση του μι-
σθολογίου.

οι δεσμεύσεις του υφυπουργού 
Προστασίας του  Πολίτη
Δεν υπάρχει κανένα περιθώριο ολιγωρίας τόνισε το Γενικό Συμβούλιο  
και ζήτησε από τον υφυπουργό άμεσες ενέργειες

συναδέλφισσες και συνάδελφοι,
Το Γενικό συμβούλιο, το διοικητικό συμβούλιο 
της ομοσπονδίας, εκφράζουν σε όλες και όλους 
τις πιο θερμές ευχές για προσωπική και οικογε-
νειακή ευτυχία το νέο έτος, γνωστοποιώντας, 
ωστόσο, τη μεγάλη αγωνία όλων μας για το τρα-
γικό τροχαίο ατύχημα που συνέβη στις 24 Νοεμ-
βρίου, με θύμα τον Γραμματέα δημοσίων σχέσε-
ων της ομοσπονδίας μας, τον κυριακούλη 

Γρηγοράκο, ο οποίος κατευθυνόταν στο Αγρίνιο 
για εκπροσώπηση της ομοσπονδίας μας σε συν-
δικαλιστική εκδήλωση. ο συνάδελφος νοσηλεύ-
εται βαρύτατα τραυματισμένος στην μεΘ Αγρινί-
ου. Προσευχόμαστε να τον βοηθήσει ο Θεός να 
επιστρέψει πιο δυνατός στην οικογένειά του και 
στις επάλξεις του αγώνα.
καλή δύναμη για τους νέους αγώνες που μας πε-
ριμένουν την δύσκολη χρονιά που έρχεται.

 Να ξεκινήσει άμεσα από το Αρχη-
γείο η διαδικασία αναγνώρισης της 
μάχιμης 5ετίας χωρίς καμία μεθό-
δευση με στόχο τη φαλκίδευση της 
μεγάλης αυτής κατάκτησής μας. 
Για τους ενδιαφερόμενους συνά-
δελφους, στο βαθμό που συνεχίζε-
ται η παρελκυστική τακτική των 
υπηρεσιακών παραγόντων, διερευ-
νάται ο τρόπος κατοχύρωσης της 
δυνατότητας αναγνώρισης της 5ετί-
ας με την μέθοδο της  απλής και 
μόνο κατάθεσης στο Παρακαταθη-
κών και Δανείων, έστω και μίας μη-
νιαίας εισφοράς.

 Να σπάσει το «απόστημα» της 
αδιαφάνειας στη διαχείριση των 
κονδυλίων που διατίθενται για τα  
εκτός έδρας αλλά και για τα νυχτε-
ρινά, με την καθιέρωση του πλαφόν 
των 48 ωρών.

 Άμεση νομοθετική ρύθμιση για 
την εξασφάλιση των κονδυλίων για 
τα οφειλόμενα οδοιπορικά των πα-
ρελθόντων ετών.

 Να μην παραπέμπονται στο αυτό-
φωρο συνάδελφοι που μηνύονται 
για αντιπερισπασμό από συλλη-
φθέντες παραβάτες του νόμου.

 Να απαλλάσσονται από το «χαρά-
τσι» του παράβολου των 100 ευρώ οι 
συνάδελφοι που  υποβάλλουν εγκλή-
σεις για αδικήματα που αφορούν την 
εκτέλεση της Υπηρεσίας τους.

 Να δοθεί τέλος στην αγωνία όσων 
συναδέλφων κινδυνεύουν να χά-
σουν το δικαίωμα της συνυπηρέτη-
σης με τον/την σύζυγο νοσηλευτή.

 Άμεση ρύθμιση της εκπροσώπη-
σής μας στο Δ.Σ. του Μ.Τ.Σ. και να 
καθιερωθεί αιρετή διοίκηση στο 
ΤΕΑΠΑΣΑ με στόχο τη διαφάνεια, 
τη βιωσιμότητα και τη σωτηρία των 
περιουσιακών μας δικαιωμάτων.

 Να επιταχυνθεί η διαδικασία 
ίδρυσης Ενιαίου ταμείου επικουρι-
κής ασφάλισης για όλους τους υπη-
ρετούντες στα Σώματα Ασφαλείας.

 Να απονεμηθεί το «Αστυνομικό 
Αριστείο Ανδραγαθίας» στους τραυ-
ματισθέντες συναδέλφους μας από 
επίθεση τρομοκρατικής οργάνωσης.

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι,
Η υπόθεση της Ελληνικής Αστυνο-
μίας αφορά όλους μας. Το Αρχηγείο, 
δεν είναι παράρτημα της εκάστοτε 
εξουσίας καθώς οφείλει να λει-
τουργεί  σε καθεστώς πλήρους δια-
φάνειας όσον αφορά τα συμφέρο-
ντα και τα δικαιώματα του Έλληνα 
Αστυνομικού.

Όσοι νομίζουν ότι τα προβλήματα 
της γραφειοκρατίας, των αγκυλώ-
σεων και των σκοπιμοτήτων θα 
υπονομεύσουν το αγωνιστικό φρό-
νημα και την αποτελεσματικότητά 
μας, πλανώνται πλάνην οικτράν. 
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Επιτακτική αναγκή  
ή ανακούφισή  
των προαχθΕντων 
αστύφύλακων
Την επανεξέταση του καθεστώτος 
κρατήσεων λόγω προαγωγής από 
το βαθμό του Αστυφύλακα στο 
βαθμό του Υπαρχιφύλακα ζήτησε 
η ομοσπονδία μας, λαμβάνοντας 
υπόψη της το αίτημα της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αττικής. 
Όπως αναφέρει η ομοσπονδία με 
μακροσκελές σημείωμά της προς 
τον διευθυντή του ΤεΑΠΑσΑ, την 
Πολιτική και τη Φυσική Ηγεσία, 
«σημαντικός αριθμός Αστυφυλά-
κων προάγονται στο βαθμό του 
Υπαρχιφύλακα και ως εκ τούτου 
γίνεται κράτηση 117 ευρώ για το 
ΤεΑΠΑσΑ και 351 € {= 117 € χ 3 
(τριπλάσιο)} για το μετοχικό Τα-
μείο στρατού, χρηματικό ποσό 
που είναι μεγάλο και δυσανάλογο 
με το μηνιαίο καθαρό μισθό αυ-
τών των συναδέλφων μας (680 πε-
ρίπου ευρώ για τις πέντε ημέρες 
εργασίας).
με τη θεσμοθέτηση του βαθμο-
λογίου (Ν. 3686/2008), οι σχολές 
της ελληνικής Αστυνομίας χαρα-
κτηρίστηκαν ως «Παραγωγικές», 
ακολουθώντας πλέον τις αντί-
στοιχες μισθολογικές προαγωγές 
των μονίμων Υπαξιωματικών των 
ενόπλων δυνάμεων (σμΥ – σΤΥΑ 
κλπ). επειδή ο βαθμός του Υπαρ-
χιφύλακα θεσμοθετήθηκε πρό-
σφατα με το ως άνω βαθμολόγιο, 
με προαγωγή στα δέκα (10) χρό-
νια υπηρεσίας από την ημερομη-
νία κατάταξης για τους Αστυφύ-
λακες ανακριτικούς υπαλλήλους 
και με δεδομένο ότι στα δεκαπέ-
ντε (15) χρόνια υπηρεσίας θα 
προαχθούν σε Αρχιφύλακες και 
επειδή οι δύο αυτοί βαθμοί είναι 
οι μοναδικοί στην ιεραρχία των 
προαγωγών που δεν επιφέρουν 
κανένα οικονομικό όφελος, ζη-
τούμε την κατάργηση της κράτη-
σης του ενός από τους δύο (κατά 
την άποψή μας στο βαθμό του 
Υπαρχιφύλακα), διότι θεωρούμε 
απαράδεκτο μέσα σε πέντε (5) 
έτη οι δύο προαναφερόμενες 
προαγωγές να επιφέρουν δυσα-
νάλογες κρατήσεις που έχουν ως 
συνέπεια την αφαίμαξη του πενι-
χρού εισοδήματος των συναδέλ-
φων μας.
μέχρι όμως να θεσμοθετηθεί η 
πρότασή μας και λαμβάνοντας 
υπόψη την δεινή οικονομική κατά-
σταση στην οποία έχει περιέλθει 
το σύνολο του προσωπικού της ελ-
ληνικής Αστυνομίας, λόγω και των 
πρόσφατων αναδρομικών κρατή-
σεων που επιβλήθηκαν από το 
μεσοπρόθεσμο πλαίσιο δημοσιο-
νομικής στρατηγικής, παρακαλού-
με όπως εξετάσετε στις προσεχείς 
συνεδριάσεις των διοικητικών σας 
συμβουλίων την επιμήκυνση των 
ισόποσων κρατήσεων σε τουλάχι-
στον δώδεκα (12) μήνες».

Να μην αποφασισθεί από την 
Διοίκηση του ΤΕΑΠΑΣΑ κα-
μία μείωση των επικουρι-

κών συντάξεων (μερισμάτων), μέ-
χρι  την συγχώνευση – ενοποίηση, 
οικονομική – λογιστική, των επι-
κουρικών Τομέων ΤΕΑΕΧ και ΤΕΑΥ-
ΑΠ μετά από εκπόνηση ειδικής 
προς τούτο αναλογιστικής μελέτης, 
ζητούν εγγράφως από τον διευθυ-
ντή του  Ταμείου οι Ομοσπονδίες 
ΠΟΑΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ.

« Ύστερα από την δημοσιοποίηση 
των Αναλογιστικών Μελετών που 
εκπονήθηκαν από την Εθνική Ανα-
λογιστική Αρχή, που εξέτασε την 
μακροχρόνια βιωσιμότητα των Το-
μέων Επικουρικής Ασφάλισης του 
ΤΕΑΠΑΣΑ και εκτίμησε τα αναλογι-
στικά ελλείμματα, προτείνοντας 
την άμεση μείωση της καταβαλλό-
μενης σήμερα επικουρικής σύντα-
ξης (μερίσματος) για τους ήδη και 

νέους συνταξιούχους κατά 13,57% 
στο ΤΕΑΕΧ, 7,21% στο ΤΕΑΥΑΠ και 
1,56% στο ΤΕΑΥΠΣ», οι Ομοσπονδί-
ες τονίζουν ότι διατηρούν επιφυλά-
ξεις ως προς τα αποτελέσματα αυ-
τών και επισημαίνουν τα ακόλουθα:

Πάγιο αίτημα των Ομοσπονδι-
ών μας διαχρονικά αποτέλεσε  η 
οικονομική και λογιστική ενο-
ποίηση των τομέων επικουρικής 
ασφάλισης του ΤΕΑΠΑΣΑ, που 
παρέχουν επικουρική σύνταξη 
(μέρισμα) στους ασφαλισμένους 
από την Ελληνική Αστυνομία. 
Προς τούτο είχαν παραδώσει το 
έτος 2006  ειδική αναλογιστική με-
λέτη στην πολιτική και φυσική ηγε-
σία του Οργανισμού μας αλλά και 
στην διοίκηση του ταμείου η οποία 
είχε εκπονηθεί με δικές τους δαπά-
νες από το Οικονομικό Πανεπιστή-
μιο Αθηνών, που επιβεβαίωσε ότι η 
ενοποίηση των τομέων θα δημιουρ-

γήσει μακροπρόθεσμα βιώσιμο επι-
κουρικό Τομέα. Παρότι επεδίωξαν 
επανειλημμένως η πρόταση αυτή να 
υιοθετηθεί ώστε να τεθεί η οικονο-
μική λειτουργία του Ταμείου σε νέες 
υγιείς βάσεις, εντούτοις αυτό δεν 
έγινε μέχρι σήμερα αποδεκτό.

Ως γνωστόν οι Ομοσπονδίες εκ 
νέου με δικές τους δαπάνες ανέθε-
σαν το τρέχον έτος την εκπόνηση 
αναλογιστικών μελετών στο Οικονο-
μικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, οι οποί-
ες τις αμέσως προσεχείς ημέρες θα 
κατατεθούν στην Πολιτική και Φυσι-
κή Ηγεσία του Οργανισμού μας, αλ-
λά και στην Διοίκηση του Ταμείου, το 
προσχέδιο όμως αυτών καταδεικνύ-
ει, ότι λαμβάνοντας υπ’ όψη επιπρό-
σθετα κριτήρια, τα οποία δεν έλαβε η 
μελέτη της εθνικής αναλογιστικής 
αρχής, δεν θα δημιουργηθεί πρόβλη-
μα μακροπρόθεσμης βιωσιμότητας 
στους επικουρικούς Τομείς ΤΕΑΕΧ- 

ΤΕΑΥΑΠ (ένα επιπρόσθετο κριτήριο 
που λαμβάνεται υπ’ όψη μεταξύ άλ-
λων είναι και η τροποποίηση της 
αδιέξοδης παροχής του 20% επί των 
συντάξιμων αποδοχών των νέων 
ασφαλισμένων μετά την 1-1-1993, οι 
οποίοι καταβάλλουν μεν τις ίδιες ει-
σφορές αλλά θα λάβουν μη διασφα-
λισμένη πολλαπλάσια επικουρική 
σύνταξη –μέρισμα).

Λαμβάνοντας υπόψη την παρού-
σα συγκυρία και τα αποτελέσματα 
των αναλογιστικών μελετών, οι 
Ομοσπονδίες μας δηλώνουν κατη-
γορηματικά ότι καμία μονομερής 
ρύθμιση δεν μπορεί να γίνει αποδε-
κτή καθόσον οι επικουρικές συντά-
ξεις (μερίσματα) των Αστυνομικών 
είναι ήδη στα χαμηλότερα επίπεδα 
έναντι των άλλων εργαζομένων 
στην Χώρα (δεν υπερβαίνουν ως 
ποσοστό αναπλήρωσης το 7% της 
κύριας σύνταξης)». 

στοπ στις μονομερείς ρυθμίσεις του ΤεΑΠΑσΑ
Οι Ομοσπονδίες μπλοκάρουν τη μείωση των επικουρικών συντάξεων

Εκπρόσωποι 37 Εθνικών Ομο-
σπονδιών από 26 ευρωπαϊκά 
κράτη που αντιπροσώπευαν 

πάνω από 500.000 αστυνομικούς, 
συμμετείχαν στις εργασίες του 3ου 
Πανευρωπαϊκού Συνεδρίου της 
EuroCop που πραγματοποιήθηκε 
από τις 21 έως τις 23 Νοεμβρίου 2011 
στη Βαρκελώνη.

Κυρίαρχο θέμα ήταν ο «καθορι-
σμός ελάχιστων προτύπων για την 
Αστυνομία» στις χώρες της Ευρωπα-
ϊκής Ένωσης. Το Ψήφισμα που εκδό-
θηκε ομόφωνα, αποφασίστηκε να 
προωθηθεί στο Ευρωπαϊκό Συμβού-
λιο για υιοθέτηση με στόχο τη δημι-
ουργία ενός Ευρωπαϊκού Κώδικα 
Αστυνομικής Δεοντολογίας, στον 
οποίο θα περιγράφεται ο ρόλος και η 
λειτουργία της Αστυνομίας σε μια δη-
μοκρατική κοινωνία και ρητά θα ανα-
γνωρίζεται η σημασία της αξιοπρε-
πούς αμοιβής, οι συνθήκες εργασίας, 
η εκπαίδευση, τα δικονομικά δικαιώ-
ματα στο πλαίσιο της πειθαρχικής 
διαδικασίας, καθώς και το δικαίωμα 
των αστυνομικών να συστήνουν συν-
δικαλιστικές οργανώσεις, όπου αυτό 
δεν έχει επιτευχθεί μέχρι σήμερα.

Η σημασία του Κώδικα είναι σημα-
ντική, όπως επισημάνθηκε και από 
τον πρόεδρο της EuroCop, «καθώς η 
Ευρωπαϊκή Επιτροπή οφείλει να αμ-
βλύνει τις μεγάλες διαφορές που 
υπάρχουν σήμερα από χώρα σε χώρα, 
με τον καθορισμό ελάχιστων προδια-
γραφών που απαιτούνται ως βάση 
εμπιστοσύνης για την συνεργασία των 
Αστυνομικών Υπηρεσιών στην Ευρώ-

πη, ώστε να διασφαλιστεί ότι οι πολί-
τες ανεξάρτητα σε ποια χώρα βρίσκο-
νται, να μπορούν να έχουν τις ίδιες, 
υψηλής ποιότητας Υπηρεσίες, από 
τους Αστυνομικούς. «Η ασφάλεια δεν 
αγοράζεται και τίποτα δεν υπάρχει 
χωρίς ασφάλεια», επισήμανε.

οι μετανάστες
Ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος, κατέθεσε σχέδιο δρά-
σης το οποίο έγινε ομόφωνα αποδε-
κτό για τη λαθρομετανάστευση και 
τις συνθήκες κράτησης των μη νόμι-
μων μεταναστών, το οποίο προβλέπει 
ότι η Εκτελεστική Γραμματεία της 
EuroCop θα αναλάβει πρωτοβουλίες 
προς τα αρμόδια όργανα και την ευ-
ρωπαία Επίτροπο.

Το ζητούμενο για μας είναι να ανα-
γνωριστεί το πρόβλημα της μη νόμι-
μης μετανάστευσης στην Ελλάδα ως 

κοινό ευρωπαϊκό ζήτημα. Επίσης, να 
εγκρίνονται τα κονδύλια που διατίθε-
νται στην Ελλάδα με ταχύτατες διαδι-
κασίες προκειμένου να μπορεί να υλο-
ποιηθεί χωρίς καθυστερήσεις το Εθνι-
κό Σχέδιο Δράσης, να ασκηθεί πίεση 
στην Τουρκία για ουσιαστική συνεργα-
σία, να επιταχυνθούν οι διαδικασίες για 
την δημιουργία νέων κέντρων υποδο-
χής και την εκταμίευση των κονδυλίων 
που αφορούν έκτακτες ανάγκες αν-
θρωπιστικού χαρακτήρα για τους μη 
μόνιμους μετανάστες, καθώς επίσης 
και να υιοθετηθεί κοινό πρόγραμμα 
πτήσεων για τις επαναπροωθήσεις.

Εκ μέρους της Γερμανικής και 
Νορβηγικής Ομοσπονδίας προτάθη-
κε και εκδόθηκε κοινό ψήφισμα κα-
ταδίκης των πρόσφατων τρομοκρα-
τικών επιθέσεων από δεξιούς εξτρε-
μιστές στο οποίο αναφέρεται μεταξύ 
άλλων: «Τα Ευρωπαϊκά κράτη πρέπει 

να αναγνωρίσουν ότι ο ακροδεξιός 
εξτρεμισμός είναι ένα κοινό ευρωπα-
ϊκό πρόβλημα που καταστρέφει τα 
θεμέλια της κοινωνίας και είναι μια 
επίθεση στις αρχές της ελευθερίας, 
της γαλήνης, της ανοχής, του κράτους 
δικαίου και του συντάγματος».

Το συνέδριο ολοκληρώθηκε με την 
εκλογή νέου προέδρου. Στη θέση του 
Χανς Κίφφερ, που αποστρατεύτηκε, 
εξελέγη η κα. Anna Nellbere, η 
οποία προέρχεται από την Ένωση 
Αστυνομικών Σουηδίας. Επίσης εκλέ-
χθηκαν και τα έξι μέλη στην Εκτελε-
στική Γραμματεία, ενώ η υποψηφιό-
τητά μας για πρώτη φορά μέσω του 
Αντιπροέδρου κ. Αντώνη Ζαχαριου-
δάκη, κατέλαβε την 1η αναπληρωμα-
τική θέση.  Στην ελληνική αντιπροσω-
πεία συμμετείχε και ο γραμματέας 
Διεθνών Σχέσεων της ΠΟΑΣΥ κ. 
Γιώργος Χατζηιωάννου.

Ελάχιστα κοινά αστυνομικά 
πρότυπα αναζητά η γιουροκόπ
Πρώτος αναπληρωματικός στην Ε.Γ. της Γιουροκόπ εξελέγη ο εκπρόσωπος της ΠΟΑΣΥ κ. Αντώνης Ζαχαριουδάκης
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ιδού η αδιαφορία 
των υπουργών 
για το ΒοΕα
Σε 12.000 και πλέον άτομα 
το ΜΤΣ οφείλει περίπου 
178.000.000 ευρώ

Άλλο ένα αίτημα που αφορά 
πάνω από 12.000 άτομα συνα-
ντά την εκκωφαντική αδια-

φορία των αρμόδιων υπουργών Οι-
κονομικών, Προστασίας του Πολίτη 
και Εθνικής Άμυνας, δείγμα κι αυτό 
του ενδιαφέροντός τους για τον 
αστυνομικό και την οικογένειά του.

Πρόκειται για την εξόφληση του 
«Βοηθήματος Επαγγελματικής Οι-
κογενειακής Αυτοτέλειας των τέ-
κνων μετόχων και μερισματούχων 
του Μετοχικού Ταμείου Στρατού», 
το οποίο παρά την υποβολή των 
σχετικών αιτήσεων από τα δικαιού-
μενα τέκνα από τον Οκτώβριο του 
2008, το Μ.Τ.Σ. δεν έχει ανταποκρι-
θεί, πλην ελάχιστων εξαιρέσεων, 
που σχετίζονται κατά κύριο λόγο με 
λόγους ασθένειας. Αποτέλεσμα εί-
ναι να εκκρεμούν έως τον Αύγουστο 
του 2011 δώδεκα χιλιάδες σαράντα 
έξι (12.046) αιτήσεις δικαιούχων, με 
εκτιμώμενο ποσό 177.775.000 €.

Όπως επισημαίνει η ΠΟΑΣΥ με νε-
ώτερο έγγραφό της προς όλους τους 
αρμοδίους, υπουργούς και παράγο-
ντες του ΜΤΣ, «παρά τις μέχρι σήμε-
ρα δημόσιες δεσμεύσεις των πρώην 
υπουργών Εθνικής Άμυνας ότι «προ-
ωθούνται μέτρα για την σταδιακή 
εξόφληση των χρεών του Μ.Τ.Σ. και 
σύσταση Ειδικού λογαριασμού Βοη-
θήματος Οικογενειακής Επαγγελμα-
τικής Αυτοτέλειας», καμία ρύθμιση 
δεν έχει γίνει ώστε να επιλυθεί το 
θέμα και να αρχίσουν να καταβάλλο-
νται σταδιακά τα αναλογούντα χρή-
ματα στους δικαιούχους.

Υπενθυμίζεται ότι το βοήθημα 
αυτό καταβάλλεται στα τέκνα αυ-
τών: α)με την τέλεση του γάμου, β) 
με την συμπλήρωση του 25ου έτους 
της ηλικίας του παιδιού και μέχρι 
συμπληρώσεως του 30ου έτους της 
ηλικίας του και γ) για αποδεδειγμέ-
νους σοβαρούς λόγους υγείας κατό-
πιν σχετικής αιτήσεως των δικαιού-
χων τέκνων. Σύμφωνα με την ισχύ-
ουσα Κ.Υ.Α., για την καταβολή του 
βοηθήματος γίνονται υποχρεωτικά 
μηνιαίες κρατήσεις υπέρ του 
Μ.Τ.Σ., οι οποίες ανέρχονται σε πο-
σοστό 2% για κάθε παιδί επί των 
αποδοχών των μετόχων και σε πο-
σοστό 5% για κάθε παιδί επί του με-
ρίσματος των μερισματούχων. 

Έλλειψη προσωπικού
Η Ομοσπονδία ζητά επίσης από 
το Αρχηγείο να ενισχύσει τη λει-
τουργία του ΜΤΣ με αστυνομι-
κούς, καθώς η μη επαρκής στε-
λέχωσή του, λειτουργεί υπέρ της 
διόγκωσης των προβλημάτων, 
ενώ επιβάλλεται η απρόσκοπτη 
λειτουργία του για να περαιώνει 
κατά το καλύτερο τις υποθέσεις 
των μερισματούχων.

Τ ις θέσεις της Ομοσπονδίας μας 
παρουσίασε ο αντιπρόεδρος κ. 
Γιώργος Βλάχος στην ημερί-

δα της Δημοκρατικής Αριστεράς με 
θέμα «Δημοκρατία- ασφάλεια- δικαι-
ώματα- εγκληματικότητα, το τετρά-
πτυχο των κινδύνων στην Αθήνα».

Η ημερίδα πραγματοποιήθηκε σε 
κεντρικό ξενοδοχείο της Αθήνας με 
τη συμμετοχή του δημάρχου κ. 
Γιώργου Καμίνη, του εγκληματο-
λόγου Γιάννη Πανούση και εκπρο-
σώπων φορέων της πόλης και ο 
αντιπρόεδρος της ΠΟΑΣΥ είχε την 
ευκαιρία να παρουσιάσει στους συμ-
μετέχοντες τις δραστηριότητες του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος.

 «Το θέμα της ημερίδας περιλαμ-
βάνει σχεδόν τα πάντα, από το αί-
σθημα ασφαλείας που πρέπει να 
παρέχει η Ελληνική Αστυνομία 
στους πολίτες μέχρι το σεβασμό των 
ανθρωπίνων δικαιωμάτων, που δεν 
είναι ένα θέμα μονοσήμαντο, όπως 
συνήθως εμφανίζεται στα ΜΜΕ. 
Πρόβλημα δεν υπάρχει μόνο όταν η 
αστυνομία δεν προστατεύει τον πο-
λίτη και δεν του εξασφαλίζει τις συν-
θήκες εκείνες που χρειάζονται για 
την άσκηση των δικαιωμάτων του. 
Υπάρχει πρόβλημα δημοκρατίας 
όταν το ίδιο το κράτος και η πολιτεία 
δεν είναι σε θέση να προσφέρουν 

στους πολίτες, άλλα βασικά αγαθά 
και δικαιώματα, όπως είναι το δικαί-
ωμα στην εργασία, στην παιδεία, 
στην υγεία, στον πολιτισμό, με απο-
τέλεσμα να υποβαθμίζεται η ίδια η 
ζωή, να οδηγούνται στο περιθώριο 
μεγάλα κοινωνικά στρώματα, νέα 
παιδιά, αλλοδαποί που ήρθαν στον 
τόπο μας αναζητώντας ένα καλύτερο 
αύριο.Όταν όλα αυτά δεν κατοχυρώ-
νονται από την πολιτεία, αναπόφευ-
κτα έρχεται η εγκληματικότητα και 
η ανομία, κυριαρχεί στην πόλη ο φό-
βος και ο τρόμος. 

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στη σύ-

σταση της διυπουργικής επιτροπής 
για το κέντρο της πρωτεύουσας, το-
νίζοντας ότι «το πρόβλημα δεν είναι 
μόνο αστυνομικής υφής παρόλο που 
κάποιοι επιμένουν να τα βλέπουν 
μόνο έτσι, περιορίζοντας τις δραστη-
ριότητες της πολιτείας στις περιπο-
λίες και στη συνεργασία της Ελληνι-
κής Αστυνομίας με τη Δημοτική 
Αστυνομία».

Πάγια θέση της Ομοσπονδίας μας 
είναι ότι τα κοινωνικά προβλήματα 
δεν αντιμετωπίζονται δια της αστυ-
νομίας. 

Σε ό,τι αφορά αυτή καθ’ αυτή τη 

σύγχρονη λειτουργία της ΕΛ.ΑΣ., 
ανέπτυξε το αίτημά μας για μια συ-
νολική μεταρρύθμιση, που περιλαμ-
βάνει τον εκσυγχρονισμό και τον 
εκδημοκρατισμό της Ελληνικής 
Αστυνομίας. Ανέδειξε, επίσης την 
αναγκαιότητα σύστασης μιας δια-
κομματικής επιτροπής για τη λει-
τουργία της αστυνομίας, πιστεύο-
ντας ότι έχουν υπερωριμάσει οι συν-
θήκες για να αναπτυχθεί δημοσίως 
και με διάθεση διακομματικής συ-
νεννόησης, ο  προβληματισμός για 
την αναποτελεσματικότητα και τα  
προβλήματα της αστυνομίας.

Ένα από τα πολλά «τρελά» που 
συμβαίνουν στο «βασίλειο» 
της αστυνομίας είναι και η 

αδικία και ο διαχωρισμός των συνα-
δέλφων μας που φοίτησαν στην ίδια 
εκπαιδευτική σειρά, χωρίς δική 
τους υπαιτιότητα σε σχέση με την 
ημερομηνία κατάταξης, με αποτέλε-
σμα να στερούνται τις μισθολογικές 
ωριμάνσεις μετά την ψήφιση του 
μεσοπρόθεσμου προγράμματος.

Όπως επισημαίνει η ΠΟΑΣΥ 
προς το Αρχηγείο, ζητώντας τις δι-
κές του ενέργειες για την άρση της 
αδικίας, «σύμφωνα με τις διατάξεις 
της παρ. 5 του αρ. 38 του Ν. 
3986/2011 και αρ. 27 του Ν. 4024/2011 
έχει επέλθει από την 1-7-2011 η ανα-
στολή των μισθολογικών ωριμάν-
σεων (με πάγωμα του χρονοεπιδό-
ματος και τη μη χορήγηση των μι-
σθολογικών προαγωγών) σε όλους 

τους δημόσιους λειτουργούς και 
υπαλλήλους που αμείβονται με ει-
δικά μισθολόγια και συνεπώς και 
στο ένστολο προσωπικό της Ελλη-
νικής Αστυνομίας.

Η εφαρμογή των ανωτέρω δια-
τάξεων έχει τύχει εφαρμογής και 
σε μέρος των καταταγέντων του 
έτους 1995 στην Σχολή Αστυφυλά-
κων της Ελληνικής Αστυνομίας. 
Ειδικότερα σε 400 συναδέλφους 

μας που κατετάγησαν μετά την 1-7-
1995 και φοίτησαν στην ίδια εκπαι-
δευτική σειρά και στις ίδιες Σχολές 
με τους άλλους συναδέλφους που 
είχαν καταταγεί πριν την 1-7-1995, 
δεν χορηγήθηκαν οι μισθολογικές 
ωριμάνσεις λόγω μη αναπλήρωσης 
του απαιτούμενου χρόνου πριν την 
1-7-2011 σε σχέση με τους συναδέλ-
φους που είχαν καταταγεί νωρίτε-
ρα και έλαβαν αυτές». 

κατάφορη αδικία εις βάρος 400 συναδέλφων 
Έμπρακτη επιβεβαίωση του ενδιαφέροντος της Ηγεσίας για το συνάδελφο απαιτεί η ΠΟΑΣΥ

Αγαπητοί μου
Το μοναδικό και ανεπανάληπτο γε-
γονός της γεννήσεως του Θεανθρώ-
που που σε λίγες ημέρες ολόκληρος 
ο χριστιανικός κόσμος θα εορτάσει 
με την εορτή των Χριστουγέννων, 
μας δίνει την ευκαιρία να επικοινω-
νήσουμε πνευματικά, να δώσουμε 
ευχές και να προβληματιστούμε για 
την πορεία μας μέσα στον κόσμο 
και τον χρόνο.

Δυστυχώς στη σημερινή εποχή, 
ακόμα και τα Χριστούγεννα έχουν 
αλλοτριωθεί από το πραγματικό νό-
ημά τους γι’ αυτό και περισσότεροι 

άνθρωποι εορτάζουν Χριστούγεννα 
χωρίς Χριστό.

Σήμερα, οι άνθρωποι ζουν το δρά-
μα της «χωρίς Θεό κοινωνίας» με 
την πνευματική κατάπτωση, τη δι-
αφθορά, την απελπισία, με την φτώ-
χεια, τον πόνο, την αδικία, το μίσος 
την εκμετάλλευση του ανθρώπου 
και ιδιαίτερα τη μεγάλη οικονομική 
και πνευματική κρίση, όλοι μαζί 
αναζητούν απεγνωσμένα μια ελπί-
δα σωτηρίας. Η εκκλησία μάς καλεί 
και πάλι να βιώσουμε πνευματικά 
το μυστήριο του Σαρκωμένου Θεού. 
Δεν μπορείς να εορτάσεις Χριστού-

γεννα χωρίς τη συμμετοχή σου στα 
μυστήρια και τη λατρεία της εκκλη-
σίας, χωρίς τα ελληνορθόδοξα έθι-
μα, χωρίς πίστη στο Θεό, χωρίς αγά-
πη στο συνάνθρωπο και μακριά από 
την εκκλησία. 

Επιτέλους πρέπει να καταλάβου-
με κάποτε ότι η πραγματική ειρήνη, 
η αλληλεγγύη των ανθρώπων και 
των λαών στηρίζεται στον αιώνιο 
νόμο του ευαγγελίου.

Εύχομαι ολόψυχα ευλογημένα 
Χριστούγεννα. Ο Χριστός να γεννη-
θεί στις καρδιές μας, στην οικογέ-
νειά μας, στην κοινωνία ολόκληρη.

Χωρίς Χριστό η εγκληματικότητα 
συνέχεια θα αυξάνεται και οι άν-
θρωποι θα δυστυχούν

Ας αγωνιστούμε να μην απο-
χριστιανοποιηθεί η κοινωνία μας. 
Το δε νέο έτος 2012 να είναι ειρη-
νικό, ευτυχισμένο και δημιουργι-
κό για όλο τον κόσμο και ιδιαίτε-
ρα για το προσωπικό των Σωμά-
των Ασφαλείας.

Αρχιμανδρίτης  
Νεκτάριος Κιούλος

Αστυνομικός Διευθυντής
Προϊστάμενος Θρησκευτικής 

Υπηρεσίας

ο χριστός να γεννηθεί στις καρδιές μας

τα κοινωνικά προβλήματα δεν 
αντιμετωπίζονται δια της αστυνομίας
Τις θέσεις της ΠΟΑΣΥ ανέπτυξε ο αντιπρόεδρος Γιώργος Βλάχος
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Με  τ ι ς  δ ι α τ ά ξ ε ι ς  το υ 
Ν.4024/2011 «Συνταξιοδο-
τικές ρυθμίσεις, ενιαίο μι-

σθολόγιο, βαθμολόγιο, εργασιακή 
εφεδρεία και άλλες διατάξεις» κα-
θιερώθηκε νέο Μισθολόγιο και 
βαθμολόγιο για τους Υπαλλήλους 
του Δημοσίου Τομέα. Παρ’ ότι ο 
Κλάδος μας εξαιρέθηκε ρητά από 
το πεδίο εφαρμογής της πλειοψη-
φίας των διατάξεών του, εντούτοις 
ορισμένες τροποποιήσεις έχουν 
πεδίο εφαρμογής και για μας ως 
ακολούθως:

Α ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΗ  
ΠΑΡΟΧΗ

Από την 1-11-2011 ισχύουν οι νέες 
παροχές για την ενίσχυση της οικο-
γένειας των υπαλλήλων και χορη-
γείται μηνιαία οικογενειακή παροχή 
για τον υπάλληλο με ανήλικα τέκνα 
ή ανίκανα σωματικά ή πνευματικά 
για άσκηση βιοποριστικού επαγγέλ-
ματος με ποσοστό αναπηρίας 50% 
τουλάχιστον ως ακολούθως:

Οικογενειακή 
κατάσταση

Νέο ποσό 
παροχής

Έγγαμος  
χωρίς παιδιά

0 €

Έγγαμος  
με 1 παιδί

50 €

Έγγαμος  
με 2 παιδιά

70 € συνολικά

Έγγαμος  
με 3 παιδιά

120 € συνολικά

Έγγαμος  
με 4 παιδιά

170 € συνολικά

Έγγαμος  
με 5 παιδιά

240 € συνολικά

Διευκρινίζεται ότι η οικογενει-
ακή παροχή:

  δεν καταβάλλεται στους έγγα-
μους οι οποίοι δεν έχουν απο-
κτήσει παιδιά.
  δεν καταβάλλεται όταν τα τέκνα 
τους έχουν ενηλικιωθεί ή περαι-
ώσει τις σπουδές τους ή σε κάθε 
περίπτωση έχουν συμπληρώσει 
το 24ο έτος της ηλικίας τους. Για 
να συνεχίσει να καταβάλλεται η 
παροχή στα παιδιά που έχουν 
συμπληρώσει το 18ο έτος της 
ηλικίας τους πρέπει να συντρέ-
χουν επιπλέον οι ακόλουθες 
προϋποθέσεις:

α) Να συνεχίζουν την φοίτηση 
στην δευτεροβάθμια εκπαίδευση 
και μέχρι την συμπλήρωση του 
19ου έτους ηλικίας τους.
β) Να φοιτούν σε Ανώτερες ή Ανώ-
τατες Σχολές ή σε Ινστιτούτα 
Επαγγελματικής Κατάρτισης 
(Ι.Ε.Κ.) δημόσια ή ιδιωτικά. Στην 
περίπτωση αυτή, η διάρκεια κατα-

βολής είναι περιορισμένη και συ-
ναρτάται από τον χρόνο κανονικής 
φοίτησης και σε καμία περίπτωση 
μετά την συμπλήρωση του 24ου 
έτους της ηλικίας τους. Σε περί-
πτωση που συμπίπτει ο χρόνος 
της κανονικής φοίτησης σε Ανώτε-
ρες – Ανώτατες σχολές ή Ι.Ε.Κ. με 
την στρατιωτική θητεία, η καταβο-
λή της οικογενειακής παροχής δεν 
διακόπτεται.
γ) Να έχουν αναπηρία (σωματική ή 
πνευματική) σε ποσοστό άνω του 
50% στην περίπτωση αυτή κατα-
βάλλεται επ’ αορίστου ανεξάρτητα 
αν στην οικογένεια χορηγείται πα-
ροχή ή βοήθημα από οποιοδήποτε 
Οργανισμό όπως Πρόνοια κ.λ.π.

  Σε περίπτωση ενηλικίωσης του 
πρώτου τέκνου ή διακοπής για 
οποιοδήποτε άλλο λόγο της πα-
ροχής σ’ αυτό, το δεύτερο τέκνο 
λαμβάνει την θέση του πρώτου 
και το ίδιο ισχύει και για την θέ-
ση των λοιπών τέκνων.

Β ΕΠΙΔΟΜΑ ΕΟΡΤΩΝ  
ΚΑΙ ΑΔΕΙΑΣ

Καθιερώθηκε η χορήγηση επιδό-
ματος εορτών – αδείας συνολικού 
ύψους 1000 € ως εξής:
α) επίδομα Χριστουγέννων ύψους 
500 € που καταβάλλεται στις 16 
Δεκεμβρίου.
β) επίδομα Πάσχα ύψους 250 € 
που καταβάλλεται δέκα (10) ημέ-
ρες πριν το Πάσχα.
γ) επίδομα άδειας ύψους 250 € 
που καταβάλλεται την 1 Ιουλίου 
εκάστου έτους.

Επισημαίνεται όμως:
α) Τα ανωτέρω ποσά υπόκειται 
στις νόμιμες κρατήσεις.

β) Τα ανωτέρω επιδόματα κατα-
βάλλονται στο ακέραιο εφόσον οι 
πάσης φύσεως μηνιαίες αποδοχές 
συμπεριλαμβανόμενων και των 
επιδομάτων (εορτών – άδειας) δεν 
υπερβαίνουν κατά μήνα, υπολογι-
σμένες σε δωδεκάμηνα βάση το 
ποσό των 3.000 € μεικτά. Π.χ. 
Αστυνομικός που λαμβάνει συνο-
λικά πάσης φύσεως τακτικές απο-
δοχές, επιδόματα και αμοιβές, συ-
μπεριλαμβανόμενων και των προ-
αναφερόμενων ποσών των επιδο-
μάτων εορτών, αδείας 3.033 € 
μεικτά (αποδοχές 2.950 χ 12 μήνες 
+ 1000 € επιδόματα=36.400 € δια 
12 μήνες ίσον 3.033 € μηνιαίως) θα 
του αφαιρεθεί το ποσό των 400 € 
που υπερβαίνει τις ετήσιες μει-
κτές αποδοχές, από τα επιδόματα 
εορτών και θα λάβει τελικά το πο-
σό των 600 € μεικτά (300 € τα Χρι-
στούγεννα, 150 € το Πάσχα, 150 € 
το επίδομα αδείας).

Γ ΑΝΑΣΤΟΛΗ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΩΝ 
ΩΡΙΜΑΝΣΕΩΝ

Με τις διατάξεις του αρ. 38 εξακο-
λουθεί να ισχύει η αναστολή της 
μισθολογικής ωρίμανσης (αύξηση 
χρονοεπιδόματος – μισθολογικές 
προαγωγές) χωρίς να προσδιορίζε-
ται και το χρονικό πλαίσιο ισχύος.

Δ ΓΙΑ ΤΗ ΦΟΡΟΛΟΓΗΣΗ  
ΤΩΝ ΕΙΣΟΔΗΜΑΤΩΝ

Φοροπαγίδες κρύβουν τα ψιλά 
γράμματα των τελικών ρυθμίσεων 
του Νομοσχεδίου για την εφαρμο-
γή του Μεσοπρόθεσμου Πλαισίου 
Δημοσιονομικής Στρατηγικής 
2012-2015, που ψηφίστηκε από τη 
Βουλή.

Οι κρυφές επιβαρύνσεις έχουν 

να κάνουν με τα τεκμήρια, τη μεί-
ωση του αφορολογήτου ορίου, τις 
περικοπές και τις προϋποθέσεις 
για τις φοροαπαλλαγές. Αναλυτι-
κότερα, σύμφωνα με τις νέες ρυθ-
μίσεις:

  Το αυξημένο αφορολόγητο όριο 
των 9.000 € δεν ισχύει για τους 
νέους ηλικίας κάτω των 30 ετών, 
τους συνταξιούχους άνω των 65 
ετών, σε περίπτωση που το δη-
λωθέν εισόδημα ή εκείνο που 
προκύπτει από τα τεκμήρια δια-
βίωσης και τις δαπάνες για την 
αγορά περιουσιακών στοιχείων 
είναι υψηλότερο των 9.000 €. Σε 
αυτή την περίπτωση θα ισχύει το 
αφορολόγητο των 5.000€ και 
συνεπώς θα κληθεί να καταβά-
λει φόρο 500 €.
  Το αφορολόγητο όριο των 5.000 
€ καταργείται στη πράξη από τα 
τεκμήρια διαβίωσης. Είναι χαρα-
κτηριστικό ότι φορολογούμενος 
που θα υποβάλλει δήλωση ακόμη 
και με εισόδημα μέχρι 5.000€ και 
διαμένει σε κατοικία μέχρι 60τ.μ. 
και με ένα αυτοκίνητο μέχρι 5 
ετών 1.200 κυβικών εκατοστών 
θα κληθεί να καταβάλλει φόρο 
410 € ήτοι: ελάχιστες δαπάνες δι-
αβίωσης (άγαμου) 3.000 €, έξοδα 
2.100 € για τη χρήση και τη συ-
ντήρηση της κατοικίας και άλλα 
4.000 € για το αυτοκίνητο. Συνο-
λικά δηλαδή, το τεκμαρτό εισόδη-
μα είναι 9.100€. Το ποσό των 
4.100€ θα φορολογηθεί με συντε-
λεστή 10%.
  Μεγαλύτερες επιβαρύνσεις προ-
κύπτουν για όσους έχουν παιδιά, 
καθώς, λόγω της μείωσης του 
γενικού αφορολόγητου ορίου, 
έχει ως αποτέλεσμα το πρόσθετο 

αφορολόγητο για τα παιδιά να 
πέφτει σε χαμηλότερο φορολο-
γικό συντελεστή. Επισημαίνεται 
ότι το επιπλέον αφορολόγητο 
ποσό ανέρχεται σε 2.000 € για 
κάθε παιδί, από τα δύο πρώτα 
και σε 3.000 € για κάθε επόμενο 
παιδί.
  Οι εκπτώσεις των δαπανών από 
τον φόρο μειώνονται πλέον στο 
10% από 20% το 2010 και καταρ-
γείται οποιαδήποτε έκπτωση 
από το εισόδημα. Αυτό έχει ως 
αποτέλεσμα να αυξάνεται δρα-
ματικά ο φόρος εισοδήματος. 
Έτσι, το ανώτατο ποσό της έκ-
πτωσης για τα ενοίκια και τα δί-
δακτρα ορίζεται σε 100 €, για τα 
ασφάλιστρα 120 € για τον άγαμο 
και 240 € για ζευγάρια, τα έξοδα 
για ιατρική και νοσοκομειακή 
περίθαλψη εκπίπτουν κατά 10% 
από το φόρο (ανώτατο όριο μεί-
ωσης του φόρου τα 3.000€), τα 
έξοδα διατροφής παιδιών εκπί-
πτουν 10% με ανώτατο ποσό μεί-
ωσης τα 1.500 €, ενώ οι τόκοι 
στεγαστικών για απόκτηση 
πρώτης κατοικίας, ανεξάρτητα 
από τον χρόνο λήψης του δανεί-
ου, εκπίπτουν σε ποσοστό 10% 
για το τμήμα του δανείου μέχρι 
200.000€.

ΑΝΑΛΥΤΙΚΑ ΟΙ ΦΟΡΟΑΠΑΛΛΑΓΕΣ
εΝοικιΑ
Η μεγαλύτερη δαπάνη που ανα-
γνωρίζει η εφορία: 1.000 €  

Το ανώτατο ποσό έκπτωσης είναι 
100 €. (1000 χ 10%=100)

διδΑκΤρΑ
Η μεγαλύτερη δαπάνη που ανα-
γνωρίζει η εφορία: 1.000 € . 

Το ανώτατο ποσό έκπτωσης είναι 
100 €. (1000 χ 10%=100)

ΑσΦΑΛισΤρΑ
Η μεγαλύτερη δαπάνη που ανα-
γνωρίζει η εφορία: 1.200 € (άγα-
μοι), 2.400 € (έγγαμοι). 
Το ανώτατο ποσό έκπτωσης είναι 
120 € (άγαμοι), 240€ (έγγαμοι).

εΞοδΑ ΓιΑ ΓιΑΤροΥσ κΑι ΝοσΗ-
ΛειΑ
Για δαπάνη μέχρι 3000 €.
Ο φόρος μειώνεται 300 €.  
(3000 χ 10%)

Τοκοι σΤεΓΑσΤικΩΝ δΑΝειΩΝ 
Για τόκους μέχρι 7200 €.
Ο φόρος μειώνεται 720 €.  
(7200 χ 10%)

ΑΝΑΛΥΤΙΚΑ ΟΙ ΕΠΙΠΤΩΣΕΙΣ  
ΤΩΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΜΕΤΡΩΝ
Τι πρέπει να γνωρίζετε για τις παροχές, τις αποδείξεις και τη φορολογία εισοδήματος
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Δ ιαρκείς παρεμβάσεις στους εκ-
προσώπους των πολιτικών 
κομμάτων πραγματοποιεί η 

ΠΟΑΣΥ σε συνεργασία με τις άλλες 
Ομοσπονδίες των Σωμάτων Ασφαλεί-
ας. Στο πλαίσιο της ενημέρωσής τους 
ενόψει της ψήφισης του προϋπολογι-
σμού ζητήθηκε συνάντηση με τον ίδιο 
τον πρωθυπουργό της νέας κυνβέρνη-
σης κ. Λουκά Παπαδήμο ενώ έγιναν 
οι ακόλουθες συναντήσεις με εκπρο-
σώπους κομμάτων:

Στη Βουλή, υπήρξε συνάντηση με 
τον βουλευτή του ΚΚΕ κ. Σπύρο Χαλ-
βατζή και το στέλεχος του κόμματος 
κ. Δημήτρη Αγκαβανάκη. Εκ μέρους 
των Ομοσπονδιών, αναλύθηκαν τα 
αιτήματά μας όπως καταγράφονται 
στο Ψήφισμα Διαμαρτυρίας της μεγά-

λης συγκέντρωσης διαμαρτυρίας στο 
Καλλιμάρμαρο Στάδιο της Αθήνας και 
τονίστηκε ότι θα συνεχίσουμε τον 
αγώνα μας όποιες κι αν είναι οι πολι-
τικές εξελίξεις, διότι τα προβλήματα 
θα παραμένουν και οι ένστολοι θα 
αδυνατούν να ανταπεξέλθουν στην 
αποστολή τους.

Το Συνδικαλιστικό μας Κίνημα, 
ζητά από όλα τα πολιτικά κόμματα 

να αντιμετωπίσουν τα θέματα της 
δημόσιας τάξης και ασφάλειας σε 
πρώτη προτεραιότητα, λαμβάνοντας 
υπόψη τους την υψηλή τους αποστο-
λή, σε μια περίοδο γενικευμένης κα-
τάρρευσης. Ως ένστολοι δεν απαι-
τούμε ιδιαίτερη αντιμετώπιση, αλλά 
τα αυτονόητα.

Στις 10 Νοεμβρίου 2011 ακολούθη-
σε η συνάντηση με την Πρόεδρο της 

Δημοκρατικής Συμμαχίας κυρία 
Ντόρα Μπακογιάννη, η οποία δή-
λωσε ότι είναι αλληλέγγυα στην επί-
λυση των προβλημάτων των ενστό-
λων, εξέφρασε τη συμπαράστασή της 
στον αγώνα μας και δήλωσε ότι γνω-
ρίζει τις προσπάθειες που καταβάλ-
λουμε. Τόνισε δε ότι το τρίπτυχο, 
υγεία-παιδεία-ασφάλεια, πρέπει να 
είναι πάντα στις πρώτες προτεραιό-

τητες της Πολιτείας διότι πρόκειται 
για κοινωνικά αγαθά που πρέπει να 
διασφαλίζονται από το Κράτος και να 
παρέχονται σε όλους τους πολίτες, 
επισημαίνοντας ότι όταν δεν υπάρχει 
ασφάλεια σε μια Χώρα, τότε δεν μπο-
ρεί να υπάρξει ούτε ανάπτυξη. 

Η τρίτη συνάντηση αυτήν την περί-
οδο έγινε με τον πρόεδρο του κόμμα-
τος Πανελλήνιο Άρμα Πολιτών βου-
λευτή κ. Γιάννη Δημαρά, ο οποίος, 
αναγνωρίζοντας τις ιδιαιτερότητες 
των εργασιακών μας χώρων, την απο-
στολή των Σωμάτων Ασφαλείας, κα-
θώς και το ρόλο του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος, τόνισε ότι είναι αλλη-
λέγγυος στον αγώνα μας. 

Αναμένουμε εμπράκτως τις παρεμ-
βάσεις τους στο Κοινοβούλιο.

ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΟΙ ΦΟΡΟΙ ΚΑΙ ΑΠΟΔΕΙΞΕΙΣ ΓΙΑ ΤΑ ΕΙΣΟΔΗΜΑΤΑ ΤΟΥ 2011

(ποσά σε ϐ)
ΑΓΑΜΟΣ-ΕΓΓΑΜΟΣ  

ΧΩΡΙΣ ΠΑΙΔΙΑ
ΜΕ 1 ΠΑΙΔΙ ΕΓΓΑΜΟΣ ΜΕ 2 ΠΑΙΔΙΑ ΜΕ 3 ΠΑΙΔΙΑ

ΕΤΗΣΙΟ 
ΕΙΣΟΔΗΜΑ

ΑΠΟΔΕΙΞΕΙΣ 
ΓΙΑ ΑΦΟΡΟ-

ΛΟΓΗΤΟ
ΦΟΡΟΣ 2011

ΕΠΙΠΛΕΟΝ 
ΦΟΡΟΣ 

(σύγκριση με 
2010)

ΦΟΡΟΣ 2011

ΕΠΙΠΛΕΟΝ 
ΦΟΡΟΣ 

(σύγκριση με 
2010)

ΦΟΡΟΣ 2011

ΕΠΙΠΛΕΟΝ 
ΦΟΡΟΣ 

(σύγκριση με 
2010)

ΦΟΡΟΣ 2011

ΕΠΙΠΛΕΟΝ 
ΦΟΡΟΣ 

(σύγκριση με 
2010)

5000 1250 0 0 0 0 0 0 0 0
6000 1500 100 100 0 0 0 0 0 0
7000 1750 200 200 0 0 0 0 0 0
8000 2000 300 300 100 100 0 0 0 0
9000 2250 400 400 200 200 0 0 0 0

10000 2500 500 500 300 300 100 100 0 0
11000 2750 600 600 400 400 200 200 0 0
12000 3000 700 700 500 500 300 300 0 0
13000 3250 880 700 680 680 480 480 180 180
13500 3375 970 700 770 770 570 570 270 270
14000 3500 1060 700 860 770 660 660 360 360
15000 3750 1240 700 1040 770 840 840 540 540
16000 4000 1420 700 1220 770 1020 840 720 720
17000 4250 1670 710 1470 780 1270 850 970 970
18000 4500 1920 720 1720 790 1520 860 1220 1220
19000 4750 2170 730 1970 800 1770 870 1470 1470
20000 5000 2420 740 2220 810 2020 880 1720 1720
22000 5500 2920 760 2720 830 2520 900 2220 2220
23500 5875 3295 745 3095 815 2895 885 2595 2595
25000 6250 3670 730 3470 800 3270 870 2970 2580
26000 6500 3920 720 3720 790 3520 860 3220 2570
28000 7000 4620 780 4420 850 4220 920 4620 3330
30000 7500 5320 840 5120 910 4920 980 5320 3390
32000 8000 6020 900 5820 970 5620 1040 6020 3450
34000 8500 6720 880 6520 950 6320 1020 6720 3430
36000 9000 7420 860 7220 930 7020 1000 7420 3410
38000 9500 8120 840 7920 910 7720 980 8120 3390
40000 10000 8820 820 8620 890 8420 960 8820 3370
42000 10500 9580 820 9380 890 9180 960 9580 3370
44000 11000 10340 820 10140 890 9940 960 10340 3370
46000 11500 11100 820 10900 890 10700 960 11100 3370
40000 12000 11860 820 11660 890 11460 960 11860 3370
50000 12500 12620 820 12420 890 12220 960 12620 3370
52000 13000 13380 820 13180 890 12980 960 13380 3370
54000 13500 14140 820 13940 890 13740 960 14140 3370
56000 14000 14900 820 14700 890 14500 960 14900 3370
58000 14500 15660 820 15460 890 15260 960 15660 3370
60000 15000 16420 820 16220 890 16020 960 16420 3370
80000 15000 24420 820 24220 890 24020 960 24420 3370

Το ετήσιο εισόδημα του τρέχοντος έτους 2011, επιβαρύνεται με επιπλέον φόρο, σε σχέση με το προηγούμενο έτος 2010, μετά την μείωση 
του αφορολόγητου στα 5.000ϐ ως εξής:

Κινδυνεύει η 
συνυπηρέτηση
Ολιγωρούν οι υπουργοί 
Προστασίας του Πολίτη  
και Υγείας

Η ικανοποίηση του αιτήματος 
δεν συνεπάγεται κανένα κό-
στος για το κράτος, απενα-

ντίας ανακουφίζει την οικογένεια 
του αστυνομικού από πρόσθετες 
δαπάνες. Ό,τι πρέπει δηλαδή για να 
μην ασχοληθούν οι αρμόδιοι υπουρ-
γοί... Αυτό ισχύει στην περίπτωση 
των συναδέλφων μας που έχουν συ-
ζύγους υπαλλήλους του υπουργείου 
Υγείας και συγκεκριμένα νοσηλεύ-
τριες και νοσηλευτές. Μετά την πρό-
σφατη γνωμοδότηση του Νομικού 
Συμβουλίου του Κράτους ουσιαστι-
κά αναιρείται και καταργείται το 
δικαίωμα της συνυπηρέτησής τους! 
Το θέμα απασχόλησε τα όργανα της 
Ομοσπονδίας και αποφασίστηκε η 
άσκηση άμεσης παρέμβασης προς 
την Πολιτική Ηγεσία της ΕΛ.ΑΣ., αλ-
λά και στο καθ’ ύλην αρμόδιο 
υπουργείο Υγείας για να μην καταρ-
γηθούν τα ισχύοντα. «Μπροστά στις 
πρωτόγνωρες καταστάσεις που βι-
ώνουν σήμερα οι Έλληνες Αστυνο-
μικοί και οι οικογένειες τους με την 
αφαίμαξη του πενιχρού εισοδήμα-
τός τους και στην εξαθλίωση που 
οδηγούνται, μια τέτοια δρομολόγη-
ση δημιουργεί επιπρόσθετα δυσβά-
σταχτα προβλήματα σ’ αυτούς και 
στις οικογένειές τους και θα ήταν 
ό,τι χειρότερο θα μπορούσε να συμ-
βεί, αφού στην πράξη θα διαλύσει 
οικογένειες. Προς αποφυγή δυσά-
ρεστων καταστάσεων έχουμε όλοι 
υποχρέωση μέσα στο πλαίσιο των 
δυνατοτήτων – αρμοδιοτήτων να δι-
ασφαλίσουμε στο ελάχιστο τους συ-
ναδέλφους και τις οικογένειές τους 
και το ελάχιστο στην παρούσα φάση 
είναι αυτό της οικογενειακής τους 
συνύπαρξης», τονίζει η ΠΟΑΣΥ στο 
έγγραφό της προς τους αρμόδιους 
υπουργούς, χωρίς να έχει λάβει ακό-
μα απάντηση.

Αναμένουμε εμπράκτως τις παρεμβάσεις των πολιτικών κομμάτων 
Από τους ταγούς του Έθνους, εξαρτάται πρωτίστως η προώθηση των αιτημάτων μας
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ΕνημΕρωθΕίτΕ  
γία τίς ςυνδρομΕς  
που πληρωνΕτΕ 

Συναδέλφισσες και συνά-
δελφοι

Το τελευταίο διάστημα πα-
ρατηρείται ένας υπερβολικός 
θόρυβος για το ύψος των συν-
δρομών που πληρώνουμε ως 
μέλη των Πρωτοβαθμίων Ορ-
γανώσεων, ενώ στην πραγμα-
τικότητα οι κρατήσεις που γί-
νονται για λογαριασμό των 
σωματείων αφορούν και άλλα 
θέματα, πέραν της μηνιαίας 
δηλαδή συνδρομής.

Πολλά σωματεία αποφασί-
ζουν έκτακτες κρατήσεις για 
διάφορους λόγους. Είτε γιατί 
διεκδικούν με αγωγές, πλη-
ρώνοντας δικηγορικά γρα-
φεία, την επίλυση οικονομι-
κών αιτημάτων μας, είτε επει-
δή θέλουν να ενισχύσουν συ-
ναδέλφους ή τις οικογένειες 
αυτών κλπ.

Στο πλαίσιο αυτό, η Ομο-
σπονδία ενημερώθηκε το τε-
λευταίο μόνο διάστημα, ότι η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Αττικής έχει προβεί στην 
κράτηση 44 ευρώ από συνα-
δέλφους που διεκδικούν τη 
διαφορά του επιδόματος ειδι-
κής απασχόλησης περιόδου 
2001 – 2003. Η Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Φλώρινας 
ζήτησε να κρατηθεί από τα 
μέλη της το ποσό των 6 ευρώ 
για ενίσχυση συναδέλφου. Η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ρεθύμνου ζήτησε το ποσό 
των 10 ευρώ για την ενίσχυση 
συναδέλφων.

Τα χρονίζοντα προβλήματα των 
συναδέλφων της Θεσσαλονίκης 
τέθηκαν ενώπιον του Αρχηγού 

της ΕΛ.ΑΣ. κ. Νίκου Παπαγιαννόπου-
λου κατά τη συνάντηση που είχαν μαζί 
του ο πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης κ. Δη-
μήτρης Δαγκλής, ο γραμματέας κ. 
Θεόφιλος Παπαδάκης, ο πρόεδρος 
της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φωτόπουλος 
και ο γενικός γραμματέας κ. Παναγιώ-
της Λάζος. Ειδικότερα, συζητήθηκαν:

1) Η έντονη λειψανδρία που παρα-
τηρείται σε όλες τις Διευθύνσεις της 

Γ.Α.Δ.Θ. εξαιτίας των 1.000 κενών ορ-
γανικών θέσεων.

2) Η καταστρατήγηση του Π.Δ. 
394/2001 (ωράριο εργασίας), ιδίως 
όταν πρόκειται για μέτρα τάξης σε πο-
δοσφαιρικούς αγώνες και σε συγκε-
ντρώσεις, πορείες κτλ, καθώς και το 
πρόβλημα με τη μη χορήγηση των 
ημερήσιων αναπαύσεων και των δι-
πλών νυχτερινών.

3) Η άμεση αναδιάρθρωση των υπη-
ρεσιών, ιδίως της Διεύθυνσης Αστυνο-
μίας και της Διεύθυνσης Ασφαλείας 
με τη μείωση των Τμημάτων (Α.Τ. και 

Τ.Α.) που επιβάλλεται να πραγματο-
ποιηθεί άμεσα.

4) Η πιστή εφαρμογή των κανονι-
σμών που διέπουν τη Λειτουργία των 
Διμοιριών της Διεύθυνσης Αστυνομι-
κών Επιχειρήσεων Θεσσαλονίκης.

5) Η αναβάθμιση της υλικοτεχνικής 
υποδομής των υπηρεσιών με πρώτη 
προτεραιότητα την αναβάθμιση του 
στόλου των οχημάτων.

Η Ηγεσία για άλλη μια φορά επέδει-
ξε κατανόηση. Το ζητούμενο είναι να 
υπάρξουν αποφάσεις και παρεμβάσεις 
για την ανακούφιση των συναδέλφων.

Ενημερώθηκε  
και πάλι το αρχηγείο
Λύσεις αναμένουν οι συνάδελφοι της Θεσσαλονίκης

ΒρίςκΕί υποςτηρίξη  
η προταςη  
γία το μίςθολογίο
συνάντηση με τον βουλευτή Γρε-
βενών κ. Χαντάβα Αθανάσιο, τον 
Γενικό Αστυνομικό διευθυντή Πε-
ριφέρειας δυτικής μακεδονίας 
Ταξίαρχο κ. Χονδρό Βάϊο, τον 
Αστυνομικό διευθυντή Γρεβενών 
κ. σούλτη Θεόφιλο και τους διοι-
κητές Υπηρεσιών Έδρας της 
Αστυνομικής διεύθυνσης Γρεβε-
νών, πραγματοποίησε το διοικη-
τικό συμβούλιο της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων γρεβενών 
την Παρασκευή 16 δεκέμβρη 
2011 στα πλαίσια επίσκεψης που 
πραγματοποίησε ο πρώτος στην 
Αστυνομική διεύθυνση Γρεβε-
νών. κυρίαρχο θέμα της συζήτη-
σης ήταν το κτιριακό και οι θετι-
κές εξελίξεις που ανήγγειλε ο κ. 
βουλευτής, ως προς την πρόοδο 
του ζητήματος της μετεγκατά-
στασης των αστυνομικών μας 
Υπηρεσιών σε υφιστάμενο κτίριο 
του οΓεκΑ «δΗμΗΤρΑ», γεγονός 
για το οποίο η Ένωση εξέφρασε 
τις ευχαριστίες και την ικανοποί-
ηση της, αναμένοντας όμως οι ει-
λικρινείς προσπάθειες που επι-
χειρεί σε ένα εξαιρετικά 
δυσμενές περιβάλλον, να υλο-
ποιηθούν το συντομότερο δυνα-
τό και να μη χαθούν στις καλέν-
δες της γραφειοκρατίας.
Πέραν των άλλων που συζητήθη-
καν, με ιδιαίτερη βαρύτητα τέθη-
κε από την Ένωση προς τον κ. 
βουλευτή και το θέμα της δυσμε-
νέστατης οικονομικής κατάστα-
σης στην οποία έχει περιέλθει 
εδώ και μήνες ο Έλληνας Αστυ-
νομικός και η οικογένειά του, σε 
ένα περιβάλλον με ολοένα και 
αυξανόμενες απαιτήσεις από 
πλευράς εσωτερικής ασφάλειας. 
Για το λόγο αυτό ζητήθηκε η υπο-
στήριξη από πλευράς του της ρε-
αλιστικής και οικονομοτεχνικά 
τεκμηριωμένης πρότασης που 
έχει καταθέσει η ΠοΑσΥ για το 
μισθολόγιο των ενστόλων που 
ήδη έχει αρχίσει να συζητείται, 
αίτημα στο οποίο ο κ. Χαντάβας 
ανταποκρίθηκε θετικά,  δείχνο-
ντας ιδιαίτερο ενδιαφέρον και 
υπογραμμίζοντας παράλληλα ότι 
πράγματι η ελληνική Αστυνομία 
καλείται σήμερα χωρίς τις ανα-
γκαίες προϋποθέσεις να αντιμε-
τωπίσει και τα πρόσθετα κοινωνι-
κά προβλήματα που προκαλεί η 
οικονομική κρίση.
επίσης την ίδια ημέρα το νεοε-
κλεγέν διοικητικό συμβούλιο της 
Ένωσης πραγματοποίησε και εθι-
μοτυπική επίσκεψη στο σεβασμι-
ότατο μητροπολίτη Γρεβενών κ. 
σέργιο, ο οποίος ευχήθηκε κα-
λούς αγώνες και ικανοποίηση 
κάθε δίκαιου αιτήματος, ενώ με 
την ευκαιρία των Άγιων Ημερών, 
έδωσε τις ευχές του για Υγεία και 
Αγάπη σε όλους τους συναδέλ-
φους και τις οικογένειές τους.

Κενές περιεχομένου αποδει-
κνύονται οι διαταγές του Αρ-
χηγείου για την τήρηση του 

ωραρίου, όπως αποδεικνύεται και 
από τις τελευταίες καταγγελίες της 
Ένωσης Αστυνομικών Λάρισας.

Η ΠΟΑΣΥ, μόλις ενημερώθηκε από 
το σωματείο με παρέμβασή της επιση-
μαίνει προς το Αρχηγείο ότι «δυστυ-
χώς μέχρι σήμερα, παρουσιάζονται 

και επαναλαμβάνονται συνεχείς πα-
ραβιάσεις των διατάξεων του Π.Δ. 
394/2001 από πλευράς των Προϊστα-
μένων Υπηρεσιών, χωρίς ο όποιος 
έλεγχος να καταλήγει και στον κατα-
λογισμό ευθυνών στους υπευθύνους».

Στην καταγγελία της, η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Νομού 
Λάρισας αναφέρεται στον πρωτα-
γωνιστικό ρόλο του Γενικού Επιθε-

ωρητή Βορείου Ελλάδος, ο οποίος 
με την υπ’ αριθ. 71298/11/1223199 
από 20/11/2011 διαταγή του, διέταξε 
αυθημερόν την διάθεση της ΟΠΚΕ 
Λάρισας για λήψη αστυνομικών μέ-
τρων κατά τη διεξαγωγή του ποδο-
σφαιρικού αγώνα Βέροιας – Λάρι-
σας, αναστατώνοντας τον ατομικό 
και οικογενειακό προγραμματισμό 
των συναδέλφων.

Αφιερωμένο  στο  νεαρό  αστυ-
νομικό  της ομάδας  «ΔΙΑΣ»  
Στρατή  Δούκα, που  τραυμα-

τίσθηκε σοβαρά εν’ ώρα καθήκοντος,  
κυνηγώντας  με τη μοτοσυκλέτα του  
οδηγό οχήματος που δεν σταμάτησε 
σε σήμα αστυνομικού  κατά τη διε-
νέργεια τροχονομικού ελέγχου, ήταν 
το ετήσιο γεύμα   «Ευχαριστιών»  του 
συλλόγου Ελληνοαμερικανών  Λέ-
σβου  «ΜΥΤΙΛΗΝΗ GRACE», που 
πραγματοποιήθηκε στις 27 Νοεμβρί-
ου 2011 στη Μυτιλήνη. 

Όπως δήλωσε στη Νέα Αστυνομία 
ο πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομι-
κών Λέσβου κ. Δημήτρης Αλεξίου, η 
συγκινητική αυτή πρωτοβουλία έχει 

τη στήριξη του σωματείου και αξίζει 
να βρει μιμητές. Ο σύλλογος Ελληνο-
αμερικανών τίμησε τον νεαρό αστυ-
νομικό  που παραβρέθηκε στο γεύμα 
με αναπηρικό  καροτσάκι, προσφέρο-
ντάς του αναμνηστική ασημένια πλα-
κέτα,  ενώ ανέλαβε πρωτοβουλία για 

την συγκέντρωση οικονομικής βοή-
θειας, που θα επιτρέψει στο Στρατή 
Δούκα να διεκδικήσει να περπατήσει  
ξανά,  μεταβαίνοντας  σε ειδικό Νο-
σοκομείο στη Φλόριντα των Ηνωμέ-
νων Πολιτειών της Αμερικής.  

Στη διάρκεια της εκδήλωσης τιμή-
θηκαν επίσης με Εύφημο Μνεία οι 
δύο αξιωματικοί του Στρατού,  που 
περνούσαν από το σημείο του ατυ-
χήματος και έβγαλαν από τη θάλασ-
σα τον τραυματία αστυνομικό, που 
είχε απολέσει και τις αισθήσεις του.  
Η πρωτοβουλία του συλλόγου Ελλη-
νοαμερικανών Λέσβου  θα συνεχι-
στεί και με άλλες εκδηλώσεις για 
την ευαισθητοποίηση των πολιτών.

συγκινητική εκδήλωση για τη 
στήριξη συναδέλφου στη Λέσβο

θα καταλογισθούν επιτέλους ευθύνες  
για την παραβίαση του ωραρίου;
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«μαχαραγιάς»  
με... 19 παιδιά 
Ακόμη και τους ... μαχαραγιάδες ξε-
πέρασε πρώην αστυνομικός, ηλικί-
ας 55 χρόνων, ο οποίος από το 
1996 εμφανίζονταν ως πατέρας 19 
παιδιών και εισέπραττε αφειδώς 
επιδόματα. Πέτυχε καταθέτοντας 
πλαστά έγγραφα να πάρει 155.000 
ευρώ. ο πρώην αστυνομικός παραι-
τήθηκε από την εΛΑσ το 2001 (υπη-
ρετούσε στην ομόνοια) και τη χρο-
νιά αυτή φέρεται να είχε εισπράξει 
παράνομα επιδόματα 4.000 ευρώ. 
Χρειάστηκε η ευσυνειδησία των 
αστυνομικών της Ασφάλειας Νίκαι-
ας, και του διοικητή τους, δημήτρη 
Γιοβανίδη, οι οποίοι ερεύνησαν το 
θέμα με προσοχή και πέτυχαν να 
σταματήσουν την απάτη σε βάρος 
των ταμείων κοινωνικής πρόνοιας.
Πηγή: Ethnos.gr
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Χειροπέδες  
σε ανθυπίλαρχο
Χειροπέδες σε Αξιωματικό (Ανθυπί-
λαρχο) της εθνικής Φρουράς πέρα-
σε η Αστυνομία για την πρωτοφανή 
επίθεση που σημειώθηκε στο Πανε-
πιστήμιο Λευκωσίας. Tον βαραίνουν 
δέκα κατηγορίες, από άλλα περι-
στατικά, εκ των οποίων οι σπουδαι-
ότερες είναι κλοπή, παράνομη 
οπλοφορία, οπλοφορία προς διέ-
γερση τρόμου, επίθεση προς πρό-
κληση πραγματικής σωματικής βλά-
βης και κατοχή πέντε συσκευών 
σπρέι που εκπέμπουν επιβλαβή για 
τον άνθρωπο αέρια. 
Πηγή: Sigmalive

νέου οργανογράμματος, η αντικατά-
σταση όλων των παλιών οχημάτων 
και του υλικοτεχνικού εξοπλισμού 
(αλεξίσφαιρα γιλέκα, όπλα κ.λ.π.), η 
επίσπευση των διαδικασιών για τη 
λειτουργία του Τμήματος Μεταγωγών 
– Δικαστηρίων, η αντιμετώπιση των 
προβλημάτων στον Ε.Χ.Π.Α. Βέννας 

(κρατούνται 200 αλλοδαποί από μόλις 
πέντε αστυνομικούς, σε κτίριο που 
ουδόλως πληροί τις προϋποθέσεις 
ασφαλείας που τίθενται από τον νό-
μο), η κάλυψη των κτιριακών ανα-
γκών στις Περιφερειακές Υπηρεσίες  
(Α.Τ. Σαπών, Α.Τ. Φιλύρας και Αστυνο-
μικών Σταθμών του Α.Τ.Π. Κομοτη-
νής), η ολοκλήρωση όλων των έργων 
του Τ.Δ.Α. Κομοτηνής (σκοπευτήριο, 
γυμναστήριο, Στίβος μάχης, αμφιθέα-
τρο κ.λ.π.) κλπ.

Έμφαση δόθηκε επίσης στο αίτημα 
για επέκταση των ευεργετικών διατά-
ξεων των παραμεθορίων περιοχών, η 
εφαρμογή του άρθρου 48 του 
Ν.3528/07 και στους υπηρετούντες 
στις παραμεθόριες περιοχές αστυνο-
μικούς που αφορά την δυνατότητα 
προσαύξησης ως τέσσερις εργάσιμες 
ημέρες της κανονικής άδειας, η δημι-
ουργία ολοήμερων παιδικών σταθ-
μών και κέντρου δημιουργικής απα-
σχόλησης παιδιών κλπ. 

Τα αιτήματα της ροδόπης μετέφερε στον 
υπουργό ο βουλευτής Αχμέτ Χατζηοσμάν

Ξεπέρασε τους εκατό το έλλειμμα 
σε αστυφύλακες της Α.Δ. Ροδό-
πης με αποτέλεσμα να μην 

εφαρμόζεται το ωράριο εργασίας και 
να αδυνατεί η υπηρεσία να αντεπεξέλ-
θει στις αυξημένες ανάγκες αστυνό-
μευσης, παρά τις φιλότιμες προσπά-
θειές μας για τη διασφάλιση της 
ασφάλειας της τοπικής κοινωνίας. 

Αυτό τόνισε μεταξύ άλλων το σωμα-
τείο της Ροδόπης στον βουλευτή του 
ΠΑΣΟΚ κ. Αχμέτ Χατζηοσμάν, κατά 
τη διάρκεια επίσκεψής του στα γρα-
φεία του σωματείου, όπου παρέλαβε 
και μακροσκελές υπόμνημα με τα αι-
τήματα των συναδέλφων. Ο κ. Βουλευ-
τής επισκέφθηκε στη συνέχεια τον 
υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. 
Χρήστο Παπουτσή, και του περιέ-
γραψε αναλυτικά την κατάσταση που 
επικρατεί στις αστυνομικές υπηρεσί-
ες της Ροδόπης. 

Στο υπόμνημα καταγράφονται τα 
αιτήματα της αναδιάρθρωσης και του 

τον συνέλαβε... 
ο σκύλος
οι καταδιώξεις αυτοκινήτων είναι 
συνηθισμένη πρακτική στην Αμερι-
κή, όμως, αυτό που αναρτήθηκε 
στο youtube δεν το έχουμε ξανα-
δεί! στην περιοχή Whittier της 
California παρακολουθούμε έναν… 
κλέφτη που οδηγεί ένα όχημα που 
μοιάζει με λιμουζίνα, να καταδιώ-
κεται από περιπολικά και το ελικό-
πτερο της αστυνομίας. στη συνέ-
χεια ο οδηγός κατεβαίνει από το 
αυτοκίνητο και αρχίζει να τρέχει, 
ξαφνιάζοντας τους αστυνομικούς 
που συνειδητοποιούν ότι είναι… 
γυμνός! ο αστυνομικός σκύλος τον 
καταδιώκει ώσπου τον ακινητοποι-
εί και τελικά ένας αστυνομικός τον 
συλλαμβάνει.
Πηγή: www.youtube.com  
και policenet.gr

Σε μια σεμνή και προσεγμένη 
εκδήλωση που διοργανώθηκε 
την 17/12/2011 από πλευράς 

του Διοικητικού Συμβουλίου της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Νομού Σάμου, ήρθε «πρόωρα» ο 
Άγιος Βασίλης των Αστυνομικών 
και μοίρασε πλούσια δώρα στα 
παιδιά τους. 

Την εκδήλωση τίμησαν με την 
παρουσία τους ο Αστυνομικός Διευ-
θυντής κ Λαγός Κων/νος, ο υποδ/
της κ. Χιοτέλης Δημήτρης, ο πρό-
εδρος του Συνδέσμου Φίλων Αστυ-
νομίας κ Μουζάκης Κυριάκος, ο 
πρόεδρος του Συνδέσμου Αποστρά-
των Αστυνομικών κ Σακερλής Γε-
ώργιος και ο πρόεδρος της Τοπι-
κής Διοίκησης της Διεθνούς Ένω-
σης Αστυνομικών ΙΡΑ κ. Αβραμί-
δης Γεώργιος.

Κατά την διάρκεια της εκδήλω-
σης τιμήθηκαν, η ομάδα μπάσκετ 
της Α.Δ ΣΑΜΟΥ, η οποία κατέκτη-
σε το κύπελλο στο εργασιακό πρω-
τάθλημα που διοργάνωσε η Τ.Ε 
ΕΟΚ ΣΑΜΟΥ τον Ιούλιο του 2011 
και ο πρόεδρος του Συνδέσμου 
Αποστράτων Αστυνομικών κ. Σα-
κερλής Γεώργιος για την πολύχρο-
νη προσφορά του στα συνδικαλι-
στικά δρώμενα.

Στην συνέχεια αυτής της πολύ 
όμορφης εκδήλωσης ο πρόεδρος 
της Τ.Δ. ΙΡΑ κ. Αβραμίδης Γεώρ-
γιος και Γραμματέας του Συνδέ-
σμου Αποστράτων παρέδωσε τιμη-
τική πλακέτα για την συνεχή στή-

με τον Άη Βασίλη ξέχασαν 
τις... περικοπές

ριξη των συναδέλφων Αστυνομι-
κών στο Διοικητικό Συμβούλιο της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Νομού Σάμου την οποία παρέλαβε 
ο πρόεδρος της, κ. Λιοκαυτός Θω-
μάς.Κατά την διάρκεια της εκδή-
λωσης υπήρχε άφθονο κρασί, συ-
νοδευόμενο με υπέροχους μεζέδες, 

προσφορά της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Νομού Σάμου, 
που φρόντισε να υπάρχει και ζω-
ντανή μουσική ώστε μικροί και 
μεγάλοι, ξεχνώντας της μειώσεις 
του μισθού τους και της περικοπές 
που τους έγιναν, αν το ρίξουν στη 
διασκέδαση και στο χορό.
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 Η μη καταβολή των οδοιπορικών 
κέντρισε το ενδιαφέρον και πάλι 
πολλών βουλευτών, μεταξύ των 
οποίων οι κ.κ. Παφίλης, ιγνατιάδης, 
καραθανασόπουλος, Πρωτούλης, 
σκυλάκος, κιλτίδης  και κολοκοτρώ-
νης. ο υφυπουργός κ. μανώλης 
Όθωνας δήλωσε στη βουλή ότι 
έχουν εξασφαλιστεί πιστώσεις 
25.000.000 ευρώ για τα ανεκκαθά-
ριστα οδοιπορικά των προηγούμε-
νων ετών (2008-2009). Να το δούμε 
και να μην το πιστέψουμε...

 Οι βουλευτές του ΚΚΕ κ.κ.Μαυ-
ρίκος, Σκυλλάκος και Πρωτούλης, 
ζητούν να μάθουν τι μέτρα θα πά-
ρει η κυβέρνηση ώστε να υπάρχει 
εναρμόνιση με το πνεύμα της νο-
μοθετικής διάταξης για τη χορή-
γηση προσαύξησης στο μηνιαίο 

συντάξιμο μισθό. Ειδικότερα, το 
π.δ.169/2007, προβλέπει προσαύ-
ξηση του μηνιαίου συντάξιμου μι-
σθού κατά 3/35 από το βαθμό του 
ανθυπαστυνόμου και κάτω. Η κυ-
βέρνηση με αυθαίρετο τρόπο δεν 
αναγνωρίζει το συγκεκριμένο χρο-
νικό διάστημα των 3/35 (τριετία 
Κονδύλη) ως πραγματική συντάξι-
μη υπηρεσία.

 Για την αστική ευθύνη του δημο-
σίου σε περιπτώσεις τραυματισμού 
αστυνομικού προσωπικού κατά τη 
διάρκεια διατεταγμένης Υπηρεσίας 
και την έγερση αγωγής, απαντώ-
ντας σε σχετική ερώτηση των βου-
λευτών κ.κ. Πλεύρη και Γεωργιάδη, 
ο υπουργός Προστασίας του Πολίτη 
απαντά ότι «σε περίπτωση έγερσης 
των αναφερόμενων στην ερώτηση 

αγωγών, αυτές θα εξεταστούν εν-
δελεχώς και κατά τρόπο εξειδικευ-
μένο. είναι άλλωστε ευνόητο ότι, 
ανάλογα με το νομικό και πραγματι-
κό καθεστώς κάθε υπόθεσης θα 
καθοριστεί και η φύση-χαρακτήρας 
και το είδος των ενεργειών που θα 
εκδηλωθούν από τα αρμόδια όργα-
να και Αρχές, (Νομικό συμβούλιο 
του κράτους, οικονομικές Υπηρεσί-
ες κ.λπ.), σύμφωνα πάντοτε με το 
ισχύον νομοθετικό πλαίσιο. 

 Ρυθμίσεις αποκατάστασης των 
αδικιών που υφίστανται οι συντα-
ξιούχοι ζητούν με ερώτησή τους 
προς τους αρμόδιους υπουργούς οι 
βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ κ.κ. Δρί-
τσας, Λαφαζάνης και Μουλόπου-
λος. Οι βουλευτές αναφέρονται σε 
όσους δεν έχουν συμπληρώσει 35 

χρόνια συντάξιμης υπηρεσίας και 
αποχώρησαν εθελουσίως, με απο-
τέλεσμα να βλέπουν πετσοκομμέ-
νες τις συντάξεις, τα δώρα κλπ.

 Απαντήσεις στο ερώτημα αν και 
πόσο είναι επικίνδυνα τα δακρυγόνα 
που χρησιμοποιεί η εΛ.Ασ. ζήτησε η 
βουλευτής κα ουρανία Παπανδρέου 
– Παπαδάκη από το υπουργείο Προ-
στασίας του Πολίτη, ένα θέμα που 
επανήλθε στην επικαιρότητα, χωρίς 
να δίνονται πειστικά στοιχεία για την 
«θεραπευτική» τους ιδιότητα...

 Ο βουλευτής Ηρακλείου του ΠΑ-
ΣΟΚ κ. Ιωάννης Μιχελογιαννάκης 
ζήτησε να ληφθούν μέτρα για τη 
διευκόλυνση των δανειοληπτών 
του δημοσίου και των τρίτεκνων 
οικογενειών.

Ερωτήσεις  
ερωτήσεις  
ερωτήσεις

ΣΥνΥΠΑΙτΙΟΣ ΚΑΙ Ο 
ΜΕθΥΣΜΕνΟΣ ΠΕΖΟΣ

Ας ξεχάσουμε ότι ξέραμε για τα 
περί αλκοόλ και οδήγησης. μέ-

χρι τώρα, τα δικαστήρια δικαίωναν 
οδηγούς που εμπλεκόταν σε τρο-
χαίο, εφόσον ο οδηγός του άλλου 
οχήματος ήταν μεθυσμένος. Τώρα 
δικαιώνουν τον οδηγό, επειδή ο πε-
ζός τον οποίο σκότωσε από αμέλεια 
ο οδηγός, ήταν μεθυσμένος. σύμ-
φωνα με την υπ’ αριθμ. 1014/2011 
απόφασή του Αρείου Πάγου αναι-
ρέθηκε εφετειακή απόφαση υπέρ 
του οδηγού του αυτοκινήτου που 
τραυμάτισε θανάσιμα πεζό. συγκε-
κριμένα, πρόκειται για δυστύχημα 
του δεκεμβρίου του 2005, όταν 
οδηγός αυτοκινήτου με κατεύθυν-
ση προς τον Πύργο Ηλείας, στο 68ο 
χιλιόμετρο της εθνικής οδού Πα-
τρών – Πύργου, σταμάτησε στο δε-
ξιό άκρο του δρόμου, άναψε τα 
αλάρμ, κατέβηκε από το αυτοκίνη-
το και πέρασε στο αντίθετο ρεύμα, 
προκειμένου να ζητήσει πληροφο-
ρίες για τον πώς θα πάει στον Πύρ-
γο. Αφού πήρε τις πληροφορίες που 
ήθελε, τρέχοντας και χωρίς να 
ελέγξει εάν υπήρχε κινούμενο αυ-
τοκίνητο, προσπάθησε να διασχίσει 
την εθνική οδό για να επιστρέψει 
στο αυτοκίνητό του. Όμως εκείνη τη 
στιγμή ερχόταν ένα ιδιωτικής χρή-
σης αυτοκίνητο με κατεύθυνση από 
Πάτρα προς Πύργο.ο οδηγός του 
αυτοκινήτου δεν φρενάρισε έγκαι-
ρα, αλλά προσπάθησε ανεπιτυχώς 
με ελιγμό να αποφύγει τη σύγκρου-
ση με τον πεζό. Το αυτοκίνητο λόγω 
του ψιλόβροχου σύρθηκε κατά μή-
κος της αριστερής πλευράς του 
σταθμευμένου αυτοκινήτου του 
πεζού που προσπάθησε να διασχί-
σει την εθνική οδό, ενώ παράλληλα 
εκτίναξε τον άτυχο άνδρα σε από-
σταση 25 μέτρων, με αποτέλεσμα 
να βρει τραγικό θάνατο. σύμφωνα 
με την τοξικολογική ανάλυση που 
έγινε στον άτυχο πεζό, η περιεκτι-
κότητα του αίματος σε αλκοόλ ήταν 
1,51 γραμμάρια ανά λίτρο αίματος, 
δηλαδή πάνω από το επιτρεπόμενο 
όριο. Όπως αναφέρεται στη δικα-
στική απόφαση, ο οδηγός του αυτο-
κινήτου παρά το ότι αντιλήφθηκε 
την κίνηση του πεζού (ο δρόμος στο 
σημείο εκείνο είναι ευθεία σε μεγά-
λη απόσταση και με καλή ορατότη-
τα) όφειλε να μην ενεργήσει ελιγμό 
προς τα δεξιά, όπως έκανε, αλλά 
προς τα αριστερά για να αποφύγει 
το πεζό, τη στιγμή μάλιστα που δεν 
κινούνταν άλλα αυτοκίνητα στην 
εθνική οδό. οι δικαστές έκριναν ότι 
ο πεζός είναι συνυπαίτιος του τρο-
χαίου ατυχήματος κατά 40%, λόγω 
της χρήσης αλκοόλ και ο οδηγός του 
αυτοκινήτου κατά 60%. Τέλος, οι 
αρεοπαγίτες αναίρεσαν την εφετει-
ακή απόφαση υπέρ του οδηγού, 
καθώς έκριναν ότι υπήρχαν σε αυ-
τήν ασαφείς, ανεπαρκείς και αντι-
φατικές αιτιολογίες.

νόμιμον
ΠΕΙθΑΡχΙΚΟ 
ΠΑΡΑΠτωΜΑ  
ΑΠΟτΕΛΕΙ  
Η ΠΑΡΑβΙΑΣΗ  
τΟΥ ωΡΑΡΙΟΥ 
Πειθαρχικό παράπτωμα αποτε-
λεί η παραβίαση του ωραρίου 
και καθώς το αστυνομικό προ-
σωπικό γνωρίζει τα δικαιώματα 
και τις υποχρεώσεις του, περι-
πτώσεως συντρεχούσης, μπο-
ρεί να απευθύνεται εγγράφως 
στην προϊσταμένη του Αρχή, 
αναφέροντας τα πραγματικά 
περιστατικά, ζητώντας αφενός 
την τήρηση των κανονισμών, 
αφετέρου και την επιβολή κυ-
ρώσεων σε βάρος των παραβα-
τών, εάν υπερέβησαν αδικαιο-
λόγητα τον εν λόγω κανονισμό.
Τη... συνδικαλιστική αυτή απά-
ντηση έδωσε ο υπουργός Προ-
στασίας του Πολίτη κ. Χρήστος 
Παπουτσής στον βουλευτή κ. Σ. 
αναστασιάδη, αλλά η πραγματι-
κότητα δυστυχώς απέχει πολύ 
από την πραγματικότητα. 
καλό είναι να τη γνωρίζουν πά-
ντως οι συνάδελφοι και να τη 
χρησιμοποιούν αρμοδίως, όταν 
μάλιστα στην ίδια απάντηση ο 
υπουργός σημειώνει: Ακόμη, 
για την περαιτέρω προάσπιση 
των δικαιωμάτων  των αστυνο-
μικών έχουν προβλεφθεί δικλί-
δες ασφαλείας για την πιστή 
τήρηση των  ρυθμίσεων, που 
από τη φύση τους αποτελούν 
κανόνες δημοσίας τάξεως-υπο-
χρεωτικούς για τη διοίκηση. Η 
τήρηση του ως άνω π.δ. αποτε-
λεί υπηρεσιακό καθήκον για 
τους αρμοδίους αστυνομικούς, 
η δε υπαίτια παράβαση του 
πλαισίου αυτού αποτελεί πει-
θαρχικό παράπτωμα» κλπ. 

Ανοικτό άφησε ο υπουργός Προ-
στασίας του Πολίτη Χρήστος 
Παπουτσής το ενδεχόμενο να 

χαρακτηριστεί  ως επικίνδυνο το 
επάγγελμα του αστυνομικού.

Απαντώντας σε Επίκαιρη Ερώτηση 
της βουλευτού Τρικάλων του ΠΑΣΟΚ 
κας Σούλας  Μερεντίτη, είπε από το 
βήμα της Βουλής μεταξύ άλλων: «Νο-
μίζω, ότι και ο κ. Βενιζέλος θα έχει 
όλη την καλή διάθεση να το εξετά-
σει στο πλαίσιο του συνολικού θέ-
ματος για όλα τα επαγγέλματα».

Αν το σημειώνουμε, είναι διότι στο 
παρελθόν οι υπουργοί ταμπουρώνο-
νταν πίσω από αοριστολογίες και 
υπεκφυγές. Ακόμα και όταν επί 
υπουργίας Βύρωνα Πολύδωρα και 
Προκόπη Παυλόπουλου δίναμε μά-
χες και οι υπουργοί συμμερίζονταν 
τις θέσεις μας, κανείς δεν αναφερόταν 
ρητά στο χαρακτηρισμό που επιδιώ-
κουμε.

Η κ. Μερεντίτη, αναπτύσσοντας τις 
θέσεις της Ομοσπονδίας μας, τόνισε 
μεταξύ άλλων ότι το επάγγελμα του 
αστυνομικού είναι εξ ορισμού επικίν-
δυνο, θέση με την οποία συμφώνησε 
και ο υπουργός, διευκρινίζοντας 
ωστόσο ότι «είναι διαφορετικό αυτό 
από το χαρακτηρισμό ενός επαγγέλ-
ματος ως βαρέως και ανθυγιεινού. 
Αυτή η κατηγοριοποίηση αφορά σε 
επαγγέλματα που φθείρουν με τόσο 
έντονο τρόπο τον εργαζόμενο, ώστε 
μετά από κάποια χρόνια να μην μπο-
ρεί πλέον να εργαστεί. Αντιθέτως, οι 
αστυνομικοί δεν αντιμετωπίζουν τέ-
τοιου είδους φθορά και ακόμη και 
όταν η ηλικία τους δεν είναι πια κα-
τάλληλη γι’ αυτό που ονομάζουμε μά-

χιμη υπηρεσία, μπορούν να συνεχί-
σουν να προσφέρουν στο Σώμα υπη-
ρεσίες χαμηλότερης έντασης. Γι’ αυτό 
άλλωστε, το επάγγελμα του αστυνο-
μικού μέχρι τώρα δεν έχει ενταχθεί 
στα βαρέα και ανθυγιεινά. Παράλλη-
λα, διατηρήθηκε για τους αστυνομι-
κούς η θεμελίωση συνταξιοδοτικού 
δικαιώματος στα 25 χρόνια συντάξι-
μης υπηρεσίας, παρά τις σαρωτικές 
αλλαγές που επήλθαν σε όλες τις κα-
τηγορίες εργαζομένων» (σ.σ. να ση-
μειωθεί ότι πετύχαμε επίσης να μειω-
θεί το ποσό εξαγοράς της μάχιμης 
πενταετίας για όσους προβλεπόταν 
στο συνταξιοδοτικό νόμο από 9.000 
ευρώ στα 2.000, ενώ έχει δοθεί η δυ-
νατότητα αναγνώρισης συντάξιμων 
χρόνων για τους πτυχιούχους, ανε-
ξάρτητα αν το πτυχίο αποτελούσε 
προσόν κατάταξης. Για όσους δε είναι 
παλαιοί ασφαλισμένοι και θεμελιώ-
νουν συνταξιοδοτικό δικαίωμα μετά 
το 2015 δόθηκε η δυνατότητα αναγνώ-
ρισης 3 επιπλέον χρόνων).

Όσο κι αν η τοποθέτηση του υπουρ-
γού «στρογγυλεύει» την οικτρή πραγ-
ματικότητα των βίαιων θανάτων, του 

στρες και των επαγγελματικών ασθε-
νειών, δεν πρέπει να απορριφθεί σε 
μια περίοδο που επανέρχεται η συζή-
τηση για 40 χρόνια πραγματικής υπη-
ρεσίας! Πάντως, ο ίδιος  αναφέρθηκε 
στη συνέχεια στην αναγκαιότητα συ-
νεχούς εκπαίδευσης και παροχής προ-
στατευτικού εξοπλισμού στους αστυ-
νομικούς. Τόνισε επίσης, ότι «παρέχε-
ται και το επίδομα ειδικών συνθηκών 
εργασίας, το οποίο χορηγείται ακριβώς 
για τις δυσχερείς και αντίξοες συνθή-
κες εργασίας και αντιστοιχεί στο 8% 
του μισθού του ανθυπολοχαγού». 

Επίσης, αναφέρθηκε σε άλλα αντι-
σταθμίσματα, όπως το επίδομα των 
300 ευρώ στους παθόντες εν ώρα υπη-
ρεσίας οι οποίοι τίθενται σε μόνιμη 
διαθεσιμότητα και άλλα. Το υπουργείο 
Προστασίας του Πολίτη, στο βαθμό 
που το επιτρέπουν οι δημοσιονομικές 
δυνατότητες της χώρας, στοχεύει στην 
αναβάθμιση της υγιεινής και της 
ασφάλειας των αστυνομικών, καθώς 
επίσης και στο να υπάρχει αντιστοίχι-
ση των οικονομικών απολαβών τους 
με την επικινδυνότητα του επαγγέλ-
ματος, τόνισε ο υπουργός. 

ελιγμός Παπουτσή για την 
επικινδυνότητα του επαγγέλματος
Απαντώντας σε Επίκαιρη Ερώτηση της βουλευτού Τρικάλων του ΠΑΣΟΚ  
κας Σούλας  Μερεντίτη μίλησε θετικά για το αίτημά μας
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Μ
ε αφορμή κάποια σχόλια 
συναδέλφων ότι μέλη 
πρωτοβαθμίων ενώσε-
ων, με ελαφρά τη καρ-
δία, υποβάλλουν αιτή-

σεις διαγραφής από τις ενώσεις τους, 
απεμπολώντας την ιδιότητα του μέλους 
και ό,τι αυτή συνεπάγεται για τους 
ίδιους προσωπικά, για τις οικογένειές 
τους, για την υπηρεσία και για το ίδιο το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα, θέλω να 
μοιραστώ κάποιες σκέψεις μου μαζί 
σας. 

Το «νεαρό» ηλικιακά συνδικαλιστικό 
μας κίνημα κατάφερε στην μικρή διάρ-
κεια της ύπαρξής του να διεκδικήσει 
και να πετύχει την επίλυση ζητημάτων 
που μας απασχολούσαν από ιδρύσεως 
του Σώματος. Από το 1988 που ιδρύθη-
καν τα πρώτα παράνομα σωματεία μέ-
χρι σήμερα ο αστυνομικός απέκτησε 
φωνή υπολογίσιμη στη χώρα μας. Δεν 
είναι του «κλώτσου και του μπάτσου», 
όπως παλιά. Άλλοι κλάδοι εισπράττουν 
την απαξίωση της κοινωνίας και όχι 
εμείς. Εκτός όμως από αυτά τα γενικά, 
που δυστυχώς κάποιοι τα προσπερνούν 
ασυζητητί, υπάρχουν και τα ειδικά, τα 
εργασιακά και τα οικονομικά μας αιτή-
ματα, που πάντα ετύγχαναν γενικής 
αποδοχής και ανάλογα με το συσχετι-
σμό δυνάμεων και τη δυναμική της 
Ομοσπονδίας και των σωματείων της, 
είχαμε και έχουμε κατακτήσεις. 

Και για να μη λησμονούν οι παλιότε-
ροι και να γνωρίζουν οι νεώτεροι, ας 
δούμε επιγραμματικά μερικά από αυτά 
που κατακτήσαμε και τα οποία απο-
λάμβαναν και απολαμβάνουν ακόμα 

Είναι λύση η διαγραφή;
 ΣυνδικαλιΣμόΣ

Του Βασίλη 
κωνσταντό-
πουλου
γραμμαΤεα 
δ.σ. Τησ ποασυ

και αυτοί που ποτέ δεν αγωνίστηκαν, 
που ποτέ δεν έδωσαν ούτε ένα ευρώ στο 
σωματείο τους:

 Η καθιέρωση του ωραρίου εργασίας
 Η αξιοκρατική είσοδος στην Αστυνο-
μία μέσω των Πανελλαδικών

 Η καθιέρωση του Κώδικα Μεταθέσεων
 Το ενιαίο μισθολόγιο και οι μισθολο-
γικές προαγωγές

 Η διασφάλιση του αστυνομικού και 
της οικογενείας του σε περίπτωση 
απώλειας ζωής ή βλάβης της υγείας 
του κατά την εκτέλεση του καθήκο-
ντος

 Η καθιέρωση της νυχτερινής αποζη-
μίωσης

 Η επέκταση αποζημίωσης για την πέ-
ραν του πενθημέρου εργασία

 Η συμμετοχή εκπροσώπων στα συμ-
βούλια μεταθέσεων, η παράσταση συ-
νηγόρου στα πειθαρχικά μας συμβού-
λια κλπ.

Αυτά είναι μόνο μερικά από όσα έχου-
με κατακτήσει και βέβαια η συνδικαλι-
στική παρέμβαση σε όλα τα επίπεδα 
ήταν αυτή που επέφερε και τα θετικά 
αποτελέσματα στη συνολική μας εικόνα 
στην ελληνική κοινωνία. Γιατί όμως 
επιλέγουν να  διαγραφούν  κάποιοι;

Δύο είναι οι λόγοι που επικαλούνται 
ως αιτία διαγραφής οι περισσότεροι συ-
νάδελφοι. Το πρώτο είναι πως δεν εκ-
προσωπούνται σωστά από τα Σωματεία 
τους και το δεύτερο ότι η μηνιαία ει-
σφορά περιορίζει το εισόδημά τους. 

Η απάντηση όμως έρχεται από μόνη 
της.  Αν δεν μας εκπροσωπούν τα Σωμα-
τεία μας στο βαθμό που θα θέλαμε, πρέ-

πει να συνειδητοποιήσουμε ότι αυτοί 
που μας εκπροσωπούν είναι αιρετοί και 
εκλέγονται με την ψήφο των συναδέλ-
φων. Με την ίδια ψήφο, λοιπόν, μπορεί 
και να αλλάξουν. Επιπλέον δε, καλή είναι 
η κριτική για την σωστή ή όχι εκπροσώ-
πηση, αλλά καλύτερη είναι και η ενεργή 
συμμετοχή. Εξάλλου, όπως έχει πει και ο 
Μπέρτολ Μπρέχτ  «αυτός που αγωνίζε-
ται μπορεί να χάσει. Αυτός όμως που δεν 
αγωνίζεται, ήδη έχει χάσει». 

Α
λλά και το επιχείρημα για τη 
συνδρομή, στερείται λογικής. 
Κατ’ αρχήν οι συνάδελφοι 
πρέπει να γνωρίζουν ότι η 
συνδρομή διαφέρει από σω-

ματείο σε σωματείο και οι κρατήσεις δι-
αφέρουν από σωματείο σε σωματείο 
και για τον πρόσθετο λόγο ότι κάποια 
διοικητικά συμβούλια αποφασίζουν 
την οικονομική ενίσχυση συναδέλφων 
που βρίσκονται σε τραγικά δύσκολη κα-
τάσταση είτε για τη στήριξη οικογενει-
ών συναδέλφων που έφυγαν από κοντά 
μας και άφησαν ορφανά παιδιά πίσω 
τους. Άλλα κάνουν κρατήσεις για αγω-
γές και δικαστικά έξοδα κλπ. 

Πρέπει επίσης να γίνει κατανοητό ότι 
κάποια σωματεία ακριβώς λόγω της οι-
κονομικής κρίσης, έχουν προβεί σε μείω-
ση της μηνιαίως συνδρομής. Το ίδιο 
έπραξε και η ΠΟΑΣΥ η οποία αποφάσισε 
να μειώσει από 2,85 ευρώ σε 2 ευρώ το 
ποσό της συνδρομής που της αναλογεί 
από το Νοέμβριο του 2010. Αν εν ολίγοις 
τα τέσσερα ευρώ περίπου το μήνα είναι 
ένα μεγάλο κόστος για την εργασιακή μας 
διασφάλιση, τότε τα σχόλια είναι περιττά.

Μια άλλη παράμετρος του θέματος 
είναι να δούμε διαχρονικά την προσφο-
ρά του συνδικαλιστικού  κινήματος 
στην Ελληνική Αστυνομία, αφήνοντας 
απέξω τον κυνισμό της γενικότερης 
απαξίωσης του Συνδικαλισμού.

Σε μια ασταθή πολιτική και οικονομι-
κή κατάσταση, όπου κατακτήσεις ετών 
κινδυνεύουν και υπάρχουν πολλά μέ-
τωπα ανοιχτά, όπως Κώδικας Μεταθέ-
σεων, Βαθμολόγιο, Μισθολόγιο, Πει-
θαρχικό κλπ, ας είμαστε υποψιασμένοι 
για τα όσα εξυφαίνονται πίσω από τις 
πλάτες μας. Οι καιροί είναι πονηροί και 
πολλοί είναι αυτοί που θα επωφελη-
θούν από τις πιθανές διαγραφές μελών 
μας, με δεδομένο ότι έτσι επιτυγχάνε-
ται η αποδυνάμωση του Συνδικάτου 
και συντηρείται η απαξίωση της ίδιας 
της Αστυνομίας. Πρέπει να σκεφτόμα-
στε σοβαρά πριν πάρουμε τέτοιες απο-
φάσεις. 

Να μην έχει κανείς αυταπάτες ότι η 
διαγραφή από το σωματείο ισοδυναμεί 
με «διαγραφή» από την υπηρεσία. Κα-
λός αστυνομικός δεν είναι ο αδιάφορος 
αστυνομικός, ας το χωνέψουν όλοι. Άλ-
λοι είχαν ποντάρει στον αποσυνδικαλι-
σμό και στην απαξίωση της ΠΟΑΣΥ, όχι 
εμείς. Μην πατάτε μπανανόφλουδες 
συνάδελφοι και συναδέλφισσες.

Εν κατακλείδι, η Ομοσπονδία και οι 
Πρωτοβάθμιες Ενώσεις αποτέλεσαν 
την ασπίδα των εργασιακών δικαιωμά-
των μας όλα αυτά τα χρόνια και το ίδιο 
θα πράξουν και τώρα. Η συμμετοχή των 
συναδέλφων είναι αυτή που δίνει την 
δύναμη στην εκπροσώπηση και στη δι-
απραγματευτική θέση της ΠΟΑΣΥ.

Σ
ε μερικές μέρες, το 2012 απο-
τελεί παρελθόν.  Κάνοντας 
αποτίμηση του χρόνου που 
φεύγει, δεν μπορεί παρά να 
πει κάποιος ότι ήταν ένας 

πολύ δύσκολος χρόνος. 
Η ψήφιση του Μεσοπρόθεσμου τον 

περασμένο Ιούλιο, με τις διάφορες 
έκτακτες εισφορές, μείωσε τις αποδο-
χές μας (μειώσεις που έφτασαν ήδη 
στο 20%), ενώ το έκτακτο τέλος στα 
ακίνητα, οι αυξήσεις στα βασικά προ-
ϊόντα και υπηρεσίες, συρρίκνωσαν πε-
ρισσότερο το εισόδημά μας. Η μείωση 
των λειτουργικών δαπανών της ΕΛ.
ΑΣ., σε συνδυασμό με τον κακό προ-
γραμματισμό, δημιούργησαν δεκάδες 
ευτράπελα. 

Η αύξηση της εγκληματικότητας, 
δείγμα των επιπτώσεων της οικονομι-
κής κρίσης, οι βίαιες επιθέσεις εναντί-
ον Συναδέλφων μας, εντάθηκαν. Εντά-
θηκε το φαινόμενο  της στοχοποίη-
σης» του επαγγέλματός μας, καθώς 
πολλές φορές βρεθήκαμε «απέναντι» 
σε κοινωνικές ομάδες, χωρίς φυσικά 
να εκλείψουν οι εντάσεις και τα βίαια 

Πόσα ακόμα θα χάσουμε κύριοι Υπουργοί;
 περικόπεΣ

Του αντώνη 
Ζαχαριουδάκη
ανΤιπροεδρου 
οικονομικών 
Τησ ποασυ

επεισόδια. Στο όνομα  της «δημόσιας τά-
ξης» καταστρατηγήθηκαν βασικά εργα-
σιακά δικαιώματα, καταπατήθηκαν σε 
μια νύκτα  θεσμικά  κεκτημένα ετών, 
έγιναν αδιέξοδες και απεγνωσμένες 
προσπάθειες να νομοθετηθούν «σύγ-
χρονοι» Νόμοι ή  Προεδρικά  Διατάγμα-
τα όπως π.χ. για τον Κώδικα Μεταθέσε-
ων, μακριά από το πνεύμα μιας σύγχρο-
νης Αστυνομίας.

Δεν τελείωσαν όμως τα δύσκολα. 
Μάλλον τώρα αρχίζουν. 

Με την αυγή της νέας χρονιάς θα 
δούμε  νέους μειωμένους μισθούς στα 
αναλυτικά σημειώματα αποδοχών, κα-
θώς θα αρχίσει να εφαρμόζεται η αυξη-
μένη μηνιαία παρακράτηση φόρου, 
λόγω της νέας φορολογικής κλίμακας 
(μείωση αφορολόγητου 5.000 €), αλλά 
και η μηνιαία παρακράτηση της έκτα-
κτης εισφοράς (παρακρατείται σε ετή-
σιο εισόδημα πάνω από 12.000 €, του-
λάχιστον μέχρι την 31/12/2014), μετά την 
αφαίρεση των ασφαλιστικών εισφορών 
που βαρύνουν τις ακαθάριστες αποδο-
χές. Διπλό θα είναι το 2012 το χαράτσι 
της έκτακτης εισφοράς, καθώς θα κλη-

θούμε να πληρώσουμε σε έξι δόσεις την  
εισφορά για τα εισοδήματα του 2011, 
αλλά και την εισφορά του 2012, μέσω 
μηνιαίας παρακράτησης από τους μι-
σθούς μας. Για αποδοχές 1.400 € η αύ-
ξηση της μηνιαίας παρακράτησης φό-
ρου και έκτακτης εισφοράς είναι της 
τάξεως των 37 και 44 ευρώ αντίστοιχα. 
Και όλα αυτά, πριν καν θεσμοθετηθεί το 
νέο ειδικό κλαδικό μισθολόγιο για τα 
Σώματα Ασφαλείας και για το οποίο τα 
«παπαγαλάκια» ετοιμάζουν το κλίμα με 
την «ενσωμάτωση στους βασικούς μι-
σθούς όλων των επιδομάτων και μείω-
ση κατά μέσο όρο 15 με 20%».

Η
μεταρρύθμιση της Αστυ-
νομίας διαφαίνεται ότι θα 
παραμείνει «εξαφανισμέ-
νη» σε επιτροπές που θα 
εξετάζουν επί μακρόν, με 

τις δυσλειτουργίες των Υπηρεσιών να 
συνεχίζονται, παράλληλα με την ταυ-
τόχρονη  πλήρη «στρατικοποίηση» του 
θεσμού της Αστυνομίας, με αμφιβόλου 
ποιότητας και εφαρμογής νομοθετή-
ματα και εκπαίδευση.

Το νέο δόγμα που εκπονείται «όσοι 
περισσότεροι Αστυνομικοί σε διαδηλώ-
σεις, γήπεδα κ.λ.π. τόσο λιγότερα επει-
σόδια», θα προκαλεί ολοένα περισσότε-
ρες μετακινήσεις στα μεγάλα αστικά 
κέντρα χωρίς να υπολογίζεται φυσικά 
το οικονομικό κόστος και χωρίς να λαμ-
βάνεται η οποιαδήποτε στοιχειώδης 
μέριμνα. Ταυτόχρονα θα μειώνει καθη-
μερινά ολοένα και περισσότερο τον 
αριθμό των Συναδέλφων που είναι επι-
φορτισμένοι με τη μάχη της εγκληματι-
κότητας.

Η στοχοποίηση του επαγγέλματος 
περνά σιγά - σιγά στη συνείδηση το επι-
κίνδυνο επιχείρημα ότι «ο κίνδυνος εί-
ναι μέρος της δουλειάς μας», και κάτω 
από την αύξηση του εργασιακού στρες 
ποιος θα ασχολείται με την τήρηση των 
βασικών κανόνων Υγιεινής και Ασφά-
λειας. Έχουν αντιληφθεί όμως ότι ξεπε-
ράσαμε τα όρια μας; Μάλλον όχι. Τα 
πολλά λόγια είναι φτώχεια. Είναι καιρός 
να τους δώσουμε το μήνυμα τώρα, πριν 
την αυγή της νέας χρονιάς. Οι φετινές 
γιορτές θα είναι ασφαλώς και οι πιο δύ-
σκολες των τελευταίων ετών.
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«Σας γνωρίζουμε ότι την 25&26 
Νοεμβρίου 2011 ανεφοδιάσαμε 

με αμόλυβδη βενζίνη τη Διεύθυνση 
Αστυνομίας Αθηνών για την κάλυψη 
αναγκών των γραφείων καυσίμων 
Γουδί και Λ. Συγγρού. Έως και σήμε-
ρα 28/11/2011 δεν έχει καταστεί δυνα-
τόν ο ανεφοδιασμός των δεξαμενών 
μας από ΑΒΕΚ, με συνέπεια να μην 
υπάρχει πλέον δυνατότητα ανεφοδι-
ασμού των υπηρεσιακών οχημάτων» 
κλπ. Δεν τα λένε οι ...κακοί συνδικα-
λιστές, τα διαβάσαμε σε έγγραφο της 
αρμόδιας Διεύθυνσης του Αρχηγείου 
της ΕΛ.ΑΣ. και μην έχετε καμία αμφι-
βολία ότι ήταν η πρώτη και τελευταία 
φορά. Οι τροϊκανοί συνιστούν λιτό-
τητα, συγγνώμη, προσαρμογή τη λέ-
νε τώρα, σε όλα.

Μα τι γράφω… Η ΠΟΑΣΥ 
φταίει βρε παιδιά που έμει-

ναν από καύσιμα τα περιπολικά. 
Άσε που βγάζει κάθε μέρα και από 
πέντε ανακοινώσεις και βαριέμαι 
να τις διαβάζω. Καθόλου οικολό-
γοι δεν είναι εκεί στη Μεσογείων. 
Τι τις θέλουν τόσες ανακοινώσεις; 
Τι τη θέλουν και τη «Νέα Αστυνο-
μία»; Να ξοδεύουν τόσο χαρτί; Δεν 
τα λυπούνται τα δεντράκια;

Κάποιοι προσπαθούν να πεί-
σουν τους συναδέλφους ότι για 

τις περικοπές μισθών, συντάξεων, 
λειτουργικών δαπανών κλπ, για την 
πτώση του βιοτικού μας επιπέδου 
δηλαδή, φταίνε οι συνδικαλιστές, λες 
και όλα αυτά δεν αφορούν και τους 
συνδικαλιστές. Το ότι την κρίση την 
προκάλεσαν τα αρπαχτικά της οικο-
νομίας και ο συγκεκριμένος τρόπος 
ανάπτυξης σε συνδυασμό με εξωγε-
νείς παράγοντες, είναι γι’ αυτούς ψι-
λά γράμματα. 

Πάλι καλά που υπάρχουν κι 
εκείνοι που κατηγορούν τους 

συνδικαλιστές ακριβώς για το αντί-

θετο, ότι δηλαδή παρά την κρίση, 
δεν βάζουν νερό στο κρασί τους και 
δεν υποστέλλουν τη σημαία του 
αγώνα, οπότε ελπίζουμε να είναι 
πιο συγκεκριμένοι στην κριτική 
τους την επόμενη φορά, ώστε να 
μην ρίχνουν ντουφεκιές στον αέρα.

Τέθηκε σε λειτουργία η Επιτελι-
κή Μονάδα του διακλαδικού 

υπουργείου Προστασίας του Πολίτη 
το οποίο εφαρμόζει τη διακλαδική πο-
λιτική εσωτερικής ασφάλειας, η οποία 
μέσα από μια λογική συνεργασίας, συ-
νάθροισης δυνάμεων και συμπληρω-
ματικότητας πόρων, θα ανταποκρίνε-
ται σε όλες τις νέες, μεγάλες απειλές, 
μας λένε οι εμπνευστές της λειτουργί-
ας της. Όπου ακούς πολλά, παίρνε μι-
κρό καλάθι, λένε στο χωριό μου...

«Προσωπικά προτιμώ 
σπασμένο μάρμαρο, παρά 
σπασμένο κεφάλι, είτε 
δεκατριάχρονου παιδιού 
είτε αστυνομικού. Αυτή 
είναι η αντίληψή μου 
και της παράταξή μας 
και η δημοκρατική μας 
συνείδηση».

«Οι Έλληνες δεν 
αναγνωρίζουν πλέον την 
Πατρίδα τους ούτε τη 
γειτονιά που μεγάλωσαν. 
Γιατί δεν αναλαμβάνονται 
δράσεις για τη θεραπεία 
της νοσηρής κατάστασης 
που επικρατεί; Γιατί 
το κράτος μοιάζει να 
έχει πετάξει «λευκή 
πετσέτα» σε αυτή την 
ομολογουμένως πολύ 
δύσκολη μάχη;»

&Είπαν 
Εγραψαν

Χρήστος 
Παπουτσής
ΥποΥργοσ 
προστασιασ 
τοΥ πολιτη

Αθανάσιος 
Νάκος
ΥπεΥθΥνοσ 
τομεα πολιτικησ 
προστασιασ 
τησ νεασ 
δημοκρατιασ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

«ΦΛΕΓΟΜΕΝΑ ΦΤΕΡΑ»
Η συγκεκριμένη φωτογραφία, σύμφωνα με την εφημερίδα «Το 
Βήμα» τραβήχτηκε από τη φωτορεπόρτερ κ. Μάρω Κουρή στη 
διαδήλωση της 19ης  Οκτωβρίου στην Αθήνα και είναι η μονα-
δική ελληνική φωτογραφία που θα συμπεριληφθεί ως μια από 
τις φωτογραφίες της χρονιάς στην ιντερνετική έκδοση του 
Life. «Ήταν σαν να απέκτησε ο αστυνομικός φλεγόμενα φτε-
ρά», λέει η δημιουργός της φωτογραφίας, εισάγοντάς μας 
ποιητική αδεία στη μυσταγωγία της τέχνης, αν και δεν ξέρω ο 
συγκεκριμένος αστυνομικός τι σχόλια θα μπορούσε να κάνει 
ο ίδιος. Το βέβαιο είναι ότι το στιγμιότυπο, όπως και τόσα 
άλλα, καταδεικνύουν τον ηρωισμό των αστυνομικών και την 
επικινδυνότητα της εργασίας τους. Αφιερώνεται στους κυβερ-
νώντες που εξακολουθούν να στρουθοκαμηλίζουν.

Τρομερή έκπληξη προκαλεί, σε 
βαθμό να μοιάζει απίστευτη, η 
είδηση για την καθιέρωση 

βαθμού «Στρατηγού» στην Ελληνική 
Αστυνομία και στο Πυροσβεστικό 
Σώμα. Και δεν την προκαλεί το γεγο-
νός αυτό καθ’ αυτό, διότι ούτως ή 
άλλως ο σεβασμός προς τα ύπατα 
αξιώματα, δεν κατακτάται με την 
απονομή τίτλων, αλλά με την επί-
δειξη έργου. Την προκαλεί το τάι-
μινγκ, που λένε οι αγγλοσάξονες. 

Είναι δυνατόν να ασχολείται η 
Ηγεσία με αυτό το θέμα τώρα, όταν 
δεν έχει κάνει τόσα και τόσα άλλα, 
για να προστατέψει το ανθρώπινο 
δυναμικό μας από τη φοροκαται-
γίδα και τις περικοπές που το 
πλήττουν καθημερινά; Ή όταν αρ-
νείται να ικανοποιήσει άλλα αιτή-
ματα που αφορούν συγκεκριμένες 

κατηγορίες συναδέλφων μας;

Θα διαβάσετε σε άλλες σελίδες 
τις σχετικές καταγγελίες της 
ΠΟΑΣΥ, αλλά εδώ δεν μπο-

ρούμε παρά να μην στηλιτεύσουμε 
την αδιαφορία των υπηρεσιακών 
παραγόντων για ένα αίτημα που 
έχει υποβληθεί πολλές φορές στο 
παρελθόν και για το οποίο ενημε-
ρώθηκε εγγράφως και ο νέος αρχη-
γός της Ελληνικής Αστυνομίας, ο κ. 
Νικόλαος Παπαγιαννόπουλος. 

Πρόκειται για την ηθική ικανοποί-
ηση των συναδέλφων μας της 19ης 
Διμοιρίας Δ.Α.Ε.Α. που στις 26-02-
1992 τραυματίστηκαν συνεπεία τρο-
μοκρατικής ενέργειας, κατά τον χρό-
νο που το υπηρεσιακό λεωφορείο 
στο οποίο επέβαιναν, κατευθυνόταν 
στις φυλακές Κορυδαλλού. Ζητήσα-
με να αναθεωρηθεί το πρακτικό του 
Συμβουλίου Κρίσεων Αστ/κων – Αρχ/
κων – Ανθ/μων, προκειμένου να τους 
απονεμηθεί έστω και με μεγάλη χρο-
νική καθυστέρηση το «Αστυνομικό 

Αριστείο Ανδραγαθίας».

Αν και η Υπηρεσία ορθώς ανα-
γνώρισε το γεγονός ότι ο 
τραυματισμός των συναδέλ-

φων προήλθε «κατά την εκτέλεση 
διατεταγμένης υπηρεσίας»,  περιο-
ρίστηκε στην απόφαση παροχής 
μόνο υλικής αμοιβής, απορρίπτο-
ντας το αίτημά τους!

Επειδή σε δυο μήνες θα συμπλη-
ρωθούν είκοσι χρόνια από την τρο-
μοκρατική αυτή ενέργεια, καλό εί-

ναι η Ηγεσία να ασχοληθεί με το 
θέμα για να μη μείνουν οι συνάδελ-
φοι με το «παράπονο» ότι ασχολεί-
ται μόνο με τους βαθμούς και τα 
παράσημα των στρατηγών. Δεν εί-
ναι δυνατόν για τέτοια μείζονος ση-
μασίας ζητήματα να μην έχει δοθεί 
μια τίμια απάντηση, που δεν θα ικα-
νοποιεί μόνο το περί δικαίου αίσθη-
μα των τραυματισμένων συναδέλ-
φων, αλλά και όλων των υπολοίπων, 
που θα βλέπουν την Ηγεσία τους να 
τους στηρίζει εμπράκτως.

Ως ελάχιστη αναγνώριση, λοι-
πόν, της προσφοράς του Έλληνα 
αστυνομικού, έχετε ηθική υποχρέ-
ωση απέναντι στους συναδέλφους 
μας, να κινήσετε αμέσως τις διαδι-
κασίες απονομής, έστω και καθυ-
στερημένα, του «Αστυνομικού Αρι-
στείου Ανδραγαθίας».

Στρατηγοί και αστυφύλακες
 ΑΤ-ΑξΙΕς

( (εγώ πάντως (με)... αντιπολιτεύομαι

Και μιας και γράφουμε για 
προστασίες και διακλαδικότη-

τες, μήπως θα μπορούσε η Επιτελι-
κή Μονάδα να ασχοληθεί και με 
την προστασία του ΜΤΣ, που έχει 
καταληστευτεί τα τελευταία χρό-
νια, με αποτέλεσμα να χρωστά πε-
ρί τα 380.000.000 ευρώ σε ουκ ολί-
γους, από το υπουργείο Οικονομι-
κών μέχρι τους απλούς μερισμα-
τούχος και λοιπούς δικαιούχους;

Εεε, πονηρούλη, σε πήραμε χα-
μπάρι. Εσύ που χύνεις χολή κα-

τά της Ομοσπονδίας, αντί να εξηγείς 
στο συνάδελφο ποιος πραγματικά 
φταίει για τα προβλήματά μας, κά-
νεις ό,τι μπορείς για να τον κρατή-
σεις μακριά από το σωματείο σου. 
Έτσι, όμως, εξυπηρετείς το κατεστη-
μένο, λές και πληρώνεσαι για να μην 
αλλάξει τίποτε γύρω μας. Άξιος ο μι-
σθός σου...

Αμ ο άλλος που μας «συμ-
βουλεύει» να στέλνουμε λι-

γότερες ανακοινώσεις και λιγό-
τερα έγγραφα; Ένα να ξέρεις δύ-
σμοιρε: επειδή όσο περνά ο και-
ρός θα τρως περισσότερες 
σφαλιάρες από τους τροϊκανούς 
και τους κυβερνώντες, εμείς, όσο 
θα μας το επιτρέπουν οι συνάδελ-
φοι, θα γράφουμε ολοένα και πε-
ρισσότερα. Όχι από βίτσιο, αλλά 
για να υπερασπιστούμε και εσέ-
να που κάνεις ότι δεν καταλαβαί-
νεις. Κι ας μας πικραίνει η συ-
μπεριφορά σου.

Το άλλο για τα οδοιπορικά το 
μάθατε. Πάνω από 45.000.000 

ευρώ είναι τα οφειλόμενα οδοιπορι-
κά και όχι 25.000.000, όπως μας έλε-
γαν μέχρι τώρα. Αν αυτό δεν συνιστά 
σκάνδαλο, τότε ποία η έννοια του 
σκανδάλου; Θα σοβαρευτούν, επιτέ-
λους, όσοι διαχειρίζονται τα οικονο-
μικά της Αστυνομίας;
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